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 עיריית רעננה 
 מן המניין שלא  ישיבת מועצה  תמלול

 05/07/2023, גתשפ"  ט"ז בתמוז,  ביעירמיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

גולדמן חיים   חבר מועצה  -  מר 

ויינטראוב רונית   חברת מועצה  - גב' 

ניר קריסטל   חבר מועצה  -  מר 

 חברת מועצה  -  רז סגן איילת גב' א 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חבר מועצה  -  מר חגי בורשטיין 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 
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 חסרים: 
 

 צה חבר מוע  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 מהנדס העירייה  -  מר חיים מלמן 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 רישוי ופיקוח בנייה   –סגן מנהל אגף הנדסה   - טיין מר יהודה רובינש 

 אדריכלית העיר  - גב' מיכל קלי גוטמכר 

 מנהל אגף חזות העיר  -   מר ערן רובין 

 יועצת משפטית לוועדה המקומית  -  עו"ד אבישג חכם 

 
 

    על סדר היום:

 . 2023אישור תקציב רגיל לשנת  .1

 .  2023אישור עדכון תקציב פיתוח לשנת  .2
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  -חבר'ה אנחנו עוברים לישיבת מועצת העיר ים ברוידא: מר חי

 

לפני הכול אנחנו נשמח, לא קשור אני יכולה לבקש ממך בקשה כראש עיריית   גב' רונית ויינטראוב: 

 רעננה?  

 

 בטח.   מר חיים ברוידא: 

 

ממש   גב' רונית ויינטראוב:  המחאה,  במסגרת  ברעננה  ראשון  שווא  מעצר  ראשון  עצור  יש  תשמע, 

 ים אלה. אתה מוכן כראש עיר ללכת להתערב לטובתו?  ברגע

 

   -אם הוא הפר את החוק  מר אלי אלוש: 

 

 מה זה מעצר שווא?   מר חיים גולדמן: 

 

 נעצר ליד הבית של דני דנון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אם הוא הפר את החוק  מר אלי אלוש: 

 

   -וא מוכן עכשיו, ראש עיריית רעננהאני שואלת את חיים ברוידא, אם ה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אם במעצר שווא, כן.   מר חיים גולדמן: 

 

הדמוקרטית.   גב' רונית ויינטראוב:  זכותו  פי  על  למחות  שבא  במעצר,  שנעצר  רעננה  לתושב  לסייע 
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 אתה מוכן? אתה מוכן לבוא איתנו עכשיו... כפר סבא? 

 )מדברים יחד( 

 

 את התקציב ואז הוא יתפנה.  רונית, בואו נאשר מהר  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני בא איתך, אבל את מאשרת את התקציב?   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל אתה לא עו"ד.   מר חגי בורשטיין: 

 

 את מאשר את התקציב?   מר חיים גולדמן: 

 

 רונית אני מוכן לייצג אותו בחינם.   מר חיים ברוידא: 

 

 נאשר מהר את התקציב, ואז תוכל ללכת.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בדיוק.   מר חיים גולדמן: 

 

 אגב אם יאושר, אתה מוכן לבוא איתה לכל מקום חיים?  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

אתה יודע מה, שילך לבד. הנה אתה יודע כמה... אני מודיעה על מעצר של בן   גב' רונית ויינטראוב: 

 אדם ברעננה שהפגין על פי זכותו הדמוקרטית, אתם לא מוכנים?  

 

 , האם הוא חסם כביש?  -האם הוא הרים יד על שוטר? האם הוא התנגד ל דמן: מר חיים גול 
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 טוב חבר'ה, אני קצת מדבר עם פה מלא, אבל תכף אני אסתדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מתכוון להגיד לי שאתה מסכים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ברור.   מר חיים גולדמן: 

 

 הבקשה שלי, אני תושבת גם.  חבל שאתה מתעלם מ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ראש העיר לא מעורב בפוליטיקה.    מר אלי אלוש: 

 

 ראש העיר לא מעורב בפוליטיקה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה ישבת עם חולצה בעד הרפורמה המשפטית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא לא מתעסק בפוליטיקה.    מר אלי אלוש: 

 

 אתה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני בעד.   גולדמן:  מר חיים

 

 והוא לא סילק אותך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני בעד.   מר חיים גולדמן: 
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 אה אז למה עשית פרופגנדה במועצת העיר רעננה בעד הרפורמה המשפטית?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . אני אגיד לך למה.  אני אגיד לך למה מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 ... וכל הפרופגנדות שאת עושה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא עשיתי כלום במועצה. אתה עשית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -יש לי חולצה בשבילך מר חיים גולדמן: 

 

 בעד ההפיכה המשטרית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכון, אני בעד ההפיכה המשטרית.   מר חיים גולדמן: 

 

   -המשטרית פה, מה אתה אומר ליאתה בעד ההפיכה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בושה, בושה, בושה מר חיים גולדמן: 

 

 אין שיתוף פעולה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 חגי, חגי, עכשיו זה בסדר? בושה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה צריך לבוא להתאמן אצלי.   מר חגי בורשטיין: 
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רעננה..  גב' רונית ויינטראוב:  עיריית  שראש  חושבת  באמת  אני  מבינים  לא,  אתם  צחוק,  לא  זה   .

  -שזה

 

 אנחנו מבינים הכול.   גב' דרורה כהן: 

 

 מחר זה אתם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ניפחו לנו את המוח ערוצי...   גב' דרורה כהן: 

 

 שקט דרורה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מקווה שהאיש ישוחרר במהרה.   מר חיים ברוידא: 

 

 עבר עבירה.  ואם הוא לא   מר אילן כהן: 

 

 ואם לא?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אם לא עבר על החוק חיים.    מר אילן כהן: 

 

 אתה תתערב?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה הוא עו"ד?   מר חיים גולדמן: 
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 זה לא קשור לפוליטיקה, נכון? ממש לא, נכון?   מר חיים ברוידא: 

 

   -ת פה עם חולצה בעד ההפיכה המשטריתמה אחרי שהרשית לגולדמן לשב  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הרפורמה   מר חיים גולדמן:  בעד  כתוב  היה  הפיכה,  שום  פה  כתוב  היה  לא  לדייק,  מבקש  אני 

 המשפטית. לא לבשתי חולצה בעד ההפיכה.  

 

 ועדיין הוא הרשה לך לעשות את התעמולה הזאת כאן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 2023אישור תקציב רגיל לשנת . 1

 

לשנת   חיים ברוידא:  מר רגיל  תקציב  אישור  תודה,  2023רונית,  להגיד  רוצה  אני  ראשון  דבר   .

הניהולי   לצוות  העירייה.  ומנכ"ל  העירייה  גזבר  גם  להגיד  אפשר  העירייה,  לגזבר  העירייה,  למנכ"ל 

התושב   את  שמציב  ואחראי  מאוזן  תקציב  גיבוש  על  באמת  במלאכה.  שעסקו  מי  ולכל  והמקצועי 

ומ בכל  במרכז,  האוכלוסייה  לכלל  בעיר  שאנחנו מקימים  השירותים  ורמת  החיים  שדרג את איכות 

בבקשה   יוסי  העירייה,  מגזבר  אבקש  אני  השנה.  בפנינו  שהוצבו  באתגרים  עמידה  ותוך  המישורים, 

 .  2023לתת הסבר מפורט על תקציב 

 

שלא אישור    טוב, התקציב הזה הוא תקציב בהמשך לתקציב שהוגש בדצמבר. מר יוסי מזרחי: 

 -עכב אי אישור אגרת השמירה. במהלך

 )מדברים יחד(  

 

 הוא לא עלה להצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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עקב אי  לא עלה להצבעה עקב אי אישור אגרת השמירה. לא הועלה להצבעה   מר יוסי מזרחי: 

 אישור אגרת השמירה.  

 

 עקב... במועצת העיר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 עם האיומים האלה מתחילת הערב.  די  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

במהלך התקופה הזאתי אירעו עוד מספר אירועים מבחינה כלכלית. קודם כל   מר יוסי מזרחי: 

לא   עדיין  הוא  להיחתם,  הולך  במגזר,  שנחתם  השכר  הסכם  של  הנושא  זה  כמובן  ובראשונה  בראש 

₪ שהם כבר קיבלו.    6,000בל מענק חד פעמי של  נחתם. כשההסכם הזה מדבר על כך שכל רשות תק

הסכם חדש לסייעות, שהעלה את שכרם על מנת להפוך את המשרות האלה ליותר אטרקטיביות. וכן  

₪, ההסכם הזה שוב כמו שאני אומר    400כנראה מחודש יולי הם אמורים להתחיל לקבל תוספת של  

פיו הערכתי מה   העלות לעירייה, כאשר העלות לעירייה  טרם נחתם, אבל זה ההסכם המתגבש. ועל 

מיליון ₪ של כלל ההסכם הזה. בנוסף כמובן פרמיית הביטוח עלתה, כמו שאתם    23-נאמדת בקרוב ל

ובמדינה,   שקרו ברשויות  הביטוחיים  האירועים  וכל  הטבע  נזקי  של  הסיפור  כל  שקרה  ראיתם. מה 

אגר   1.5-הפרמיה עלתה קרוב ל וכמובן כמו שאמרנו  מיליון ₪.    3ת השמירה שלו אושרה  מיליון ₪. 

מיליון ₪ אובדן הכנסות או תוספת עלויות. מול זה למעשה נעשתה רביזיה בכל    28-סדר גודל של כ

ומה השינויים שנעשו. קודם כל בראש   נגענו  והוא תוקן, אני אציין ברמת הכותרות איפה  התקציב. 

הול המדינה  השכר.  בהסכם  המדינה  השתתפות  כמובן   בנושא  ובראשונה  ורק  אך  להשתתף  כת 

של   גודל  בסדר  להשתתף  אמורים  הם  ולכן  לכך.  מעבר  לא  התקציב   11הסייעות,  בתוך   .₪ מיליון 

, לקחנו מקדם מסוים להסכם השכר, אבל כמובן לא את  2023עצמו, כאשר אנחנו באים עם תקציב  



 לוגו חברת התמלול   עיריית רעננה                                                                                     
 05/07/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 11 
 

נאמד בכ כבר  ההסכם  שלקחנו בתוך  שנאמד, מה  הזה,  הנזק  עוד    מיליון ₪. מעבר  5-כל  עשינו  לכך 

קיצוץ רוחבי. הקטנת האירועים    5%שורה שלמה של פעילויות וקיצוצים, אם זה בניקיון קיצוץ של  

כפר בתיה שאמור להניב    450,000-ב ואמי"ת    ₪1,200,000, הסכם  רננים  ₪, לסייע בסבסוד אמי"ת 

של   בהדרכה  הקטנה  בתיה.  כ  100,000כפר  של  בתרבות  בהוצאות  הקטנה  עדכוני    100,000-₪,   ,₪

-הכנסות מחוגים וכיוצא בזה כמיליון ₪ תוספת. מענק משרד הפנים, מענק לפנסיה צוברת קרוב ל

ב  100,000 בספורט  אירועים  הקטנה  הקטנת    270,000-₪.  עקב  הסביבתית  האבטחה  עדכון   ,₪

 המנהלים שם והעסקת מנהל בשכר מטעם העירייה כמיליון ₪.  

 

 איפה שם?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 בסיירת ביטחון.   וסי מזרחי: מר י

 

 יוסי אתה יכול רק להתעכב מה זה הסכם כפר בתיה?   גב' איילת  ארז סגן: 

 

זה   מר יוסי מזרחי:  את  הגישו  הם  בעירייה,  אושר  לא  שנחתם,  הסכם  זה  בתיה  כפר  הסכם 

. וקיימת הסכמה בינינו שיהיה סבסוד, לאור המצב הנוכחי ביקשתי מהם שיסבסדו  לוועדה המחוזית 

 ₪ מתוך התקציב על חשבון ההסכם העתידי במידה ויאושר.   1,200,000-כ

 

 ובמידה ולא יאושר?   גב' מירב מאיר: 

 

 לא יאושר, אנחנו נצטרך להחזיר. כרגע זה בוועדה המחוזית.   מר יוסי מזרחי: 

 

 -אז אנחנו הולכים לאשר משהו... בסופו של דבר גב' מירב מאיר: 
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 זה, הם אישרו, הם אישרו.  הם אישרו את  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא, הם אישרו... מול המליאה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הם הסכימו לקבל את זה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, אבל אם לא יאושר?   גב' מירב מאיר: 

 

 אם לא יאושר אז כנראה הם יספגו את זה.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -בוןאז אנחנו מאשרים משהו שהוא בער  גב' מירב מאיר: 

 

 הם יספגו.   מר יוסי מזרחי: 

 

... אתה אומר הם יספגו או אנחנו נשלם. איפה המועצה בעניין הזה, אני מנסה   מר ניר קריסטל: 

 להבין.  

 

 מה זאת אומרת המועצה?   מר יוסי מזרחי: 

 

 אתה בא ואומר לי שיכולה להיות חבות כלכלית על העירייה.   מר ניר קריסטל: 

 

כ מר יוסי מזרחי:  הוועדה  לא,  המחוזית.  לוועדה  עבר  זה  אישרה,  לא  המועצה  שוב  רגע 

המחוזית עכשיו רצה עם זה במקביל, ויכולה לכפות על העירייה את ההסכם הזה. לא את ההסכם,  

   -את תכנית הבינוי. אם תכנית הבינוי תיכנס לתוקפה, גם ההסכם נכנס. ועל בסיס זה אנחנו
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 נוכי אושר.  אגב הקמפוס החי  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כן, הקמפוס כבר אושר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אנחנו מאשרים משהו שהוא בערבון,   גב' מירב מאיר: 

 

 רגע... הועבר לאישור המועצה?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 יחד עם ההסכם. הוצג בפניכם ואתם לא אישרתם את התוכנית.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -לא אישרנו את התוכנית גב' מירב מאיר: 

 

 לא אישרתם.   יוסי מזרחי:  מר

 

   -ולמרות זאת הלכתם וקיבלתם ממנו איזה שהוא מימון גב' מירב מאיר: 

 

לא מימון, כרגע סוכם, לא, זה לא מימון. כרגע סוכם שאנחנו מתוך האגרות   מר יוסי מזרחי: 

על    1,200,000שאני אמור לשלם השנה, לא...   ₪. זה מה שהם מוותרים    ₪1,200,000. הם מבטחים 

 כרגע.  

 

 ₪.  1,700,000כתוב פה תיכון כפר סבא  19אבל בעמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נכון.   מר יוסי מזרחי: 
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 ₪ הזה?   1,700,000-מה זה ה גב' דבי סלוצקי: 

 

 הם לא מוותרים.   גב' מירב מאיר: 

 

מיליון ₪,    2.4מיליון ₪,    2.3לא, זה אני משלם. בתוך זה הייתי אמור לשלם   מר יוסי מזרחי: 

 ₪.   1,700,000-זה ירד ל

 

 אני מנסה להבין, יש כאן איזה שהוא הסכם כתוב אחר?   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אין שום הסכם, שום הסכם.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אז מה זאת אומרת?   מר ניר קריסטל: 

 

   -שוב, מאחר והם התקדמו לכיוון הוועדה המחוזית. מאחר ותוכנית הבינוי מר יוסי מזרחי: 

 

 ... כסף על בסיס משהו...   רב מאיר: גב' מי 

 

 רגע, תנו לו לענות.   גב' ענבר הוכברג: 

 

   -יש משמעות כלכלית, ואתה הכנסת מר ניר קריסטל: 

 

 ₪.   1,200,000מועצת היער לא נדרשת, העיר לא נדרשת לשלם  מר יוסי מזרחי: 
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ל מר אריאל הילדסהיימר:  הובא  לא  ההסכם  בעובדות,  ניר  שנייה  רגע,  הוא אושר  חבר'ה  רגע,  מועצה. 

   -כדת וכדין על ידי מורשי החתימה של העירייה. אגב אתה הצבעה בעדו בהנהלת העיר

 

 נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

 יש לי פרוטוקול.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע, רגע, עלה לדיון מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   הכול בסדר. מר ניר קריסטל: 

 

אז בזמנו, אני  עניין   מר אריאל הילדסהיימר:  התכנון והבנייה עלה לדיון בוועדה המקומית. התבקשנו 

חושב שעל ידי דבי, להביא לדיון במליאת הוועדה. זה עלה במליאת הוועדה, חלק של התכנון ובנייה.  

 וכאן זה לא אושר, הם ערערו למחוזי. אבל ההסכם שריר וקיים צריך להבין, בסדר?  

 

   -ההסכם לא בתוקף מר ניר קריסטל: 

 

 הוא לא בתוקף נכון.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה מה שכתוב שם.   מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.   מר יוסי מזרחי: 
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   -זה מה שכתוב, ההסכם לא מר ניר קריסטל: 

 

 ההסכם כרגע, הוא מותנה.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 יה גם.  אמרנו לכם שזה מה שיה מר חיים גולדמן: 

 

אני בישיבה, חבר'ה, אני בישיבה שלא אישרתם אמרתי לכם שאנחנו מאבדים   מר חיים ברוידא: 

 שליטה. זה עובר לוועדה המחוזית, והוועדה המחוזית תאשר את הדבר הזה בסופו של דבר.  

 

   -זה היה על החלק של החינוך או על החלק גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ינוי של השכונה של המסחר והמגורים. הקמפוס החינוכי אושר...  על הב מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -רגע, אבל ההסכם לא כפוף לזה שהתוכנית מאושרת? היה שם סעיף גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כל הבינוי בכל הסכם כפוף לאישור של הוועדה המקומית, בסדר?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא בתוקף? תהילה את יכולה להסביר.  לא, אבל אז ההסכם  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 העירייה חותמת על מאות הסכמים והם בתוקף כדת וכדין.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 רגע, תהילה תסביר לכם.   מר חיים ברוידא: 
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ההסכם כן מדבר על צורך לקבל את אישור הוועדה המחוזית. לא, המקומית,   עו"ד תהילה סובל: 

המחוזית. אכן כמו שאריאל אמר, החלק של הבינוי של השכונה    ואחר כך אם היא לא מאשרת אז 

הובא למליאת הוועדה המקומית, לאור בקשה של חבר ועדה, אני לא זוכרת איזה חבר זה היה, דבי  

לא   אומרת  זאת  שם.  נדון  זה  וכרגע  המחוזית  לוועדה  ערערו  הם  וכרגע  אושר.  לא  ואכן  אוקיי. 

שלו תהליכים  זה  סופית,  תשובה  בעניין  התקבלה  בהולד  אנחנו  מחכים,  אנחנו  בינתיים  זמן.  קחים 

 הזה.  

 

 אז ההסכם לא עובר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אז אני אומר שוב, יש הסכמה איתם לאור המצב הכלכלי השנה של העירייה,   מר יוסי מזרחי: 

 ₪ בשכר לימוד.   1,200,000-שפניתי אליהם וביקשתי מהם את ההנחה הזאת על ה 

 

 שבסופו של דבר תצטרך להחזיר אותו.   מאיר:   גב' מירב

 

 היה וזה יהיה חלק מההסכם שהתחייבו, והיה ולא הם יוותרו.   מר יוסי מזרחי: 

 

 יוותרו והעירייה לא תצטרך להחזיר?  גב' מירב מאיר: 

 

 ₪ אנחנו בכל מקרה נשלם.   1,700,000-על ה גב' דבי סלוצקי: 

 

 בטח.   מר יוסי מזרחי: 

 

 למה?   גב' דבי סלוצקי: 
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   -₪ ב ₪1,500,000 ועוד  1,700,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 למה?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כי אני מחויב לזה, מחויב.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אנחנו עושים את זה כל הזמן, לא מעכשיו.   מר חיים ברוידא: 

 

בור  בואי הם לא נותנים לנו שום דבר בחינם עם כל הכבוד. אני צריך לשלם ע מר יוסי מזרחי: 

 אגרות הלימוד.  

 

של   מר אריאל הילדסהיימר:  בבינוי  יצאו  כבר  אני  הם  החינוכי.  הקמפוס  של  בחלק  מיליונים  עשרות 

 חושב שגם הם מבינים שזה הדדי, והם רוצים רוץ קדימה.  

 

 הקמפוס כבר בתהליכי בנייה, אוקיי. עוד שאלות בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אלה?  כן, אפשר עוד ש  גב' דבי סלוצקי: 

 

 רגע, יוסי לא סיים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

הגדלת  עוד עדכון, כמובן בעקבות הסיפור של הגדלת פרמיית הביטוח, כמובן   מר יוסי מזרחי: 

כ לוועדה  ב  2-ההשבחה  השונות  ההוצאות  הקטנת   .₪ ₪   2-מיליון  זה  מיליון  השונות  ההוצאות   .

 הסגורות.   הפרשה שאנחנו עושים לטובת פסק הדין של המרפסות



 לוגו חברת התמלול   עיריית רעננה                                                                                     
 05/07/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 19 
 

 

 יש תביעות?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 בהחלט בטח.   מר יוסי מזרחי: 

 

 יש החזרים כל הזמן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 יש החזרים כל הזמן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בעקבות ההסכם עם הממונה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 מיליון ₪ החזרנו עד היום.   19-קרוב ל מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪? מתוך כמה הערכנו?   19 גב' דבי סלוצקי: 

 

 מיליון ₪.   38 מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   38 גב' דבי סלוצקי: 

 

 מיליון ₪.   34 מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪ אני זוכרת.   34 גב' דבי סלוצקי: 

 

 מיליון ₪ על עוד משהו.   38 גב' רונית ויינטראוב: 
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אה הייתה, משהו כזה אני לא זוכר. אז  מיליון ₪, ההלוו   38ההפרשה הייתה   מר יוסי מזרחי: 

היום   עד  החזרו  כבר  את    19אנחנו  ויסתנו  אנחנו  זה  דרך  למעשה,  זה  זהו,  להיום.  נכון   ₪ מיליון 

 הקיטון, או את הגידול בהוצאות והקיטון בהכנסות.  

 

 אוקיי בבקשה, מי עוד רוצה להתייחס?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה לדבר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 בבקשה.   חיים ברוידא:  מר

 

 שאלות אפשר?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 דקות לכל סיעה?    10כמה?  מר חיים ברוידא: 

 

 דקות לכל אחד.   10 עו"ד תהילה סובל: 

 

 לכל אחד אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 באיזה שלב ההסתייגויות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   תוך כדי לא? מר יוסי מזרחי: 
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 תוך כדי ואחרי זה מצביעים.   עו"ד תהילה סובל: 

 

המזון של בתי הספר    26טוב, דווקא אני רוצה להתחיל בסכום שירד. בעמוד   גב' דבי סלוצקי: 

 ירד, וכשאני הולכת לסופר אני משלמת כל פעם קצת יותר על אותו סל.  

 

 תאכלי פחות, תאכלי פחות.   מר חיים גולדמן: 

 

   דיאטה.  מר אילן כהן: 

 

 ... את מתכוונת.   מר יוסי מזרחי: 

 

 .  26כן. עמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 המכרז היה יותר נמוך, אז פשוט הרווחנו על הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 איזה סעיף דבי?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 . 783 גב' דבי סלוצקי: 

 

 בזכות יו"ר ועדת מכרזים הורדנו את המכרזים.   מר חיים גולדמן: 

 

 הורדת מנות, מה הורדת?   ר חגי בורשטיין: מ
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 זה תחזית ההוצאות כפי שקיבלתי אותם מהחינוך.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מהחינוך?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 יש יותר תלמידים גם.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן, כן, נכון, אבל זו התחזית.   מר יוסי מזרחי: 

 

השתתפות משרד    932. למה מופיע בצד ההוצאות סעיף  40? בעמוד  25בעמוד   גב' דבי סלוצקי: 

 התרבות?  

 

 יש גם הכנסה כנגד זה. זה ההשתתפות שלהם בספריות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זאת אומרת באותה מידה שהם משתתפים, אנחנו מוציאים את הכסף.   גב' דבי סלוצקי: 

 

פה כסף, מקבלים מעין שוברים    זה לא אנחנו מוציאים, למעשה לא מקבלים מר יוסי מזרחי: 

 ממשרד החינוך, ובאמצעות הזאתי הם קונים ספרים ושירותים.  

 

מכונות   גב' רונית ויינטראוב:  הזה,  מהתקציב  ושינויים  שיפוצים  מיני  כל  לעשות  גם  אפשר 

 אוטומטית להחזרה וכאלה.  

 

 אבל אנחנו משתמשים בזה בעיקר לצורך רכישות ספרים.   מר יוסי מזרחי: 
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 מרכז מוזיקה צעיר, האם מרכז המוזיקה צעיר התבטל?   51בעמוד  ' דבי סלוצקי: גב

 

  -לא, לא, זה משהו כבר מר יוסי מזרחי: 

 

   -כי כל הסעיפים הם גב' דבי סלוצקי: 

 

   -לא, לא, יש מר יוסי מזרחי: 

 

 התאפסו או הם שוליים ביותר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

ז מר יוסי מזרחי:  קיים,  לא  כבר  זה  הדף  לא,  יש את  לב  בצורה אחרת. תשימי  היום  נמצא  ה 

 לפני כן אם תעלי מוזיקה בדקל, מוזיקה בחטיבות ומוזיקה בתיכונים.  

 

 יש פרויקט חדש שיזם ראש העיר, שכל ילד יגיע גם למרכז המוזיקה עם...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

נכנ מר יוסי מזרחי:  ילדים,  לגני  גם  יש  המוזיקה  במרכז  לזה  פרויקט  ובנוסף  מוזיקה,  גם  ס 

 המוזיקה.  

 

יש חוגים, גם מרכז האומנות    64-ו  63עכשיו אני רוצה להביע תלונות, בעמוד   גב' דבי סלוצקי: 

וגם בבית היוצר וכל מיני מקומות. שאנשים משלמים מדמי החוגים בתחומים משמעותיים מאוד כמו 

לונות מאנשים שהולכים לחוגים,  ₪, והחומרים הם בסכומים ממש שוליים. ואני מקבלת ת  991,400

יכולים   לא  והם  חוגים,  עבור  גבוהים  מאוד  מאוד  מחירים  משלמים  ושהם  חומרים.  מספיק  שאין 

 לעבוד.  
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 איזה חומרים?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -חמר וכל מיני חומרים כאלה. למשל גב' דבי סלוצקי: 

 

 .  720סעיף  מר חגי בורשטיין: 

 

₪, וחומרים מתוקצב רק    362,000הם משלמים עבור החוגים למשל  64בעמוד  גב' דבי סלוצקי: 

   -₪. האנשים מצפים שהם משלמים על חוג מחירים מאוד גבוהים שיספקו 25,000-ב

 

אז בואי, אם תשימי לב כל מרכז האמנויות מסובסד בחצי מיליון ₪, כלומר   מר יוסי מזרחי: 

 לק נכבד מההוצאה זה עלות המדריכים.  ₪. ח 1,500,000אנחנו גובים מיליון ₪ ומוציאים 

 

 בדיוק.   מר חיים ברוידא: 

 

 אז זה הולך על המדריכים, אבל לא נשאר לחומרים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

  -אפשר להעלות את המחיר ולתת חומרים, אבל זה לא  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, למה? אפשר גם לסבסד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

, זה לא  לא נהוג. חומרים באומנות כל אחד קונה את החומרים שלו   בדרך כלל מר יוסי מזרחי: 

 נהוג. זה לא נהוג לספק חומרים.  
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שכר  105עמוד   גב' דבי סלוצקי:  של  העניין  כל  את  יש  חבל.  מיכאל  פה  נמצא  לא  העניין,  כל   .

 מדריכי על"ה שחוזרים בכל מיני סעיפים. האם העניין של על"ה סוד בסופו של דבר.  

 

 כן, כן, היה מכרז ועל"ה זכו.   מזרחי:  מר יוסי

 

 זאת אומרת אנחנו יכולים להצביע על זה בלי ספק.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן, בלי ספק.   מר יוסי מזרחי: 

 

 .  114, אותו דבר. 106טוב, בעמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מה?   114 גב' ענבר הוכברג: 

 

 מה זה?    759סעיף  גב' דבי סלוצקי: 

 

 .  114עמוד  מר יוסי מזרחי: 

 

 על איזה חוגים מדובר?   759 גב' דבי סלוצקי: 

 

 יש חוגים שאנחנו עושים לדתיות דתיים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מישהו יודע להגיד איזה חוגים יש?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 שזה לא חלק מהמועצה הדתית?   גב' מירב מאיר: 
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לצ מר יוסי מזרחי:  חוגי תודה.  לא  זה  בכלל.  לא קשור  זה  להיות  לא,  יכול  גם  זה  העניין  ורך 

 אימון גופנית, פעילות גופנית, אבל רק לדתיות.  

 

 חוגי מהרישי.   מר חיים גולדמן: 

 

   -לפעילות גופנית מר יוסי מזרחי: 

 

זאת ההזדמנות שלי להתעניין מה שקורה בעירייה. כי אנחנו באופוזיציה לא   גב' דבי סלוצקי: 

   -את הזדמנותשותפים. ... כל פעילות עירונית, אז ז

 

 אז הנה את מקבלת את כל האפשרויות.   מר חיים ברוידא: 

 

 פעילויות של פנאי וספורט.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני אגב מכיר בדברים האלה, כי כבר...   מר חיים ברוידא: 

 

 יש פה גמרא.   מר חיים גולדמן: 

 

 , טוב,... שמתחלף אתה יודע.  118עמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 שבט ישראל.   ם גולדמן: מר חיי

 

   -118עמוד  גב' דבי סלוצקי: 
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 שבט ישראל לנשים בלבד.   מר חיים גולדמן: 

 

 די תדברו על משהו... אתה כבר קופץ.   מר חגי בורשטיין: 

 

 שבט ישראל לנשים בלבד מה.   מר חיים גולדמן: 

 

מיש841סעיף    118 גב' דבי סלוצקי:  במצוקה,  משפחות  ירד,  שמה  הסעיף  דווקא  יודע  .  הו 

 להסביר למה זה ירד?  

 

 לא, לא, זה לא שזה ירד.   מר יוסי מזרחי: 

 

 באופן משמעותי.   גב' דבי סלוצקי: 

 

כל זה יצא החוצה עכשיו לעמותה חיצונית שמפעילה את זה, באמצעות משרד   מר יוסי מזרחי: 

שעברה של   הרווחה. וכאן השארנו רק את החלק שלנו. אם תשימי לב במקביל את רואה הכנסה בשנה 

באופן    240,000 זה  את  ועושה  הזה,  הכסף  את  לקח  הרווחה  משרד  פשוט  זה  יותר.  קיימת  שלא   ₪

 ישיר.  

 

 מה זאת אומרת משרד הרווחה?   מר חגי בורשטיין: 

 

רק   מר יוסי מזרחי:  ואנחנו  הג'וינט,  במצוקה באמצעות  עוסק במשפחות  הוא  הרווחה  משרד 

 השארנו את החלק שלנו.  
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 תכנית לביטחון... זאת תכנית לאומית שהעירייה מתוקצבת גם על הדבר הזה.   לדסהיימר: מר אריאל הי

 

₪, נשארנו    210,000-₪ ירדנו ל  ₪240,000 מול הכנסה של    430,000היה בזמנו   מר יוסי מזרחי: 

210,000   .₪ 

 

 ₪ ג'וינט?    240,000-₪ אנחנו ו  210,000אז בפועל  גב' מירב מאיר: 

 

 הג'וינט עושה את זה בנפרד.   0-₪ ו 000210, מר יוסי מזרחי: 

 

 . מיליון ₪ מה זה?  124, 849סעיף   124עמוד   גב' דבי סלוצקי: 

 

 איפה?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

הוא   מר יוסי מזרחי:  גם  זה  מול  הרווחה,  משרד  של  פרויקט  זה  תומכת.  שכונה  זה  שוב, 

 ₪.   750,000-משתתף ב

 

 ?  איזה סעיף סליחה גב' ענבר הוכברג: 

 

 . 849 מר יוסי מזרחי: 

 

 קפיצה מטורפת של מיליון ₪.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה פרויקט שכנות טובה שקיים שנים.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 זה שכנות טובה?   גב' מירב מאיר: 

 

 .  200%-אבל למה הוא קפץ ב  גב' שחר גלי: 

 

 פרויקט של משרד הרווחה.  ₪ של הרווחה. זה   750,000מול זה יש הכנסה של  מר יוסי מזרחי: 

 

 יש לך אבל הכנסות כנגד במיליון ₪?    גב' שחר גלי: 

 

 כן, מצד הרווחה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ₪ והוצאה של מיליון ₪.   750,000יש לו הכנסות של  מר ניר קריסטל: 

 

   -סעיף 131. עמוד 844סעיף  131-אותו דבר ב גב' דבי סלוצקי: 

 

 שיקום נכים.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -זהו הוכפלמיליון ₪.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 נכון.   מר יוסי מזרחי: 

 

 גם ההשתתפות של המדינה הוכפלה?   גב' דבי סלוצקי: 

 

ל מר יוסי מזרחי:  עלה  ממול,  תסתכלי  כן,  ה  740,000-כן,  סעיפי  כל  משרדי    -ו  800-₪.  זה 

 רווחה.  
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 .  133-ו 132הבנתי, משרד הרווחה. עמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 איזה סעיפים דבי, אני לא שומעת?    ב' שחר גלי: ג

 

 זה יפה מאוד.    8473סעיף  132בעמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מה זה?    גב' שחר גלי: 

 

 גם זה מסובסד על ידי ממשרד ממשלתי.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן בטח.   מר יוסי מזרחי: 

 

 התמכרויות?    גב' שחר גלי: 

 

 כן, כן, בדיוק.   מר יוסי מזרחי: 

 

על   מר אריאל הילדסהיימר:  קורא  בקול  שזכינו  חדשה  תכנית  אלימות,    600,000זאת  מניעת  של   ₪

 סמים ואלכוהול.  

 

 בשנה שעברה לא היה, לא הייתה הוצאה. בגלל זה שזו תכנית חדשה.   מר יוסי מזרחי: 

 

עמוד   גב' דבי סלוצקי:  על  הסתכלתי  פשוט  רציתי,  לב.  פה 142שמתי  שמופיע  רואה  לא  ואני   ,  

   -אגרונום. ומישהו שאל אותי לאחרונה האם עירייה רעננה מחזיקה אגרונום או בצורה ישירה
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 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

עצים   מר אריאל הילדסהיימר:  לעשות סקר  היום  נדרשים  כי אנחנו  עשינו מכרז,  מחייב,  החוק  ודאי. 

   -וטיפול בעצים

 

   -פה אגרונום שעובד שימו לב שהעצים שלנו ממוספרים, יש מר חיים ברוידא: 

 

 רק תוריד מהם את המנורות. זאת הדעה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה מביא הסברתי לך, חולדות מקקים, נזק סביבתי, זיהום אור זה דבר נוראי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היית בשאנז אליזה פעם?   מר לורן משה עייאש: 

 

  -ני לא בשאנז אליזה. הייתי בשאנז אליזה אבל לאמה? א  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תראי את זה בקריסמס איזה יופי.   מר לורן משה עייאש: 

 

 זה אילנות גבוהים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תגיד לי אבל יש עניין סביבתי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ה מר חיים ברוידא:  הרשויות  בכל  ברעננה  שנעשה  מאז  לך,  לגלות  רוצה  בכל  אני  מקומיות 
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 האזור, זה נעשה. אין בעיה, קדימה.  

 

 דרך אגב השטיח שפה בחוץ נמצא גם בבקה אל גרביה.  מר ניר קריסטל: 

 

 תגיד אתה לא פוחד שהפיקוסים העתיקים יישרפו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אם אתה רוצה אני אתן לך את התמונה.   מר ניר קריסטל: 

 

 .  מצוין. למה לא  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא פוחד שהפיקוסים יישרפו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 טוב, אני ממשיכה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא נעים לי להגיד לך, זה היה שם קודם.   מר ניר קריסטל: 

 

 ביטוח, שמתי לב שקפץ בצורה מטורפת, למה?   440סעיף   145-ו 144בעמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

ש מר יוסי מזרחי:  מה  זה  בצורה  נכון.  עלתה  הביטוח  פרמיית  שאמרתי.  מה  זה  אמרתי. 

 משמעותית.  

 

 איזה עמוד?   גב' ענבר הוכברג: 

 

  -בשניהם הביטוח, תסתכלי... בצורה 440סעיף  145-ו 144 גב' דבי סלוצקי: 
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 אז אני אומר פרמיית הביטוח עלתה בצורה משמעותית.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ם את התשובה שלך יוסי.  רגע, רגע, לא שומעי גב' ענבר הוכברג: 

 

בשיעור   מר יוסי מזרחי:  משמעותית  בצורה  עלתה  הרשויות  בכל  כמו  הביטוח  ,  50%פרמיית 

ג', שנובע מנזקים סביבתיים נמצא   כל הביטוח של אחריות מקצועית של הוועדה וביטוח צד  כאשר 

 פה. 

 

 ...  וזה הביטוח שאנחנו עושים  גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -וזה לפי גב' דבי סלוצקי: 

 

 היום כבר אין מכרז, יש חברה אחת שמוכנה לבטח את הרשויות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אה נשארה חברה אחת שמבטחת?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין מכרז, כן, אין מכרז.   מר יוסי מזרחי: 

 

 היה מכרז פומבי בוודאי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ברות שרוצות לבטח רשויות.  אין היום ח  מר יוסי מזרחי: 
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 לא רוצים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא.   מר יוסי מזרחי: 

 

 הם מפסידים כן?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה ריסקי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תביעות.   אנחנו מקבלים המון  מר יוסי מזרחי: 

 

שוט   750סעיף    147עמוד   גב' דבי סלוצקי:  סעיף  קבלניות,  עבודות  רחובות  שזה  מאור  או  ף 

   -צריך

 

 בשוטף. לא, זה שוטף. זה אחזקה שוטפת.   מר יוסי מזרחי: 

 

יהיה   מר אריאל הילדסהיימר:  והפיתוח  בשוטף,  יהיה  שהשוטף  בעבר  המועצה  להחלטת  בהמשך 

 בתב"רים.  

 

בגלל   מר יוסי מזרחי:  הלדים.  מסיפור  נובע  זה  שעברה,  לשנה  ביחס  קיטון  רואים  אתם  פה 

 והאחריות עברה חלק מהזה, וכמובן יש פחות טיפול.     שתאורת הלדים נכנסה,

 

 יש לך במה להתגאות תראה. תכנית מראים בשורות תחתונות...    גב' שחר גלי: 
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 בעמוד אחריו, אנחנו... רישוי עסקים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 -זה הכול בתוך מר יוסי מזרחי: 

 

מתלוננים גב' דבי סלוצקי:  הם  עכשיו.  שלך  התפקיד  זה  מפקחים.    אילן  מספיק  להם  שאין 

 המפקחים מופיעים פה?  

 

 הכול יושב בהנדסה, יושב בהנדסה, זה בהנדסה.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -כי כל זה נעלם גב' דבי סלוצקי: 

 

 כל זה בהנדסה, כל זה בתוך הנדסה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ב כולל...  אני חוש 7מצבת המפקחים הגבוהה ביותר שהייתה בעבר,  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 היא מדברת על רישוי עסקים. אריאל רישוי עסקים.    מר אילן כהן: 

 

באיזו רשות יש גם מנהלת מחלקה וגם מנהל יחידת רישוי עסקים, זה מצבה   מר אריאל הילדסהיימר: 

 מלאה.  

 

 ואתה אומר שהמצב מעולה אצלנו?   גב' דבי סלוצקי: 

 

זה קרדיט,    93% מר אריאל הילדסהיימר:  שאלה  רישוי,  אין  נתונים מצוינים מאוד,  ברעננה,  שנים  זה 

 בכלל.  
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   -149בעמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אלה שאין להם זה בגלל...    מר אילן כהן: 

 

 4קבלן ניקיון שאתם צמצמתם, דיברת על זה בדברי ההקדמה. פה הוכפלו פי   גב' דבי סלוצקי: 

 .  5או פי 

 

למע מר יוסי מזרחי:  פה  כי  הוכפל,  לא  זה  לקבלן.  פה  שעברה  עובדת,  פה  בזמנו  הייתה  שה 

 העובדת פרשה, ולכן זה מועסק דרך קבלן.  

 

₪, למה זה    187,000-₪ ל  70,000-שם אחזקת רכב, עלה מ  530כן. וגם סעיף   גב' דבי סלוצקי: 

 ככה?  

 

 איפה?   מר יוסי מזרחי: 

 

 אחזקת רכב.   530 גב' דבי סלוצקי: 

 

 כמה רכבים יש?    גב' שחר גלי: 

 

 מי שזכאי לקבל רכב צמוד, מקבל את זה פה.   וסי מזרחי: מר י

 

 עובדים סך הכל.   2אז יש יותר זכאים? יש  גב' דבי סלוצקי: 
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בכמה   מר חיים ברוידא:  לדעתי,  שהיה  ממה  דרמטי  באופן  הרכב  מצבת  את  הורדנו  אנחנו 

 מכוניות?  

 

 .  196-רכב ל 260-מ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אתה הורדת וההוצאה עלתה  אבל אם גב' דבי סלוצקי: 

 

   -האלטרנטיבה מר יוסי מזרחי: 

 

 אין מה להשוות העלות של אחזקת רכב לעומת רכב צמוד.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הייתי משלם אחזקת רכב בדיוק, רכב צמוד.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ברור מה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 שזה עולה יותר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אפרופו התייעלות כלכלית.   הילדסהיימר: מר אריאל 

 

   -לי עדיף לתת רכב מר יוסי מזרחי: 

 

   -זה יפה שאתה כותב, אבל בסוף זה לא מביא לשורה תחתונה  גב' שחר גלי: 

 

 בעיריית רעננה?   , האם אנחנו מגייסים עובדים חדשים154עמוד  גב' דבי סלוצקי: 
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 ברור, בטח.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מגייסים?   : גב' דבי סלוצקי

 

 ברור, כל הזמן יש תחלופה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 כתוב פרסום מכרזי כוח אדם.   551בסעיף  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נכון, נכון. כל הזמן יש תחלופה של עובדים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 עובדים, ודאי כן, יש לא מעט מכרזי כוח אדם.   4,000ברור, זה ארגון עם  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני הבנתי שיש תהליך של התייעלות.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ודאי שיש גם התייעלות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 , האם... נסגרה?  164עמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא, לא.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה? לא שמעתי אותך.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 ...  164עמוד  גב' דבי סלוצקי: 
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 דקות לכל אחד.  10נכון? כי יש  4-ת את כל האת מייצג  מר חיים ברוידא: 

 

 לא.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 דקות לכל אחד...   10יש  עו"ד תהילה סובל: 

 

 דקות.   25תגידו לה, אם ככה שתמשיכי, היא כבר מדברת כמעט  מר חיים ברוידא: 

 

   -דקות, מאיפה אתה מביא  25איזה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דקות.   25 היא מדברת מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי עונה לה, זה לא שהיא מדברת.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מה זה עונה לה?   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 האמת היא יכולה רק לשאול לגבי...   מר לורן משה עייאש: 

 

 אז להפסיק?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 דקות.    10לא, לא, תמשיכי. כי נטו היא לא דיברה  גב' מירב מאיר: 
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באמת,   מר חיים ברוידא:  לכם  להזכיר  רוצה  רק  אני  הדברים.  בכל  תמשיכו  אז  תמשיכו,  אז 

 דקות.   10-שישיבת תקציב בתקופה שאני הייתי באופוזיציה נמשכה כ

 

 הוא גם הגיע בזמן. גם התקציב הגיע בזמן.   מר ניר קריסטל: 

 

אחד לא שאל שאלות. לך אין    היה לו קואליציה, אז אף אחד לא התנגד לו. אף גב' אנה פוזמנטיר: 

 קואליציה, מה לעשות?  

 

 בוא נשים את הכול על השולחן.   מר ניר קריסטל: 

 

 מצבי כי טוב.   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, כשאתה היית באופוזיציה, בחיים התקציב לא הגיע לעירייה ביוני.   מר ניר קריסטל: 

 

 יאללה שאלות יוסי. חבר'ה שאלות.    מר אילן כהן: 

 

 אוקיי תמשיכי בבקשה.   חיים ברוידא: מר 

 

 טוב, יש תרומה ייחודית כתוב.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 איזה עמוד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 איזה עמוד דבי?   גב' ענבר הוכברג: 
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   -רשמתי את זה תחת גב' דבי סלוצקי: 

 

 אולי בתמיכות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 תרומה ייחודית.   178, 177 גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה התמיכות. זה הסימפונט.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מוסד בעל תרומה ייחודית.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 בסדר, זה הסימפונט.   מר יוסי מזרחי: 

 

 טוב, רונית תמשיכי את. לי יש עוד, אבל...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 דקות.    3נשאר להם   מר אילן כהן: 

 

 מקרה הצד הזה לא שואל.   . בכל21:02אנחנו התחלנו בשעה  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אין לו הסתייגויות.   מר חגי בורשטיין: 

 

 יש לי גם שאלות.    מר אילן כהן: 

 

 .  85סעיף   182לא, לא, יש לי רק סעיף אחד שאני חייבת. עמוד  גב' דבי סלוצקי: 
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 איזה? איזה?    גב' שחר גלי: 

 

 ₪.   4,420,000 85סעיף   182עמוד  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נכון, מועצה דתית.   מזרחי:  מר יוסי

 

 נו מה אפשר לעשות? תבטלו את זה. תהיו בקואליציה תבטלו.   מר חיים ברוידא: 

 

 מוכתב בתקנות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 רונית בבקשה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -12דרך אגב בערים כמו רעננה זה... טוב, אני רוצה לקחת את כולם לעמוד  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דרורה...    חר גלי: גב' ש

 

 מתיש.   גב' דרורה כהן: 

 

 אז תצאי.    גב' שחר גלי: 

 

לתלמידים   216סעיף    12עמוד   גב' רונית ויינטראוב:  הביניים  בחטיבות  העירייה  חשבון  על  תגבור 

מתקשים. עיריית רעננה תמיד זה היה דגל לתגבר מתקציב עיריית רעננה עוד שעות להוראה, להוראה  

 .  2023-ל 2022ברים. כבר שנים שזה הולך ויורד. עכשיו אני רואה קיצוץ מטורף בין פרטנית, לכל הד
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 אנחנו עושים את זה באמצעות עמותות.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, זה לא קיצוץ   מר יוסי מזרחי: 

 

 בדיוק זה לא קיצוץ, ואנחנו עושים את זה גם באמצעות בעמותות היום.   מר חיים ברוידא: 

 

   -זה כמו שאמרתי נכנס פרויקט הגפן. הגפן זרחי: מר יוסי מ

 

 הגפן זה לא עזרה פרטנית, הגפן זה תכניות...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הגפן עכשיו בתי הספר קונים את השירות הזה באמצעות הגפן. את תראי את   מר יוסי מזרחי: 

 כל ההוצאות עם הגפן. 

 

 גמרי.  לא, הגפן הוא משהו אחר ל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, לא, לא, הגפן  מר יוסי מזרחי: 

 

השעות... על חשבון העירייה. אבל אני רוצה לשאול עוד משהו, אם הגפן לפני   גב' רונית ויינטראוב: 

שההכנסות   רואה  אני  הזה, תראה  שהסכום  חושבת  עדיין  אני  רוצה.  שאני  השינוי  על  מדברת  שאני 

לנו    1,224,000מגפן הם   זאת אומרת נכנס  ₪ מה זה צריך   ₪708,000 סעיף ההוצאה    ₪1,224,000, 

 להיות?  

 

 בואי, בואי, לאט לאט.   מר יוסי מזרחי: 
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   -עיריית רעננה לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

המדינה שינתה את כל שיטת ההתנהלות של בתי הספר. היא היום הולכת כל   מר יוסי מזרחי: 

רה את הסכום הזה לבית הספר. ברעננה היא  התוכנית שניתנו לרבות התגבורים והכול, הולכת מעבי

הספר   לבתי  להעביר  עכשיו  היא    17הולכת  מהעירייה  הכלל. כאשר  מן  יוצא  ללא  לכולם,  מיליון ₪ 

ל  6-גובה את ה זה מרוכז ב  7-מיליון ₪, קרוב  זה,  גובה מהעירייה. את תראי את    3-מיליון ₪ היא 

אם החטיבות,  של  שלנו  במקרה  לדוגמא  מרכזיים  לעמוד    סעיפים  הוא  15תלכי  החטיבות  מרכיב   ,

 ₪. אותו דבר יש סכום בתיכונים, אותו דבר יש סכום ביסודיים.   1,700,000-קרוב ל

 

 .  215רגע, רגע, איפה בעמוד  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ₪ חלק רשותי?   1,200,000. גפן חלק רשות, את רואה 15, עמוד 15עמוד  מר יוסי מזרחי: 

 

 כן.   וב: גב' רונית ויינטרא

 

  –₪. בית הספר עכשיו יחליט מה הוא קונה, הוא רוצה תכנית א'    1,200,000 מר יוסי מזרחי: 

   -יקבל סיוע במורים. הוא רוצה –תכנית א'. הוא רוצה סיוע במורים 

 

 אם מעוז לא יפריע לו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 למה מעוז?   מר יוסי מזרחי: 

 

 ז.  אבי מעוז, אבי מעו גב' ענבר הוכברג: 
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אה הבנתי. לא, אבל למשל הם רוצים להעסיק עוד מורים או עוד כוח אדם,   מר יוסי מזרחי: 

הם פונים לרשות. הרשות מעסיקה כוח אדם, כי הם לא יכולים להעסיק כוח אדם. והם משלמים לי  

 עבור זה. עכשיו כל ההתנהלות הכספית הזאתי הולכת... כל מנהל בית ספר מחליט מה הוא עושה.  

 

העשרה   ב' רונית ויינטראוב: ג תכניות  לכלול  צריך  שהגפן  יודעת  ואני  היות  חושבת,  אני  אוקיי, 

   -וערכים וכל מיני דברים כאלה

 

 לא רק, לא רק.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -לא רק, אז אני אומרת אם בתוך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם מחשבים, גם אינטרנט הכול.   מר יוסי מזרחי: 

 

היה   טראוב: גב' רונית ויינ שזה  להוראה  עזר  שעות  שהיה תוספת  דבר  על  מדברת  אני  שנייה, אבל 

   -המון. תכף אני אדבר על זה גם בסעיף תיכונים. ואני חושבת שאם מסתמכים על הגפן, אם באמת

 

 אבל יש לנו ברירה? זאת החלטה...   מר חיים ברוידא: 

 

ה גב' רונית ויינטראוב:  אני  קיצצת,  אני  פתאום,  מה  בלא,  לך  לך    2021-ראית  הראיתי  בתקציב, 

 מיליון ₪ בשעות עזר בתיכונים, עוד לפני הסיפור הזה.   1.5שקיצצת 

 

 זה לא נכון.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -זה כן נכון גב' רונית ויינטראוב: 
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 אפשר לחזור ולהגיד לך בפשטות זה לא נכון.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -וצה לעבוראוקיי, אני ר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא קוצץ שום דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אגב כנסי לאתר משרד החינוך מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -תאמין לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תראי קצת על תכנית הגפן, יש פה חד משמעית מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אל תספר לי, כי אני יודעת מה זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פרק שלם על... הוראה ועל תגבור, כחלק מפרויקט הגפן.   אל הילדסהיימר: מר ארי

 

   -תכנית גפן היא תכנית מר חיים ברוידא: 

 

להשקיע   גב' רונית ויינטראוב:  צריכה  שהרשות  חושבת  שאני  מה  תשובה,  לא  הוא  הגפן  פרויקט 

לא יכול לכסות. אני  ביותר שעות עזר, כי פרויקט הגפן במכלול שלו, אני מכירה את האתגרים, הוא  

של   הזה  לסעיף  להוסיף  עכשיו  להוסיף    216מבקשת  מבקשת  אני  העירייה,  חשבון  על  וסיוע  תגבור 

330,000 ₪-   
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 רגע, רגע, אני רוצה להבין. רגע, זו הסתייגות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זו הסתייגות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה תוספת הוצאה?   מר יוסי מזרחי: 

 

 את צריכה להציג מאיפה.   לדסהיימר: מר אריאל הי

 

 מה המקור?   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני אציג, תן לי לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רגע, רגע, זה לא יכול מר יוסי מזרחי: 

 

   -2אני מבקשת לפצל את ההסתייגות על  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רגע, רגע מר יוסי מזרחי: 

 

 מה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

צריכים   מר יוסי מזרחי:  אנחנו  הסתייגויות,  לעשות  הולכים  עכשיו  אם  כי  סדר,  נעשה  בואו 

להתחיל לרכז אותם, לבדוק את המשמעויות שלהם. זה לא שכל אחד יזרוק, ואחרי זה לא נדע לאן  

 אנחנו מגיעים.  
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 אין שום בעיה, תרשום.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למישהו עוד שאלות, ואז נעבור להסתייגויות.   רגע, תשאל אם יש גב' ענבר הוכברג: 

 

 אני מציע שאתם תרכזו את כל ההסתייגות שלכם, ותעבירו את זה במרוכז.  מר יוסי מזרחי: 

 

 איך אתה רוצה שאני אעביר את זה.  יש לנו סליחה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כי אני לא יכול להתנהל ככה.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

את   ונית ויינטראוב: גב' ר להעלות  עכשיו  הישיבה  במעמד  יכולה  לא  אני  המשפטית,  היועצת  רגע, 

   -ההסתייגות? היועצת המשפטית לדעתי תתמוך בזה שאני יכולה

 

יהיה  מר יוסי מזרחי:  שהדיון  יעיל,  יהיה  שזה  בשביל  אבל  הסתייגויות,  להעלות  יכולה  את 

   -יעיל

 

 יעילה, אני אראה לך באותה שנייה מאיפה אתה לוקח את זה.  אז אני אהיה   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ימים שניתנו.   10-חבל שזה לא הוצג ב מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני אראה לך מאיפה לוקח.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבל שזה לא הוצג בוועדת כספים.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 אני לא יכול לעבוד ככה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 חבל שזה לא הוצג.   ריאל הילדסהיימר: מר א

 

 מה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ודנים   מר יוסי מזרחי:  היתר  בין  כספים  ועדת  יש  זה  בשביל  אוכל.  לא  אני  אוכל,  לא  אני 

 בוועדה.  

 

 זה לא רציני, ולא אחראי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -תאני לא אומר שאתם לא יכולים להגיש הסתייגויו  מר יוסי מזרחי: 

 

   -יש לך זכות להגיש הסתייגויות ברור, אף אחד לא עו"ד תהילה סובל: 

 

 חודשים ראש העיר לא אעלה תקציב להצבעה.   7 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ימים. וכשהוצג זה לא הוגש.   10-חבל מאוד שזה לא הוצג ב מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אישור התקציב.   מה אתה מנסה עוד פעם למרוח את גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא.   מר יוסי מזרחי: 
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 ההיפך, הבאנו תקציב מאוזן.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

זה   גב' ענבר הוכברג:  על  להסתכל  רוצה  לא  אתה  עכשיו?  בזה  לדון  רוצה  לא  אתה  יוסי,  למה 

 עכשיו?  

 

 אבל אני לא יכול... הסתייגויות, אני צריך שתביאו...   מר יוסי מזרחי: 

 

 בסדר, אבל היא תקריא לך...   רג: גב' ענבר הוכב

 

בכל   גב' רונית ויינטראוב:  תהילה,  לתהילה.  עכשיו  שלי  השאלה  את  מפנה  אני  תהילה,  סליחה 

הסתייגות אני מציגה כרגע את המקור התקציבי. אני יכולה לעשות את זה נכון? אני מציעה את זה  

   -באותה שנייה את המקור התקציבי. אין שום שינוי

 

   -את יכולה להציג אבל יוסי עדיין צריך על פי החוק סובל:  עו"ד תהילה

 

 אין שום שינוי בטוטאל, בסך הכולל של התקציב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שזה   עו"ד תהילה סובל:  לפני  עדיין  יוסי  כך. אבל  על  חולק  ואין  להציג  זכותך  תציגי,  בעיה,  אין 

 היתכנות ואם יש תקציב בר ביצוע.   מועלה להצבעה הוא צריך עדיין לבחון את זה, האם יש

 

 אין בעיה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וזה אנחנו נצטרך לקבל את תשובתו לדברים האלה.   עו"ד תהילה סובל: 
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 ישים ובר ביצוע אומרת...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אני חושבת שיוסי מכיר את הסעיפים ויכול לדעת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, זה לא ככה.   י: מר יוסי מזרח

 

   -... סעיף קשיח גב' רונית ויינטראוב: 

 

יש הבדל אם תיקון בסעיף אחד מול אחד, או אם עכשיו יש עשרות סעיפים,   מר יוסי מזרחי: 

   -ונתחיל לסכם ולראות את הדברים האלה, זה

 

 סעיפים.   4-3לא, יש לי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז בואי תגידי.   מר יוסי מזרחי: 

 

בסדר, בואי נכתוב. אני מציעה בואי תעלי את זה, אנחנו נכתוב ויוסי ייתן את   עו"ד תהילה סובל: 

 החלטתו אם אפשר.  

 

תגבור לימודים ועזרה בחטיבות    112בעמוד    216אני מבקשת להוסיף לסעיף   גב' רונית ויינטראוב: 

 .  ₪781 שיגיעו מסעיף   200,000הביניים. אני מבקשת להוסיף 

 

 רגע, רגע, לאט, לאט. כי זה סעיפים שיש מספרי סעיפים, זה לא.   מזרחי: מר יוסי 

 

 כל אחד יכול לבקש. במדינה דמוקרטית מותר.   מר חגי בורשטיין: 
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 )מדברים יחד(  

 

לעמוד  12עמוד   גב' רונית ויינטראוב:  להוסיף  מבקשת  אני  מסעיף    200,000  216סעיף    12,   ₪781  

 .  35פעולות תרבות שנמצא בעמוד 

 

 זה אגף תרבות.   מר חיים ברוידא: 

 

 כן.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -עכשיו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, רגע.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה אתה מראיין בטוק שואו.    גב' שחר גלי: 

 

 הסתייגות?  את השמעת אותי עכשיו מקריאה   גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא, אני לא יודע.     דובר: 

 

 אז תשמע ותדע.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 מיליון ₪ לגנים ונוף בבקשה.  7בסעיף גנים ונוף, תעביר   מר אילן כהן: 

 

 איזה עמוד?   מר יוסי מזרחי: 
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   -35עמוד  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 להוריד מאירועי תרבות בעיר?   781 35 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 עי תרבות.  אנחנו מהחגיגות זה, זה כבר לא אירו גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -את רוצה להוריד מאירועי, לא הבנתי מר אריאל הילדסהיימר: 

 

לעצמו   גב' רונית ויינטראוב:  מוסיף  החינוך,  תיק  על  ממונה  עיר  שראש  להיות  יכול  לא  תשמע, 

לבמות מעל מיליון ₪, וחותך כבר פעם שלישי בחינוך בעזרה בתמיכת העירייה בתלמידים מתקשים  

 כונים. אז כן, אם כאב לב, אז כן.  בחטיבות הביניים ובתי

 

 לא חתכו שקל בחינוך.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

דברים לא נכונים, זה לא הופך אותם   גב' רונית ויינטראוב:  אני הראיתי את זה, וזה שאתה צועק 

 לנכונים.  

 

 אני שוב שואל, להוריד באירועי תרבות לעיר פנאי והעשרה לתושבים?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -את רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 אתה רוצה להמשיך לפגוע בתלמידים המתקשים של העיר? החינוך היה דגל.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 אפשר לחזור על זה, תקציב החינוך עולה, וגם עולה השנה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -תקציב החינוך גב' רונית ויינטראוב: 

 

שו מר אריאל הילדסהיימר:  שאת  ואני  מה  זה  בעיר?  לתושבים  באירועים  לפגוע  רוצה  את  שואל,  ב 

 רוצה?  

 
   -את רוצה שנוריד אירועים מר חיים ברוידא: 

 

 את רוצה להוריד אירועים בעיר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

. אני מבקשת לאותו סעיף, אני מבקשת בהצבעה נפרדת  רגע, יש לי עוד סעיף גב' רונית ויינטראוב: 

את אני מבקשת להצביע בנפרד על העברה לאותו סעיף כן של תגבור לימודים ועזרה  בהסתייגות הז 

, סעיף שנקרא חילונים דתיים ואין בינו לבין זה שום קשר,  113עמוד  ₪781 מסעיף   130,000בחטיבות 

 ₪, אפשר לממן סעיף כזה עם חלק מההכנסות.   50,000נשאר שם 

 

 איזה סעיף?     דוברת: 

 

 .  113עמוד  781חילוניים דתיים סעיף  אוב: גב' רונית ויינטר

 

 מהצד של החילונים תוריד.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מינהל קהילה כן.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 איזה סכום?   מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪.   130,000 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  את לא רוצה... בין חילונים לדתיים נכון? את עושה הבחנה מר לורן משה עייאש: 

 

בכל   גב' רונית ויינטראוב:  זה  מתקשים  תלמידים  חשבון,  על  לא  הכנסות,  עם  לעשות  אפשר  זה 

 התיכונים, גם...  

 
   -רגע, זה סעיף מר יוסי מזרחי: 

 

 אלי, אלי, לורן רוצה לשאול אותך משהו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה? מה השאלה?    מר אלי אלוש: 

 

 אותך.  לא, אני שואל   מר לורן משה עייאש: 

 

 הוא שואל לורן עייאש. לא, אלי הדובר שלי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אה אלי הוא הדובר שלך, כן.   מר לורן משה עייאש: 

 

  -₪ 180,000-זה סעיף שכל השנים יצא הסכום הזה של כ מר יוסי מזרחי: 

 

 אז זה תקציב חופשי, זה לא אומר.   גב' רונית ויינטראוב: 
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   -רגע רגע, מר יוסי מזרחי: 

 

   -מה אתה לא משנה בתקציבים גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -יוסי, יוסי סליחה מר חיים גולדמן: 

 

   -קודם כל סכום מר יוסי מזרחי: 

 

יוסי מה אתה מבזבז... סליחה, זה על חשבון העירייה. מאיזה תקציב זה יורד   מר חיים גולדמן: 

 ? אה.  הדיו שאתה רושם עכשיו את כל השטויות שהיא אומרת לך 

 

 סליחה, למה, רק מותר לכם להגיד שטויות.   מר לורן משה עייאש: 

 

 זה לא שטויות.    גב' שחר גלי: 

 

 אנחנו לא אומרים שטויות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני שואל, אתם לא אומרים שטויות? זה כבר חצי שעה מר לורן משה עייאש: 

 )מדברים יחד(  

 
   -ר"צדקות למ  3עוד  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מנסה לסתום לי את הפה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני לא סותם לך את הפה.   מר חיים ברוידא: 

 

יוסי, יוסי, יוסי אני רוצה, תהילה תדאגי שאני אקבל את הזכות המלאה שלי,   גב' רונית ויינטראוב: 

 ואם לא, את תשמיעי את זה.  

 

 דקות.   3פחות תקבלי את הזכות המלאה שלך ל מר חיים ברוידא: 

 

שחרג   מר יוסי מזרחי:  סכום  לא  זה  השנים.  כל  שיצא  סכום  זה  הזה  הסעיף  רונית,  רונית, 

   -מהנורמה של השנים

 
 זה תקציב חופשי, זכותי לשנות סדרי עדיפויות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ואנחנו   מר יוסי מזרחי:  מאחר  הזה,  הסכום  מתוך  שני,  כב 1/12דבר  העניין  לצורך  כבר  ר  , 

 ₪ כנראה נוצל.   90,000

 
 .  50%-איך זה יכול להיות, זה יותר מ גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -₪6 תחלקי   180,000לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪.    130,000אה לקחתי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אין   מר יוסי מזרחי:  שמעכשיו  אומר  זה  הזה.  הסכום  כל  להוריד את  אפשר  אי  כל  קודם  אז 

 אני חושב שזה מה שנקרא לא סביר.  בכלל פעילות. 
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 לא, אפשר לתקצב אותה בהכנסות, למה לא?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה הכנסות? איך הכנסות?   מר יוסי מזרחי: 

 

 הכנסות מול הוצאות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה הכנסות? אין לי הכנסות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ה... על מה את מדברת?  תגידי, את לא מבינ מר חיים ברוידא: 

 

 דמי השתתפות, מה יש לך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין לך שום מושג...   מר חיים ברוידא: 

 

 כמו שאני עושה אירועים, מה אני גובה כסף?   מר יוסי מזרחי: 

 

 תלוי כן, יש אירועים שאתה עושה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רוצה להוריד בתקציב אירועים לתושבים.   רונית לא הבנתי, את מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 רונית, למה דיברת עם הגזבר קודם...   גב' דרורה כהן: 

 )מדברים יחד(  

 
 אבל זה כמו הצגה בקאמרי, אתה טעית במקצוע, טעית במקצוע...   גב' דבי סלוצקי: 
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 את רוצה להוריד תקציב לאירועים? אני לא הבנתי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אריאל, אתה לא פוליטיקאי, אני לא...   ויינטראוב:  גב' רונית

 )מדברים יחד(  

 

את   מר חיים ברוידא:  מה  על  מהילדים,  להוריד  רוצה  ואת  מהמבוגרים,  להוריד  רוצה  את 

 מדברת?  

 

 את רוצה להוריד מהחילונים דתיים.   מר חיים גולדמן: 

 

 מדברת?  זה של הפנסיונרים, וזה של הילדים, על מה את  מר חיים ברוידא: 

 

 מה עם התב"ר של התאורה? והתב"ר של ההנגשה?   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה הורדת את הסבסוד של מועדון הגמלאים כמעט לגמרי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אולי ניקח מהתב"ר של ההנגשה של... והנכים שלא אישרתם מר חיים גולדמן: 

 

 ד? אני לא מצליח להבין. אין אירועים לתושבים.  רונית, ... את רוצה להורי  מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 

 אשמח שתצאי עם ההודעה הזאת, את ביטלת לפנסיונרים ולילדים.   מר חיים ברוידא: 
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   -אני אצא עם ההודעה שראש העיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הם באמת יאמינו בכנות שלך.  תסתכלי פה למצלמה ותדברי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר מקצץ בחינוך.   ב' רונית ויינטראוב: ג

 

   -אירועים לתושבים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 רונית, רונית, לא קוצץ כלום בחינוך.   מר יוסי מזרחי: 

 

 העשרה, חוויה למשפחה באמת.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -הגפן נתן לבתי ספר מר יוסי מזרחי: 

 

 ענות על הצורך, אני יודעת מה היו נותנות השעות האלה.  הגפן לא יכול ל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הגפן נותן בדיוק לדבר הזה את המענה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי אתה טועה בזה.   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

אבל לבוא ולקצץ באירועים, אירועי פנאי ותרבות, את החזקת את התיק הזה   מר אריאל הילדסהיימר: 

 הרבה שנים.  
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 אבל היא יכולה להעלות את ההסתייגות.   מר חגי בורשטיין: 

 

היא עכשיו מתנקמת בזה שלא נתנו לה את התיק עוד פעם, אתה לא מבין את   מר חיים גולדמן: 

 זה.  

 

מצליח   מר אריאל הילדסהיימר:  לא  אני  לתושבים,  לאירועים  תקציב  מוריד  בארץ  ציבור  נבחר  איזה 

 להבין את זה, אני אומר לכם.  

 

 איזה ראש עיר מקצץ בחינוך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 
 אף אחד לא קיצץ בחינוך, אבל אירועים לתושבים באמת.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 חודשים תקציב לאישור המועצה?  7איזה ראש עיר לא מגיש  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וכשהוא מגיש...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה הקשר? מה הקשר?   לדמן: מר חיים גו

 

 אריאל אתה חורג מסמכותך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את נוקמת בתושבים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אריאל זה לא גזר, אני יודעת מה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 את נוקמת בתושבים.   מר חיים ברוידא: 

 

   -את צריכה להבין לדוגמא שחטיבות הביניים מר יוסי מזרחי: 

 

אני מבינה שאתה רוצה יחסי ציבור עכשיו, אבל קצת אתה יודע, אתה תוזיל   ב' רונית ויינטראוב: ג

 את...  

 

 אירועים לתושבים להוריד, זה לא נתפס.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -רונית אני רוצה, האמרה הזאתי מר יוסי מזרחי: 

 

 תן לי להמשיך, הבנתי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, האמרה הזאתי שקצצנו, היא לא נכונה.  : מר יוסי מזרחי

 

   ניר, אתה רוצה להוריד אירועים לתושבים?  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -מיליון ₪ לחטיבות 3.6כי הגפן נתן לחטיבות לצורך העניין  מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל זה לא לשעות עזר. זה להרבה תכניות אחרות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא, אז אני אומר לכל י: מר יוסי מזרח
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   -שעות העזר זה נתח קטן יותר, אתה רוצה גב' רונית ויינטראוב: 

 

ב מר יוסי מזרחי:  קטן,  זה  פה  לקנות. אנחנו  יכולים  שהם  התוכניות  והם    750,000-לכלל   ,₪

 מיליון ₪.    3.6קיבלו 

 )מדברים יחד(  

 
 הם לא אמורים...   היום בדיעבד... הם לא ניצלו את כל הכסף, מר יוסי מזרחי: 

 

 ... לבטל הופעות, לבטל מופעים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 
בהלם.    200,000 מר אריאל הילדסהיימר:  אני  להוריד?  רוצה  את  באירועים    ₪400,000  להוריד   ₪

 לתושבים.  

 

 ₪?   600,000למה  מר חיים גולדמן: 

 

   אחריי המבול מה שנקרא אוקיי. מר חיים ברוידא: 

 

לייצר תרבות רק לאנשים עשירים? לא לתת לעם לתושבים אירועים, באמת,   מר אריאל הילדסהיימר: 

 באמת, איפה נשמע כדבר הזה, איפה נשמע?  

 

 הפופוליזם שלך...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פופוליזם? למה אני מרוויח מזה משהו? באמת נו רונית.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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את   מר חיים ברוידא:  להם  להוריד  רוצה  את  לתושבים,  חינם  מופעים  על  מדברים  אנחנו 

 הדברים האלה.  

 

להוריד   מר אריאל הילדסהיימר:  רוצה  את  ענבר,  ענבר,  לתושבים?  אירועים  להוריד  רוצה  את  ענבר 

 אירועים לתושבים?  

 

בור מה עכשיו זה זמן חופשי להתייחסויות כאילו. זה השלב שבו... זכות הדי גב' ענבר הוכברג: 

   -שנקרא

 

 אני אומר לך שענבר מתנגדת לפגוע... מתנגדת.    מר אלי אלוש: 

 

 ענבר, אנחנו רוצים לשמוע מה דעתך.   מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא השלב שבו עושים...   גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 
 לא כואב הלב?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה את אומרת על זה?   מר חיים גולדמן: 

 

   -זה לא השלב שבו ב' ענבר הוכברג: ג

 

 אומרת.  מאוד חשוב לנו לשמוע מה את  מר חיים גולדמן: 
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אני יודעת שמאוד חשוב לך. זה לא השלב שבו עושים עליהום על ענבר, הכול   גב' ענבר הוכברג: 

 בסדר חברים. הכול בסדר.  

 

 מי עושה עליהום?   מר חיים גולדמן: 

 

בסדר.   גב' ענבר הוכברג:  קצת  הכול  קרה  מה  שבאיה,  שבאיה,  סבב.  יש  תדאג,  אל  רגע,  רגע, 

 סבלנות.  

 

 דברי חכם בנחת נאמרים.     דובר: 

 

   -אנחנו הוצאות חוברת, אבל אם תרצי לקצץ את תסמני לנו פה מר חיים ברוידא: 

 

 איזה דף לקצץ.   מר חיים גולדמן: 

 

 תסמני לנו פה באיזה דפים...   מר חיים ברוידא: 

 

 באיזה דף לקצץ?   ן: מר חיים גולדמ

 )מדברים יחד( 

 
 תסמני לה שהיא תקצץ.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא יאומן כי יסופר. אין תקדים לזה בשלטון המקומי.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אנשים בקואליציה, אז אתה...   5נשארת עם  גב' רונית ויינטראוב: 
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   , אבל הכמות לא משנה, האיכות, האיכות.5 מר חיים גולדמן: 

 

 על זה נתווכח, על זה נתווכח.   מר חגי בורשטיין: 

 

 גולדמן נהיה הפטרון שלו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא פטרון של אף אחד, בקושי של עצמי.   מר חיים גולדמן: 

 

 אירועים לתושבים, זה לא להאמין.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

אנ גב' רונית ויינטראוב:  אותי.  מעניין  דווקא  באמת  יוסי,  זה  לתושבים,  פרסום  שהוצא  מבינה  י 

חודשים לא הביא    7מעניין אותי. אבל אתה אמרת שאי אפשר היה לשריין כלום בגלל שראש העיר  

   -תקציב. אז בעצם

 

 . 1/12, 1/12 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

  -איך את חושבת, האם בתור אחת שהייתה פעם מר חיים ברוידא: 

 

 ה צועק?  למה את גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני לא צועק. האם בתור אחת מר חיים ברוידא: 

 

 למה אתה משסע את דבריי בבריונות. זה לא הוגן. זה לא כוחות. אז מה אם...   גב' רונית ויינטראוב: 
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אנחנו   מר חיים ברוידא:  האחרון  שבשבוע  חושבת  את  אם  לך.  להסביר  רוצה  אני  רגע,  תשמעי 

 ריית רעננה, אני מסכים לבוא אליכם, את טועה.  פונים לזמר, ואז הוא יגיד כן עי 

 

 לא, יש לי שאלה אחרת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ...  1/12אז בנית על  מר ניר קריסטל: 

 

   -₪1/12, ועבדנו רק לפי   1,800,000בנינו על  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ₪?    1,800,000איך  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יתה הצעת התקציב בדצמבר.  זו הי  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -לא, אתה אומר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ₪.   1,400,000לא, לא, זה היה  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -... הגשנו בטיוטת התקציב בדצמבר, שנייה ניר מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה עובד לפי מיליון?  מר ניר קריסטל: 

 

 א' כן.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 התוכנית הזאתי לפי מיליון ₪?   ל: מר ניר קריסט

 

 בשקל.    1/12-חד משמעית לא חרגנו מ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נו אז זה חצי...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

על   מר אריאל הילדסהיימר:  ₪, אתה מכיר קיבלתם אותה. כמה    1,800,000ניר, הגשנו טיוטת תקציב 

שיותר כמה  חיים.  של  המדיניות  הייתה  זו  לכל    שיותר,  הגילאים,  לכל  והעשרה  ופנאי  אירועים 

 המגזרים, איך אפשר לבוא ולקצץ ולבקש להוריד, ולפגוע בתושבים.  

 

 אתה לא עונה לי על השאלה.   מר ניר קריסטל: 

 

האינטרס   מר אריאל הילדסהיימר:  את  נוגד  זה  להבין.  מצליח  לא  אני  כזה?  דבר  לעשות  אפשר  איך 

גיוני. זה לא הגיוני, אני לא מרוויח מזה כלום. יש פה תושבים, זה לא  , זה לא הגיוני, זה לא ההציבורי 

 הגיוני, איך אפשר לעשות דבר כזה? 

 

ולא   גב' רונית ויינטראוב:  עזר,  שיעורי  יקבלו  שלהם  המתקשים  שהילדים  שמעדיפים  לי  אומרים 

   -שראש העיר יעשה להם

 

זבר, למה את לא מאמינה לו, אומר לך  אף שיעור עזר לא קוצץ, אומר לך הג מר אריאל הילדסהיימר: 

 הגזבר, רבע שיעור לא קוצץ. אבל אומר לך שזה בסעיף של הגפן, באמת.  

 

 אם את היית ראש העיר זה היה בסדר.   מר חיים גולדמן: 
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או שסומכים עליו או שלא. הרגע אמר יוסי שרבע שיעור לא קוצץ לאף ילד.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 נוך.  הפוך, עלה תקציב החי 

 

 .  2021-יוסי, הראיתי את זה כבר ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תקציב אירועים להוריד השם ישמור באמת.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -והוכחתי את זה שחור על גבי מספרים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 טוב רונית מצטער, עבר הזמן רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  עבר הזמן  מר לורן משה עייאש: 

 

 רונית, עברת את הזמן, יש את ההסתייגות שלך, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 תהילה, אני צריכה לקבל את הזכות שלי להגיש הסתייגויות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דקות.    10בעיקרון זה לכל חבר מועצה בדיונים על תקציב,  עו"ד תהילה סובל: 

 

 דקות.   10 מר לורן משה עייאש: 

 

 דקות...    20עבר כבר  יים גולדמן: מר ח

 

 דקות, נתתי לך לדבר.   7-עברתם ב מר חיים ברוידא: 
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 חגי ואני נשלים.   גב' מירב מאיר: 

 

 רונית, אני רק רוצה לעשות לך טיפה סדר.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -לא, אני רוצה לשאול אותך, סליחה, אומר אריאל, כן אנחנו תכננו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא אריאל, פקיד, פקיד.  ריאל הילדסהיימר: מר א

 

 .... דצמבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, לא. ממש לא.   מר יוסי מזרחי: 

 

 הפקיד אריאל.   מר חיים גולדמן: 

 

 דברים התקצוב המקסימאלי הוא המיליון ₪ לא מעבר.   2ממש לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מה זה מיליון ₪?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה שהיה בשנה שעברה.   וסי מזרחי: מר י

 

 ₪.   500,000זה  50%אמרת  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא, רגע, רגע. את ישר קופצת. בתקציב מר יוסי מזרחי: 
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 תקשיבו כולם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא על מיליון ₪, והוא התקציב המוביל.  2022תקציב  מר יוסי מזרחי: 

 

 -ב, התקציב שאושראיזה תקצי  גב' שחר גלי: 

 

 לאירועים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 או התקציב שעודכן?    גב' שחר גלי: 

 

 לא, תקציב שאושר בשנה שעברה.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -, אז1/12 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה שהוגש לא רלוונטי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 הבנתי, הבנתי.    גב' שחר גלי: 

 

 -חודשים, אז 7א הביא את התקציב לאישור ראש העיר ל גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 
 ₪.    500,000זאת אומרת מותר לשריין עד  גב' רונית ויינטראוב: 
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₪. רגע, רגע, גם על אירועים שיהיו ביולי ואוגוסט.    500,000מותר לשריין עד   מר יוסי מזרחי: 

לגפן. התעלמת מסעיף שכר שנמצא  . אפרופו אני רוצה, נחזור רגע  2/3כלומר אנחנו מדברים כבר על  

 כמה שורות מעל, יש לך את החוברת?  

 

 כן.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

₪ שירדו בסעיף   ₪700,000 שכר גפן. זה בדיוק אחד מול אחד. אותם   700,000 מר יוסי מזרחי: 

 הזה, עלו בסעיף האחר. כלומר החטיבות לא נפגעו בכלל בתגבורים.  

 

ואומנים  ב מר אריאל הילדסהיימר:  הופעות  לצמצם  מבקשת  את  כי  ייפגעו,  האירועים  אבל  בקשה. 

 ופעילות ופנאי והעשרה.  

 )מדברים יחד(  

 

בעמוד   מר יוסי מזרחי:  תסתכל  אם  עמוד    12הם תוקצבו,  השנייה, תסתכל  שורה    12בשורה 

 ₪.    708,000שנייה, 

 

  -אני לא רוצה שהם יבחרו בין תכנית ערכים גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא, הם לא צריכים לוותר. הם לא מר יוסי מזרחי: 

 

 אני לא רוצה שיבחרו בין תכנית ערכים לבין עזרה לתלמידים חלשים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, ניר בבקשה, תודה רבה רונית.   מר חיים ברוידא: 
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 לא, אני לא סיימתי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

סיימת,   מר חיים ברוידא:  לא  סיימת.  את  סיימת,  מאוד.  מצטער  הזמן,    10אני  נגמר  דקות 

 בבקשה ניר.  

 

 יש זמן מוגבל. והיה לך גם זמן פציעות.   מר חיים גולדמן: 

 

 אז זו השיטה לשסע את הדברים..., כדי שלא יעלו הסתייגויות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לגמרי.   מר חיים גולדמן: 

 

 .  4דקות דיברו, הם  50דקות.   50דיברו כמעט היועצת המשפטית, הם  מר חיים ברוידא: 

 

 דקות ולא יותר משעה לכל סיעה.    10...  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 
 בבקשה ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אולי לקצץ אבל עוד דברים חוץ מהאירועים, אולי רווחה להוריד.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 
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 לא נפגע בחלשים.    מר אילן כהן: 

 

 עצרנו בתיכונים ויש את השירות הפסיכולוגי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בסעיף 25בעמוד  גב' מירב מאיר: 

 

 ניר מדבר עכשיו, הלו, הלו.  רגע מה?   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 
 , היה להם חצי שעה.  הם גמרו, הם גמרו  מר חיים גולדמן: 

 

 דקות אתם מדברים.  53 מר חיים ברוידא: 

 

   -דקות לדבר 10 גב' מירב מאיר: 

 

 דקות דיברתם.   53 מר חיים ברוידא: 

 

   -אני מבקשת מהיועצת המשפטית מר חיים גולדמן: 

 

 לא דיברנו, היה שיח.   גב' מירב מאיר: 

 

 דקות?  10אחד מהסיעה   מהיועצת המשפטית אני מבקש לדעת, לכל מר חיים גולדמן: 

 

 דקות?   10תהילה, אני יכולה לדבר עכשיו  גב' מירב מאיר: 
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 כן, כל אחד בסיעה.    גב' שחר גלי: 

 

 -לכל חבר מועצה עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 
 שעות. סליחה?   3.5דקות זה  190חברי מועצה, את מדברת על  19אנחנו  מר חיים גולדמן: 

 

 דקות.   53דקות, הם מדברים  40 מר חיים ברוידא: 

 

 דקות נטו שלנו.   40אבל סליחה זה לא היה  גב' מירב מאיר: 

 

 דקות.    53הם מדברים  מר חיים ברוידא: 

 

 אז עכשיו בוא תחסוך את הזמן, תן לנו לסיים.   גב' מירב מאיר: 

 

 אז רגע בוא בבקשה ניר, ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ן?  תהילה זה תקי גב' מירב מאיר: 

 

 תעשו זה מה שנקרא, חלוקה ככה וככה.   מר חיים גולדמן: 

 

  -דקות, לא יותר משעה לכל  10לכל חבר מועצה  עו"ד תהילה סובל: 
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 דקות, היה פה שיח, היה פה שיח.    10... את זה אחרי  גב' מירב מאיר: 

 

 אמרנו לדבי, את אמרת לה להמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

 דקות נטו.   10י בוא תיתן ל  גב' מירב מאיר: 

 

 דקות, ניר בבקשה.   10לא, לא, אני לא אתן  מר חיים ברוידא: 

 

 דקות בלבד, מתוך כל השיח הזה?   10את יכולה להגיד שהיא דיברה  גב' מירב מאיר: 

 

 דקות.    10רונית דיברה  עו"ד תהילה סובל: 

 

 .  40דקות הסיעה שלכם, אתם הייתם אמורים לדבר   53דיברתם  מר חיים ברוידא: 

 

תקשיב זאת שיטה מכוערת שמייצגת את כל צורת ההתנהלות שלך. בגלל זה   גב' רונית ויינטראוב: 

 אנשים.   5אין לך סיעה, בגלל זה אין לך קואליציה, נשארת עם  

 

 למה אין לכם סיעה בכנסת?   מר חיים גולדמן: 

 

 ויות.  אתה משסע, אתה יוצר בלגן כדי שאני לא אעלה הסתייג גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יהיה, בן גביר לא יהיה פה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 בוא נראה, אתה חושב שאתה מעל החוק.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 ?  1מירב, כמה יש לכם עוד  גב' ענבר הוכברג: 

 

 ,... העברתי לזה.  3 גב' מירב מאיר: 

 

   -טוב חברים תראו, דבר ראשון מר ניר קריסטל: 

 

   -הוא יקבל לא, גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תשלחי לו במייל.    מר אילן כהן: 

 

 הגזבר, הפקיד גזבר.   מר חיים גולדמן: 

 

 ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני יכול?   מר ניר קריסטל: 

 

 כן.   מר חיים ברוידא: 

 

תודה. דבר ראשון, לפני הכול רבותיי אני מבקש מכם להסתכל על התאריך,   מר ניר קריסטל: 

 . והסיפור שקורה פה עכשיו הוא לא פחות ממחדל, מחדל.  5/7/2023על התאריכון 

 

 אתמול היה יום העצמאות של ארצות הברית.   מר חיים גולדמן: 
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ברכות לאמריקאים. מעולם בהיסטוריה של רעננה לא מנע מי מראש העירייה   מר ניר קריסטל: 

העיר   למועצת  ולהביאו  תקציב,  על  להצביע  העיר  ממועצת  שהתחילה  ימי  185הקודמים  אחרי  ם 

 השנה. זה זלזול בתושבים שמשלמים את המיסים שלהם כחוק ובמועד.  

 

 התושבים ממשיכים לקבל את השירותים שלהם מצוין, אל תדאג.   מר חיים ברוידא: 

 

לתקציב   מר ניר קריסטל:  נואשות  שזקוקים  רעננה  תושבי  של  ובארגונים  בעמותות  זלזול  זה 

 העירייה המגיע להם.  

 

 ממש לא זקוקים, ממשיך לתפקד נהדר.   ברוידא: מר חיים 

 

 אם אני מדבר, אז אני אשמח שלא תפריע לי.   מר ניר קריסטל: 

 

   -שום דבר לא חסר מר חיים ברוידא: 

 

 אחר כך תוריד לו את זה מהזמן.   מר חגי בורשטיין: 

 

 תן לו לדבר.    גב' שחר גלי: 

 

 פיק גבוה.  בשנה שעברה אישרנו לך תקציב מס גב' אנה פוזמנטיר: 

 

אני   מר חיים ברוידא:  מתנצל.  אני  מתנצל,  אני  באמצע,  להפריע  לא  אותו,  מצלמים  חבר'ה, 

 מתנצל,..., אני מתנצל, חבר'ה לא להפריע לו.  
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על הכיפאק. זה זלזול בתושבים שמשלמים את המיסים שלהם כחוק ובמועד.   מר ניר קריסטל: 

רעננה, תושבי  של  ובארגונים  בעמותות  זלזול  להם.    זה  שמגיע  העירייה  לתקציב  נואשות  שזקוקים 

 קבוצות ספורט, תנועות נוער, מועדון היום לקשיש, עמותות מזון ועוד.  

את   אישרו  שלהם,  המועצות  לאישור  תקציב  הגישו  במדינה  הרשויות  ראשי  שרוב  היא  העובדה 

השנה.   מתחילת  כבר  במועד  וההתקציב  שלהם,  בתושבים  זלזלו  לא  אלה  רשויות  על  ראשי  קפידו 

מינהל תקין. אין כמו רעננה, אבוי לנו שזאת ההתנהלות הנוכחית. לכן אין זה פלא שממועצת עיר של  

מחברי המועצה. כשמבינים    2/3, מונה היום האופוזיציה  15חברים שהתחילה עם קואליציה של    19

 שמדיניות הנהלת העירייה הנוכחית פשוט כושלת.  

 

 צריך לדבר על התקציב בבקשה.  ניר אתה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני אדבר על התקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה הנושא.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה מפריע לו באמצע השידור.   מר חיים ברוידא: 

 

   -רעננה חייבת תקציב שוטף מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, איפה החצובה?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -רעננה חייבת מר ניר קריסטל: 

 

את   מר חיים ברוידא:  עושה  שאתה  כמו  תעשה  בבית  תשב  רוצה,  אתה  פעם  עוד  אתה  מה 
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 הדברים מול החצר שלך, ולא צריך במועצת העיר, למה אתה צריך, מפריעים לך פה.  

 

   -רעננה חייבת מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מבזבז את זמנם של נציגי העיר.   מר חיים גולדמן: 

 

 א על התקציב. ניר, זה לא על התקציב בבקשה. וזה גם ל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -רעננה חייבת מר ניר קריסטל: 

 

 דבר על התקציב.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני מדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 הוא מדבר.    גב' שחר גלי: 

 

 בואו נתקדם יאללה נו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה סתם... סרק.    גב' שחר גלי: 

 

   -שלות של העירייה ושל ראש העיר, הוא לא מדבר... על הפא מר חיים גולדמן: 

 

 הוא יגיע לזה כנראה, אז תנו לו לדבר.   גב' ענבר הוכברג: 
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זה   מר חיים ברוידא:  את  בחירות, תעשה  שיח  שנקרא  מה  פה  לעשות  רוצה  אתה  ניר, אם  ניר, 

 אצלך בחצר בבית. לא צריך את הדבר הזה פה, נו מה. 

 )מדברים יחד(  

 
 מה שאתם עושים זה לא תעמולת בחירות?   גב' מירב מאיר: 

 

 יש... זמן ציבור.   גב' דרורה כהן: 

 

 זה גזל זמן.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 
  -... תיתן לי על התקציב מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, הכנת זה מצוין.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 דבר על התקציב, דבר על התקציב.   מר חיים ברוידא: 

 

   -... לכדי תעמולת בחירות הילדסהיימר: מר אריאל 

 

 הכול בסדר. אני יכול להמשיך?   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, ניר, ניר, אנחנו רוצים להתקדם.   גב' דרורה כהן: 

 

 בואו נתקדם כבר, מה הסיפור הזה, אני לא מבינה, תנו לו לדבר ויאללה נו.   גב' ענבר הוכברג: 
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 על נבחרת אנגליה נגד ישראל על ההפסד.   ניר, אני רוצה לדבר מר חיים גולדמן: 

 

 אנשים לשרוד את הישיבה הזאת.    5... ונשאר עם  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 במסגרת התקציב.   מר חיים גולדמן: 

 

 תעשה פיליבסטר מה הבעיה?   מר חגי בורשטיין: 

 

 תעשה.    גב' שחר גלי: 

 

 זה מה שאתם עושים דרך אגב.   מר ניר קריסטל: 

 

 רוצים תקציב, דבר תקציב אחי.   לדמן: מר חיים גו

 

 אפשר להמשיך?   מר ניר קריסטל: 

 

 כן.   מר חיים גולדמן: 

 

   -תודה רבה. רעננה מר ניר קריסטל: 

 

 פתאום...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 
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 חבר'ה אני מדבר רק כשיש שקט.   מר ניר קריסטל: 

 

 ות שלך, מה שאתה רוצה.  תביא את ההסתייגוי מר חיים ברוידא: 

 

 רעננה חייבת תקציב שוטף מאושר.   מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא משנה שרובנו באופוזיציה.   מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.   מר חיים גולדמן: 

 

כך נהגנו גם בשנה הקודמת מהאופוזיציה. תמכתי בתקציב לאחר שהבענו את   מר ניר קריסטל: 

גם   אני וגם חבריי על השינויים הנדרשים. מחובתנו להביע את ההסתייגות שלנו, לשנות את  דעתנו, 

 הדרוש, אבל לדאוג שלעיר הזאת ולתושבים יהיה תקציב ומינהל תקין.  

לא קיבלנו את מבנה    2022ככה, הסיפור שקורה פה היום מצטרף לזה שדיברנו עליו קודם, שבשנת  

חתי משרד הפנים מבין את הסיפור הזה בשנה שעברה, אחרי  התקציב, לא במהלכם ולא בדיעבד. לשמ

   -. חברים הסיפור הזה חייב6/5-שנאלצנו להתערב, וגם אז התקציב אושר ב

 

 לא היה צריך להיות מאושר, תאמין לי.   מר חיים גולדמן: 

 

   -תאמין לי שהייתי עושה מר חיים ברוידא: 

 

 הייתי מתאדה באוויר.   מר חיים גולדמן: 
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   -... ששרת הפנים מה היא אומרת על זה ל הילדסהיימר: מר אריא

 

 לא היו  זוכרים אתכם.   מר חיים גולדמן: 

 

 כלביאה השומרת על גוריה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

על    2023בתקציב   מר ניר קריסטל:  אותם,  נפרט  תכף  ואנחנו  ומעידים,  וסעיפים  פרקים  יש 

אנחנו נציג לכם תכף דוגמאות. הנתונים מעידים על    כישלון ניהולי עמוק של הנהלת העיר הנוכחית.

בחשיבה כלכלית נכונה, על חוסר הבנה של מה רעננה זקוקה לו מבחינה אסטרטגית, ואיך לא  חוסר  

היא סיימה בגירעון של    2022גם על כלכלת בחירות. אז הנה כמה דוגמאות. מינהלת העסקים, בשנת  

   -₪. הצעת התקציב 868,000

 

 מי? מי?   דסהיימר: מר אריאל היל

 

לשנת   מר ניר קריסטל:  היום  מביאים  שאתם  התקציב  הצעת  העסקים.  מציעה    2023מינהלת 

 ₪.    1,224,000-להגביר את הגירעון הזה ל

 

 תענה לו.   מר חיים ברוידא: 

 

של   מר ניר קריסטל:  כלכלי.    41%גידול  היגיון  פה  מוצא  לא  אני  העסקים.  במינהלת  לגירעון 

 -2022, גם היא סיימה את שנת הבריכה העירונית

 

 נסגור אותה.    מר אילן כהן: 
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 לא, ממש לא.   מר ניר קריסטל: 

 

 נסגור אותה, לא צריך.    מר אילן כהן: 

 

 אפשר להעביר אותה לחינוך לילדים המתקשים.   מר חיים גולדמן: 

 

שנת   מר ניר קריסטל:  את  סיימה  העירונית  של    2022הבריכה  ועכש  874,000בגירעון  יו  ₪. 

   -מציעים להכפיל כמעט את הגירעון

 

 כל שנה היא גירעונית, זה לא דבר...   מר חיים ברוידא: 

 

   -יחסי ציבור מר ניר קריסטל: 

 

 רק שבתקופתך הגירעון צומצם משמעותית, צריך גם להגיד את זה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -הוצאות יחסי הציבור מר ניר קריסטל: 

 

 ון.  זה לא נכ  גב' שחר גלי: 

 

 לפי ההצעה שמוגשת לנו כאן, אפשר להשלים את הדברים בלי הפרעות?   מר ניר קריסטל: 

 

 בטח.   מר חיים ברוידא: 
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 ברור, ברור.   מר חיים גולדמן: 

 

 יש מצב? תודה.   מר ניר קריסטל: 

 

 פקידות שהיו לך, שאתה חשבת שמותר לך לקחת אותן.   2-דבר גם על ה מר חיים ברוידא: 

 

   -הוצאות יחסי הציבור טל: מר ניר קריס

 

 אחת...   מר חיים ברוידא: 

 

 כמה פקידות לך יש.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 של מי שנשאר במיעוט.   לא, הוא לא ייתן לך, כי זו אסטרטגיה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... הלאה כן.   מר חיים ברוידא: 

 

   -הוא רוצה כרגע שלא תצליח לדבר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ביקשתי שיעצרו את הזמן.   ר קריסטל: מר ני

 

 זה לא יעזור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עוצרים, עצרנו, עצרנו.  מר חיים ברוידא: 
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ה גב' רונית ויינטראוב:  את  לבזבז  כדי  האלה,  הדברים  כל  את  מכניסים  שהם  רואה  את    10-אבל 

 דקות.  

 

   -לא מבזבזים לו, אנחנו ניתן לו מר חיים ברוידא: 

 

  -את מבינה שזאת אסטרטגיה, מישהו צריך להגן פה על ית ויינטראוב: גב' רונ

 

   -דקות 53את קיבלת  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו נאריך את זה, זמן פציעות.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני בכלל לא מבינה למה המנכ"ל עושה פוליטיקה כל הזמן.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 , חבל. את מבזבזת לו את הזמן.  את מבזבזת לו את הזמן  מר חיים גולדמן: 

 

הוא   גב' אנה פוזמנטיר:  מה  הזמן.  כל  פוליטיקה  על  לא  כלכליים,  נושאים  על  רק  לדבר  צריך 

 מתערב כל הזמן, הוא לא מפסיק לדבר.  

 

 לא, זה לא נספר בזמן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -אבל הנה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל הנה.  מה הנה? זה לא נספר,  מר חיים גולדמן: 
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 דקות, אני מיפיתי את כל החלקים.    10-אם... ברוטו זה היה מעל ל עו"ד תהילה סובל: 

 

לשנת   מר ניר קריסטל:  הציבור  יחסי  הוצאות  לא?  איך  ציבור,  ראש    2023יחסי  הצעת  לפי 

ב יגדלו  של    410,000-העירייה  תוספת  שהם  ציבור    ₪16%,  יחסי  על  הכוללת  ההוצאה  השנה.  רק 

 עננה, תגדל ותגיע, אני אשמח אם לא תפריעו.  ופרסום בר

 
   -זה טייס אוטומטי הוצאות שכר מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני לא שאלתי אותך.   מר ניר קריסטל: 

 

   -לא, אין פה שום גדילה, אין פה שום גדילה מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אין פה דברים שאפשר לחשוב שהם...   מר חיים ברוידא: 

 

 זה טייס אוטומטי ניר.   סהיימר: מר אריאל הילד 

 

 אני אומר פה דברים שכתובים בספר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה אומר פה דברים שהם לא נכונים, אתה סתם אומר דברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 מה לא נכון?   מר ניר קריסטל: 

 

   -זה טייס אוטומטי מר אריאל הילדסהיימר: 
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 ול. זה בסדר.  אבל זה גידול, זה גיד מר חיים ברוידא: 

 

 העלות גדלה? יוסי העלות גדלה?   מר ניר קריסטל: 

 

 כן, כן, תמשיך.   מר יוסי מזרחי: 

 

 תודה רבה.   מר ניר קריסטל: 

 

אתה   מר אריאל הילדסהיימר:  זה.  את  להגיד  צריך  אוטומטי.  טייס  שכר  הוצאות  גדלה.  לא  הפעילות 

 בשידור, אז תדייק רק אני אומר.  

 
 מדייק. לא דייקתי?  אני   מר ניר קריסטל: 

 

להבין את   מר אריאל הילדסהיימר:  צריך  טייס אוטומטי,  שהם  שכר  הוצאות  יש  בפעילות.  גדילה  אין 

 זה.  

 
הציבור   מר ניר קריסטל:  יחסי  כסף,  הוצאות  הוצאות,  שמעת.  ולא  מאחר  שוב,  אחזור  אני 

רק השנה. ההוצאה    ₪16%, שהם תוספת של    410,000-לפי הצעת ראש העירייה יגדלו ב  2023לשנת  

 מיליון ₪.    3-כוללת על יחסי ציבור פרסום ברעננה תגדל ותגיע ל

 

 יאללה אפשר ללכת?    מר אלי אלוש: 

 

ואלה רק הכספים שאתם רואים תחת אגף הדוברות וההסברה, יש עוד, אנחנו   מר ניר קריסטל: 

   -נגיע אליהם בהמשך. בזמן שהתקציב כולו
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טי  מר אריאל הילדסהיימר:  אוגדן  כולם  לפי  החוק.  לפי  נדרשים  שאנחנו  שכר  הוצאות  אוטומטי,  יס 

אני   רק  מדויקים,  דברים  שתגיד  בשידור  שאתה  לי  חשוב  אני רק מדייק.  בעיה,  אין  השירות.  תנאי 

 אומר. ויחד עם התיקון שלי, זה עושה את זה בדיוק, בסדר? זה גדל בגלל טייס אוטומטי.  

 

 ה מפריע לי.  לא, לא בסדר, כי את מר ניר קריסטל: 

 

מה זה מפריע לך? אבל אתה לא יכול להגיד פה לשידור אצלך בשידור, דברים   מר חיים ברוידא: 

 שהם לא נכונים.  

 
 אני רוצה שיהיה מדויק השידור חיים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נכון, בגלל השידור נדייק.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... מה לא נכון? 2.950 בגלל השידור המספרים נכונים. מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
   -נכון, אבל מר יוסי מזרחי: 

 

 תודה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -2021-ב מר יוסי מזרחי: 

 

 הוא רוצה להסביר לך, תקשיב.   מר חיים ברוידא: 

 

  -2021-ב מר יוסי מזרחי: 
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   -אני רוצה נתונים, כסף מר ניר קריסטל: 

 

 את הדברים.  אבל הוא מסביר לך  מר חיים ברוידא: 

 

   -... הייתה אינפלציה מר חיים גולדמן: 

 

 ... יש ירידה פנומנלית.  2021-ההוצאה... ב מר יוסי מזרחי: 

 

 הנה הוא מסביר לך, הוא מסביר לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 הורדנו.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני אומר לך, אתה צריך... לא יפריעו לך.   מר חיים ברוידא: 

 

, לא מצאו לנכון להגדיל  7.3%מיליון ₪    64-מן שהתקציב כולו גדל השנה בבז מר ניר קריסטל: 

במיוחד   נמוך  שהיה  הנוער  לתנועות  התקציב  ל  770,000את  בשנה  התנועות    5,235-₪  בכל  חניכים 

 ₪ לחניך.   147-ביחד. אנחנו מממנים כל חניך בתנועת הנוער ברעננה ב

 
  נו? כמה אפשרו לנו?כמה התחלנו בהתחלה? כמה התחל מר חיים ברוידא: 

 

 אלה הילדים שלנו.   מר ניר קריסטל: 

 

 כמה התחלנו בהתחלה?   מר חיים ברוידא: 
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 כמה התחלנו בהתחלה?   מר ניר קריסטל: 

 

 תגיד, כמה בהשוואה לכפר סבא ובהרצליה?   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול אתה מעלה, רק לא חינוך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -משבט נבו כמה מיליונים הושקעו בתנועות הנוער כולל השנה במחנות עוליםו מר אריאל הילדסהיימר: 

 

מי בונה את מחנות העולם? מי בנה... על מה אתה מדבר? מאיפה זה מופיע כל   מר חיים ברוידא: 

 הדברים האלה?  

 
 -השקעה של מיליונים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כך.    אריאל את הטיעונים לעונש תשיב אחר מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה טיעונים לעונש? מה זה טיעונים לעונש?   מר חיים ברוידא: 

 

 חשוב רק שהציבור ידע את הדברים המדויקים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 .  ם הציבור ידע את הדברים המדויקי מר ניר קריסטל: 

 

 תגיד לי מי בנה את נבו? מי בנה את נבו?   מר חיים ברוידא: 
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 ת בני עקיבא.  א מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 איך בנו את נבו?   מר חיים ברוידא: 

 

 הצופים דתיים, מחנות עולים, זו האמת.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

על מה אתה מדבר. על מה אתה מדבר? זה דברים שהושקעו, למה אתם סתם,   מר חיים ברוידא: 

 כי אתה סתם אומר דברים.  

 
 תנועות הנוער.  השקעות של מיליונים... ב מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה לא נכון?   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל את הכסף הזה אנחנו השקענו.   מר חיים ברוידא: 

 

 השקעות של מיליונים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תגיד לי רגע, יש לי שאלה אליך, מאיפה הגיע הכסף לשבט נבו?   מר חיים ברוידא: 

 

 ₪...   770,000 מר ניר קריסטל: 

 

   -אפשר לעשות מר חיים ברוידא: 

 

  -ותקציב הבינוי לתנועות הנוער לא נחשב? אתה מזלזל  מר אריאל הילדסהיימר: 
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   -אתה צריך להבין מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מזלזל בבינוי?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זו אותה עוגה. זו אותה עוגה. מהעוגה הזאת במקום לתת נתנו הקמנו.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, זו לא אותה עוגה.   ראוב: גב' רונית ויינט

 

 ... לקח לך כסף כן. אתה מבין בכסף?   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 
 לא נעים ממך, שיצא מדויק.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אריאל, תודה רבה שלא נעים לך ממני, אני שמח.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... זה כלכלן גדול.   מר חיים ברוידא: 

 

 -זו השקעה של מיליונים, השקעה של מיליונים ימר: מר אריאל הילדסהי

 

 -אתה לא יכול כל הזמן מר חיים ברוידא: 

 

 -השקעה של מיליונים בתנועות הנוער מר אריאל הילדסהיימר: 
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 אפשר להמשיך לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

   -כן. אתה מדבר מר חיים ברוידא: 

 

 בדיוק כמו שנמצא כאן. חבל.    השקעה שהלכה וגדלה ותלך ותגדל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 , בסדר?  meחבל   on'tD מר ניר קריסטל: 

 

 לא חבל,...   מר חיים ברוידא: 

 

צמחה   מר ניר קריסטל:  היא  גם  העירוניות  ההלוואות  על  שהריבית  הזה  בסיפור  החמור 

כ של  תוספת  על  מדובר  במשק.  הריבית  העלאת  לאור  ריבית    3-משמעותית,  בהוצאות   ₪ מיליון 

ע של  והצמדה  בדיוק  הקרן  אותה  הזאת.    28ל  השנה  גם  שעברה  כמו בשנה  לשנה,  מיליון ₪  ומשהו 

 ההוצאות על ריבית והצמדה.  

אם אני לא מדייק תפתחו את העמוד ותלמדו את הנתונים. אז הגיעה העת של כולנו, חברים הגיעה  

   -פיםהעת של כולנו, לחשוב על הקטנת עומס המלוות. בסיכום, ואני עובר אתכם על סעי

 
אתה   מר חיים ברוידא:  לא מבין, מה  אני  מאיתנו,  רוצה  מה אתה  הנגיד.  עם  עכשיו  אדבר  אני 

 ם אותנו בכל דבר?  ימאש

 
 -תושבי רעננה מר ניר קריסטל: 

 

גם ביבי לפטר   מר חיים ברוידא:  אבל מה אתה מאשים את העירייה? מה אני אשם עם הנגיד? 

   את הנגיד. מה אתה מכניס פה דברים כאלה?
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 אנחנו אחראיים, אם הבורסה עולה אנחנו אחראיים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כן, מה אתה רוצה? מה קרה לך?   מר חיים ברוידא: 

 

עומס   גב' רונית ויינטראוב:  את  הזאת  בקדנציה  העלית  למה  המלוות?  עומס  את  העלית  למה 

 המלוות?  

 
 דמת.  תביעות שהיו בקדנציה הקו 3בגלל  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -לא, זה גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בגלל טבע ובגלל המרפסות מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מיליון ₪ שהיה צריך להיות בזה שמה.    38.5ובגלל  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מבלבל, אתה מבלבל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שוב הפוסל במומו פוסל.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה יודע זה מדאיג אותי, התשובות שלך מדאיגות אותי.   ב: גב' רונית ויינטראו 

 

   -תביעות ענק 3תביעות ענק.  3 מר אריאל הילדסהיימר: 
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 אתה אפילו לא בקיא מספיק.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 צריך להבין, אבל את מפריעה לו בשידור.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה צריך לשבת באמת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מפריעה לו בשידור.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 -אתה חייב באמת קצת לעשות סדר בדברים. אתה יודע מה לפחות שאני אדע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 העיר מתנהלת נהדר.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אם אתה רוצה לבלבל אותנו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הדר.  תצאי החוצה, העיר מתנהלת נ מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה יודע מה התשובה? להוריד באירועים, להוריד בפנאי מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תורידו, תורידו, תורידו על הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 כן, זו התשובה, זו התשובה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תורידו...  מר חיים ברוידא: 
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 מי שלא אחראי זה אתה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה אתם כולכם על הזמן שלי.   מר ניר קריסטל: 

 

 חודשים.   7של  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יאללה אוקיי, אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 חודשים לא הבאת תקציב, והעמותות נאנקו.   7 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי יאללה, קדימה ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

רעננ מר ניר קריסטל:  חלק  לתושבי  הם  המלוות  ואחראית.  נכונה  כלכלית  התנהלות  מגיעה  ה 

מהאירוע הזה. מגיעה להם התנהלות שתהווה דוגמא לרשויות אחרות, ותקציב שמאושר בזמן, ולא  

מובילה   הייתה  שפעם  לעיר  כיאה  תקין  מינהל  להם  מגיע  שקיפות,  להם  מגיעה  היום.  שקורה  מה 

   -בישראל, ולצערנו לא עוד. אנחנו

 

 ואנחנו כנציגיהם מגיעה לנו שקיפות.   ית ויינטראוב: גב' רונ

 

   -אנחנו... את הרגע מר ניר קריסטל: 

 

 אומרת לך יו"ר ועדת כספים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זו אחריות שלי כמזכיר מועצה.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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לו לסיים, גב' אנה פוזמנטיר:  אחר כך תענה   אריאל, תהיה מתורבת קצת, תן לו לסיים, אבל תן 

לו. אל תפריע באמצע. אבל הוא לא מפריע לך כשאתה מדבר... נכון? תפסיק גם אתה. תן לו לסיים.  

 בבית ספר לא לימדו אותך להקשיב קודם, אחר כך לענות.  

 

 תסיים, תסיים, ניר תסיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 תצא שגגה תחת ידינו, חלילה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

שאתה   טל: מר ניר קריס שמח  אני  לי.  דואג  שאתה  לך  ותודה  ידי,  תחת  שגגה  תצא  לא  לא, 

   -, תעביר בבקשה ביניכם. אלה ההסתייגויות שלנו7מכולם דואג לי. 

 

כדי   גב' רונית ויינטראוב:  לצרוח  היא  השיטה  לו  שעוזר  ומי  עיר  ראש  שמכיוון  ראיתי  לא  עוד  זה 

 להשתיק את הרוב במועצת העיר.  

 

 לא מי שעוזר לו, פקיד. בבקשה תדייקי במונחים.   סהיימר: מר אריאל הילד 

 

 אתה פקיד בכר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני גאה בזה, אני גאה בזה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה נקרא, אתה השדרה המקצועית. ולכן יש מגבלות שחלות עליך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יר, כתב היד זה נאמן למקור כאילו?  רגע, כתב יד... נ  מר אריאל הילדסהיימר: 
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כן. רגע, רגע, רגע, אני רוצה להסביר בבקשה, דבר ראשון איך נראית הטבלה,  מר ניר קריסטל: 

מה יש בה ומה עשינו שינויים כרגע. יש לכם את סוג הפעילות, את הסעיף, את העמוד בספר התקציב.  

האלט  2022ביצוע   ההצעה  התקציב,  ספר  פה  שהוגשה  של  ההצעה  המשמעות  שלנו,  רנטיבית 

   -האלטרנטיבה והפער בין ההצעות, בין הצעת העירייה לבין האלטרנטיבה. מה תיקנו כרגע בכתב יד

 

 מה זה תיקנו? זה על דעת מי?   מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו, איילת ואני.   מר ניר קריסטל: 

 

 אה שניכם.   מר חיים גולדמן: 

 

   -זו הסתייגות מר ניר קריסטל: 

 

 יש לזה קשר עם מר"צ.   יים גולדמן: מר ח

 

 זו הסתייגות...   מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה שואל, יש לזה קשר, זה על דעתם?   מר חיים גולדמן: 

 

 זו הסתייגות סיעת רעננים.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל ניר הסעיף הראשון סותר את ההסתייגות של רונית.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 דר, א' זה מותר לנו.  הכול בס מר ניר קריסטל: 

 

 שנייה, בואו ניתן לו לענות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אז אני אומר מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מציע פה משהו אחר מההסתייגות של רונית.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כן.    מר אילן כהן: 

 

 אני שואל.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

הסתייגות של סיעת רעננים. נעים מאוד שנינו חברי  התשובה, אני מציג את ה מר ניר קריסטל: 

   -סיעת רעננים, חיים חתם על... הזה

 

 ₪ באירועים?    1,400,000אתה מבקש  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -כן. ואני אסביר. ואני אסביר. אנחנו מר ניר קריסטל: 

 

זהה להצעה של לדעתי לא צריך להסביר, ראש העיר מברך על ההצעה, הי מר אריאל הילדסהיימר:  א 

 ראש העיר.  

 
 תן לי לדבר.   מר ניר קריסטל: 
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 סליחה, סליחה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ירחם השם באמת, תן לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה, סליחה, רציתי לעזור לך שזה תואם את ההצעה של ראש העיר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

מ מר ניר קריסטל:  עזרה?  ביקשתי  אני  ביום  תגיד,  שלב  באיזה  לעזרה?  זקוק  לך  נראה  אני  ה 

בגיל   מכובדכם  במחילה  חברים  עזרה.  נורא  צריך  שאני  עזרה    51ראית  פעמים  מלא  ביקשתי  כבר 

בחיים. כשאני אזדקק אני מבטיח לבקש. עכשיו תנו לדבר. יופי. הסיפור הוא ככה. כמה תיקונים לפני  

 לוודא שאצל כולכם רשומים...   הכול שאני רוצה

 

 ואז אנחנו מצביעים?   גב' דרורה כהן: 

 

עמודים קדימה בסך השינויים בחלק    ₪3, תעברו    1,400,000השורה ראשונה   מר ניר קריסטל: 

יד   ₪.    ₪1,807,200. עמוד אחד לפני האחרון, סוף חלק א',    1,807,200א', צריך להופיע לכם בכתב 

   -עמוד הבא

 
 ה אתה?  איפה אתה? רגע, רגע, איפ מר חיים גולדמן: 

 

 ₪ ראית שורה ראשונה?   1,400,000עוד פעם, בעמוד הראשון  מר ניר קריסטל: 

 

 כן.   מר חיים גולדמן: 

 

תחתית   מר ניר קריסטל:  א',  בחלק  השינויים  סך  אחרון,  לפני  אחד  לעמוד  גש  עכשיו  יופי. 
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לוודא שלכולם...   הבא  1,807,200העמוד, פשוט  גם כן  ₪. עמוד  זה    991,800, יש לכם  שורה לפני  ₪ 

 ₪, עד כאן לכולם זה רשום? פשוט לוודא שלא פספסתי.    1,807,200אחרונה, והשורה האחרונה 

 

 כן.   מר חיים ברוידא: 

 

ה מר ניר קריסטל:  דבר,  בואו  עכשיו  כולה,    1,400,000-יופי.  שלנו  ההצעה  כל  אגב  דרך   ,₪

 אריאל בבקשה לא להפריע לי, בטח לא...  

 

 יחה.  סל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

פגיעה   מר ניר קריסטל:  שאין  זה  על  מתבססת  שלנו  ההצעה  לך.  גם  אודה  אני  אלנבוגן  קובי 

נשארת בעינה, מכאן רק עולים או    2022, שנת  2022, השווינו את שנת  2022. שנת  2022בכלום לעומת  

 במקומות מסוימים נשארים.  

 

 מאיפה לוקחים את זה אבל?   מר חיים גולדמן: 

 

או עולים למול    2022דקה שנייה. אני אציג או נשארים בחלק מהמקומות כמו   מר ניר קריסטל: 

, ואז בעמודה הכי שמאלית אתם תראו את הפער רק שבין הצעת העירייה להצעה שלנו. מאחר  2022

₪, ואכן תוך כדי גם בדקתי וזה היה נכון. אז קיבלנו   1,800,000-ושמענו את ההסבר שלך אריאל על ה

על   1,400,000-יקנו לאת ההתייחסות ות נתון שלנו היה חסר ושאפו ותודה  ₪ ואנחנו משאירים. זה 

 ההארה / הערה.  

 
 תודה לכם.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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הגמלאים,   מר ניר קריסטל:  ניקיון במועדון  הראשונה. קבלן  השורה  את  לכן אנחנו משאירים 

הגמלא במועדון  ניקיון  קבלן  שורה.  שורה  פה  לעבור  יכולים  מאתם  להעלות  ממליצים  אנחנו  -ים 

 ₪. כיבוד מועצת עיר ביד לבנים להשאיר אותו דבר.    90,000-₪ ל 78,000

 

 למה להעלות?    מר אלי אלוש: 

 

. מכירת כרטיסים באינטרנט במשכן  18-ל  14-תקציב שוטף בבית יד לבנים מ מר ניר קריסטל: 

אבל קטנה מאוד. קבלן ניקיון במרכז  . עוד פעם אין שם גידול בפעילות, לכן נתנו תוספת  17-ל  15-מ

₪. שירותים מיוחדים מרכז המוזיקה נשארים אותו דבר. אחזקת    210,000-₪ ל  180,000-המוזיקה מ

 ₪ אל מול שנה קודמת. יש פה טעות פשוט...    15,000כלי נגינה תוספת של 

 

 משהו פה לא מסתדר לי.   מר חיים גולדמן: 

 

 .  2022תקציב   זה לא ביצוע, זה גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה ביצוע. זה תקציב הוצאות.   מר ניר קריסטל: 

 

 ?  0זה ביצוע  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא, אני חושב שיש כאן טעות.   מר ניר קריסטל: 

 

 , זה מה שהיה בהוצאות.  2022זה לא ביצוע   גב' שחר גלי: 

 

פה   מר ניר קריסטל:  להיות  צריך  היה  לא,  טע  30,000לא,  זו  טעות,  זו  המספרים  ₪,  ות. אבל 
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נכונים. רק חסר, איפה שכתוב   ל  30,000היה צריך להיות    0האחרים  ₪.    45,000-₪, ואנחנו מעלים 

בפרסום במרכז המוזיקה, זה סעיף חדש, בגלל זה, זה שגגה בסעיף הקודם. פרסום במרכז המוזיקה  

מציעים   אנחנו  חדש,  סעיף  שפינוזה    30,000הוא  מועדון  שוטף  תקציב  הצעת    ₪24,000.  כמו   ₪

היוצר   בבית  ניקיון  קבלן  העירייה.  הצעת  כמו  דבר,  אותו  צבי  בן  קריית  שוטף  תקציב  העירייה. 

   -₪. תיקונים במינהל הנוער  70,000-₪ ל 54,900-ממליצים להעלות מ

 

 מה יש לכם עם קבלני הניקיון?    מר אלי אלוש: 

 

 . רגע דקה. עוד פעם אתה שואל אותי שאלה יפה  מר ניר קריסטל: 

 

 כן, מה הסיבה.    מר אלי אלוש: 

 

רגע, אז אני אסביר, קבלן ניקיון בבית היוצר, הצעת העירייה דיברה להעלות   מר ניר קריסטל: 

   -₪. אנחנו עיגלנו את התוספת הזאתי, שנראית לנו לא סבירה. והצענו להפחית 84,900-₪ ל 54,900-מ

 

 ₪.    14,000הורדתם  מר חיים גולדמן: 

 

מ  15,100ייצרנו   ל: מר ניר קריסט נכון. תיקונים במינהל הנוער  ל  1,500-₪  ₪. קבלן    5,000-₪ 

 ₪.    65,000-₪ ל  45,000-ניקיון במרכז הנוער מ

 

 מה הסיבה?    מר אלי אלוש: 

 

לנו את הכול, מ מר ניר קריסטל:  יוסי יסביר  ניקיון פעולות... תכף  ל  58,000-קבלן   ₪-65,000 

  600,000-₪. ניקיון בריכה מ  150,000-₪ ולא ל  120,000-₪ ל  100,000-₪. אחזקה שוטפת בבריכה מ
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 ₪.    ₪130,000. מתקן הבייסבול שהוא סעיף חדש, האחזקה שלו  680,000-₪ ל

 

 לפי מה עשיתם את זה, על סמך מה?   מר חיים גולדמן: 

 

 רגע, תן לו לסיים.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

₪. אני לא יודע מה    180,000האחזקה ולא    ₪ של  130,000על סמך מה עשיתם   מר חיים גולדמן: 

 נכון.  

 
השטח,   מר ניר קריסטל:  את  מכיר  אני  אחד  דקה,  רגע  השטח.  את  מכיר  אני  כי  אסביר,  אני 

-ולקחתי בחשבון פחות או יותר מהעלויות שאנחנו מכירים ושאני מכיר מתפקיד כסגן. ואני חושב ש

ז  10,000 אגב  דרך  נפרד של  ₪ ומשהו בהחלט ראוי למגרש הזה.  ה בנוסף לזה שיש שם עוד תקציב 

₪ עבור ניקיון. פה מדובר רק על אחזקה וזה מתקן חדש, אוקיי? זה אחזקה של מתקן חדש    65,000

 לגמרי.  

 
 יש שמה דשא סינטטי נכון?   מר חיים גולדמן: 

 

כן, אבל דווקא בשנים הראשונות ההוצאה שלך דווקא קטנה, כי זה חדש. זה   מר ניר קריסטל: 

יוק אתה צודק. ועוד היינו, אני מעריך שהיינו שמה אפילו נדיבים. תקציב שוטף מועדון הסקווש  בד

₪. פרסומים במכללה אותו דבר. הורות ומשפחה אותו דבר. בית המתנדב גידול    12,000-₪ ל  8,000-מ

 ₪   100,000-₪ ל 80,000-מ

 

 למה? למה פרסומים אותו דבר?   מר חיים גולדמן: 

 

 כי הפעילות היא אותו דבר.   : מר ניר קריסטל
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 לא נכון.   מר חיים גולדמן: 

 

 אז אנחנו מציעים להשאיר את הפעילות בתחום הזה אותו דבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא אותו דבר.   2022-מה שהיה ב  מר אילן כהן: 

 

 למה?   מר חיים גולדמן: 

 

 רגע, אני אסביר.   מר ניר קריסטל: 

 

? אנחנו שמה כל הזמן במגמה, אני פשוט אומר לך, אתה יודע  למה לא להגדיל  מר חיים גולדמן: 

 שאני מכיר,  

 
 כי אני רוצה לפנות את התקציב לדברים אחרים, שיותר חשובים בעיניי כרגע.   מר ניר קריסטל: 

 

 הבנתי.   מר חיים גולדמן: 

 

 ₪.   100,000-₪ ל 80,000-עכשיו בית המתנדב, אנחנו מציעים להעלות מ מר ניר קריסטל: 

 

 יפה, יפה.   גב' דרורה כהן: 

 

מ מר ניר קריסטל:  גינון  חוזים  קבלניות  ל  4.5-עבודות   ₪ גינון    4,800,000-מיליון  אחזקת   .₪

יסודיים מ ל  640,000-בבתי ספר  להשאיר אותו    הנהלה₪.    750,000-₪  ניקיון, אפשר  ומועצה קבלן 
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ים לא התכנסנו. הנהלה ומועצה  חודש  3דבר, אנחנו לא מתכנסים כמו שהיינו מתכנסים פעם. אפרופו  

   -הוצאות חברי מועצה, שוב פעם כמו שנה שעברה. ניקיון מינהלת העסקים

 

 איזה הוצאות?   מר חיים גולדמן: 

 

   -זה בדיוק, זה בדיוק. ניקיון מינהלת העסקים מר ניר קריסטל: 

 

 בואו חבר'ה, יש הרבה מאוד ועדות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ₪.   65,000-₪ ל 60,000-קיון מינהלת העסקים מני מר ניר קריסטל: 

 

 הרבה מאוד ועדות שמתכנסות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

שירותי אינטרנט פרסום והפקה להשאיר אותו דבר. משרד פרסום, להשאיר   מר ניר קריסטל: 

לי למה    אותו דבר. אכיפת חוקי עזר, העלינו ממש בקטנה. דרך אגב ההכנסות יורדות, אז לא ברור 

ההוצאה עולה. השארנו את זה אותו דבר. בולים מיסים וגבייה אותו דבר. קבלן ניקיון מיסים וגבייה,  

₪ סליחה. קבלן ניקיון אחזקת מוסדות חינוך, יש פה הגדלה    70,000-₪, ל  70,000יש פה הגדלה של  

ה מחלקת  הפארק כולו מחלקת אירועים, בשביל ז  ₪. אירועים בפארק, חברים  50,000-₪ ל  40,000-מ

 ם.  -תרבות. ואת זה הורדנו ל

 

 מה זאת אומרת?   מר חיים גולדמן: 

 

   -שוטף פינת חי מר ניר קריסטל: 
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רגע, אני מבקש, אני מבקש הסבר. מה זאת אומרת אירועי פארק? למה אתה   מר חיים גולדמן: 

 מתכוון?  

 

   -לא יודע, לפי סעיף מר ניר קריסטל: 

 

 עי פארק באמפי?  אתה מתכוון אירו מר חיים גולדמן: 

 

 לא, זה אירועים שיושבים בתרבות.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה אחלה אירועים.    מר אלי אלוש: 

 

 ₪, הצעת העירייה שכתבו לה אירועים פארק.   50,000שמו תקציב של  מר ניר קריסטל: 

 

  -זה לא קשור לאירועים  מר אלי אלוש: 

 

   -אבל יש שמה, אתה יודע מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה לא קשור לאירועים.    מר אלי אלוש: 

 

 אפילו ראיתי אותך באחד האירועים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ₪, אני אגיד לך את האמת, ניר, ניר,   50,000-גם ה מר חיים גולדמן: 

 

   -זו אותה גברת מר אריאל הילדסהיימר: 
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 ₪ זה אפילו מעט.    50,000ניר אני אגיד לך משהו,  מר חיים גולדמן: 

 

לא   מר ניר קריסטל:  זה  בפארק,  זה  תשים את  חושב, אל  שאתה  שים בתרבות מה  רגע דקה, 

 קשור לפארק.  

 
 למה אתה עושה אירועים בפארק חיים ברוידא?    מר אלי אלוש: 

 

   -לא, זה לא אירועים בפארק, סליחה. לא, לא, לא מר ניר קריסטל: 

 

 למי זה מפריע נו באמת.    מר אלי אלוש: 

 

 לא הבנת.   טל: מר ניר קריס

 

 אם זה בשבת אין לי בעיה.    מר אלי אלוש: 

 

   -כל האירועים מר ניר קריסטל: 

 

 אין לי בעיה... אם זה בשבת.    מר אלי אלוש: 

 

כל האירועים ברעננה יושבים תחת  אלי אבל שאלת שאלה, אז תן לי להשיב.   מר ניר קריסטל: 

 אגף התרבות או תחת אגף קהילה.  

 

 ₪...   ,00050  מר אלי אלוש: 



 לוגו חברת התמלול   עיריית רעננה                                                                                     
 05/07/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 111 
 

 

 תתקדם.    מר אילן כהן: 

 

 אתה לא שם...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
   -מה שאתה אומר, רגע שנייה מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא קשור לברוידא.   מר אלי אלוש: 

 

 תן לי רגע לדבר.   מר חיים גולדמן: 

 

 תמשיך, תן לו להמשיך.   מר אילן כהן: 

 

 ד לו משהו.  אני רוצה להגי מר חיים גולדמן: 

 

 תן לו לגמור.    מר אילן כהן: 

 

אחר כך אני אשכח מה שרציתי להגיד לו. אני לא בגיל שלו. מה שאתה אומר   מר חיים גולדמן: 

 זה שכאילו האירועים בפארק יבואו מהתרבות, אבל הפארק הוא אגף בפני עצמו.  

 

  -אבל הפארק הוא... אם אתה חושב שאתה צריך אירועים מר ניר קריסטל: 

 

 אבל בפארק יש כל מיני פעילויות.   מר חיים גולדמן: 
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   -זה לא קשור, זה לא האמפי מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא מדבר על האמפי, יש בפארק אירועים.   מר חיים גולדמן: 

 

  -אבל זה אירועים שאגף מר ניר קריסטל: 

 

 שנייה.   כל אירוע בפארק, אתה יודע מה, אני פשוט אומר לך, רק מר חיים גולדמן: 

 

 אבל יש אגף תרבות.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -זה אירועים שצריכים להיות מר ניר קריסטל: 

 

 אבל זה לא קשור לאגף תרבות.   מר חיים גולדמן: 

 

ניר, נעשים בתיאום עם אגף תרבות אופרטיבית. הם נעשים בתיאום עם אגף   מר אריאל הילדסהיימר: 

 תרבות.  

 
 לה מבקש להוריד, זאת הצעתנו הלאה.  אני את א מר ניר קריסטל: 

 

 להעביר לאגף תרבות?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ₪.   50,000,... 0-לא, הורדנו את זה ל מר ניר קריסטל: 
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 הוא הוריד את זה בכלל.   מר חיים גולדמן: 

 

   -הלאה. האיזון בעמוד האחרון, אתם מקבלים מאיתנו את האיזון. ראשית כל מר ניר קריסטל: 

 

 איפה? איפה?   ריאל הילדסהיימר: מר א

 

עמוד אחרון, אני עובר לעמוד הבא, זה בעצם איזון. עד עכשיו הראינו מאיפה   מר ניר קריסטל: 

גידולים, זה לא    1,807,000אנחנו למול ההצעה חוסכים לכאורה   אני אומר לכאורה, כי זה הכל   .₪

אתה הגשת תקציב מאוזן בהצעה נכון?  הפחתות. ואיך אנחנו מאזנים את זה, כי התקציב מאוזן. יוסי 

ותקציב שוטף מועדון קריית   אני חייב לאזן לך אותו. תקציב שוטף מרכז קהילתי השחר  תודה. אז 

שרת, אנחנו בתור התחלה חושבים שאם העירייה הציעה תקציבים למועדונים קהילתיים, ותקציבים  

הפלות אף אחד, ולכן אנחנו מגדילים  שוטפים מסוימים, דבר ראשון שכולם יהיו אחידים. לא רוצה ל

 גם מהצעת העירייה.  

 

   -אבל זה תלוי ב מר חיים ברוידא: 

 

 תקציב קהילתי השחר. בסדר, אין בעיה. אתם יכולים להסתייג.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה עם מועדון בן צבי?   מר חיים גולדמן: 

 

 רגע, כבר היה. בעמוד השני.   מר ניר קריסטל: 

 

 ועת הנוער.  תנ  מר אילן כהן: 
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 הוא כתב.   מר חיים גולדמן: 

 

   -₪. אנחנו איזנו  24,000הוא פה  מר ניר קריסטל: 

 

 פרומיל מהתקציב?   2יוסי, כמה זה יוצא   מר אלי אלוש: 

 

של   מר ניר קריסטל:  השוטף  שהתקציב  למועדונים,  זהות  יהיו  ההגדלות  שכל  לזה  גרמנו 

תקציב   היה  וזה  צבי  בבן  זהה.  יהיה  אנחנו  המועדונים  ופה  העירייה.  הצעת  עם  בדיוק  וזרמנו  טוב, 

ממליצים להשוות, כי יש מועדונים שקיבלו תקציב יותר קטן. קריית שרת והשחר. גם הם יעמדו על 

ל  24,000 ברעננה  חניך  פר  העירוני  התקצוב  את  לעלות  ממליצים  אנחנו  הנוער,  תנועות   .₪-300    ₪

   -₪ שזה בעצם תוספת 800,500-הגענו ל₪   300ל חניכים כפו 5,235ומשום נגזר המספר. לקחנו 

 

 זה אתה מדבר על שנת התקציב הנוכחית?   מר חיים גולדמן: 

 

 נכון מאוד.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אז ניר הודיע מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -יש לי שאלה אליך, אתה ישבת בוועדת מר חיים גולדמן: 

 

 -הוא מבקש להגדיל את תקציב התמיכותניר, הודיע ראש העיר ש מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני שמח, אז הנה אני עוזר לו.   מר ניר קריסטל: 
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 , שנייה, שנייה, את תקציב התמיכות לתנועות הנוער ובכלל בתמיכות, רגע  מר אריאל הילדסהיימר: 

 
 מתי הוא הודיע אחריי?   מר ניר קריסטל: 

 

 פני חודשיים.  שנייה, הוא הודיע את זה מזמן ל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -הודענו את זה, וגם בשיחה וגם מר חיים ברוידא: 

 

 קראתי את הפוסט שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אגב זה אפילו מופיע מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אבל אני שמח שאתם יודעים להעתיק לפחות יפה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -צהרגע, זה אפילו מופיע בפרוטוקול המוע מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הכול טוב.   מר ניר קריסטל: 

 

אמה מר אריאל הילדסהיימר:  שנייה,  התמיכות.  של  זה  -הקודם  כי  להגדיל,  יכול  לא  אתה  השנה  מה 

  -בניגוד לחוק. כי ועדה

 

 למה אתה לא יכול להגדיל?   מר ניר קריסטל: 

 

   -כי יש ועדת תמיכות, שאתה עומד בראשה אגב מר אריאל הילדסהיימר: 
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 אני יודע.   טל: מר ניר קריס

 

   -שעושה פרסום מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא ניתן לשינוי.  ומה לעשות שתקציב התמיכות לא ניתן לשינוי.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -₪ 900,000... זה היה  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד( 

 
 הדולר יהיה לה יקר.   מר ניר קריסטל: 

 

 תגיד לי אתה. היה לך סמכות להגדיל את התמיכות, וישבת בוועדת תמיכות.   דמן: מר חיים גול 

 

 -אתם מסבירים עכשיו מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
מחדש,   מר ניר קריסטל:  הכול  את  לחלק  אני  מדוע.  לך  אסביר  ואני  נכון,  לא  ואומר,  בא  אני 

ב היום  התקציב  את  הגיש  העירייה,  שאתה, ראש  לפני    5/7/23-משום  להצבעה  להגיד אותו  במקום 

והתקדמה, כדי לא לעכב את   תחילת שנת הכספים. אז נכון ועדת התמיכות התכנסה עם מה שהיה 

הארגונים. לא יכולנו לגמור אותם לגמרי, נכון? אז התקדמנו עם מה שאפשר. עכשיו אנחנו אומרים  

ואת זה צריך לחלק. זאת אומרת    ₪,  1,570,500מיליון ₪,    1.5-שהתקציב היה צריך להיות, זה קצת מ

 מה שחילקנו מקובל, ועכשיו נחלק גם את התוספת.  
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   -לנושא תמיכות 4/2006ניר, חוזר מנכ"ל  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

רגע, שנשלח אליך בעבר על ידי תהילה, כדי להעמיד על מה מותר ומה אסור   מר אריאל הילדסהיימר: 

   -תמיכות, קובע מועדים לפרסום של התמיכות, קובע מועדים של התכנסות הוועדה  בוועדת

 

 נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

  -קובע את תפקיד הוועדה. קובע את הגאנט שמאפשר מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אם אתה לא רוצה לתת לילדים שלנו עוד כסף, אני מוכן ללכת מר ניר קריסטל: 

 

   -אני אומר לך הפוך, אומר לך ראש העיר אני רוצה להעלות מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתכם לבג"צ, ואני אקח אתכם לבג"צ.   מר ניר קריסטל: 

 

 אומר לך ראש העיר אני רוצה להעלות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

זה מחר. אני רוצה לתת להם את זה   מר ניר קריסטל:  אני אומר לך ואני רוצה לתת להם את 

 א תיתן לי לכנס את ועדת התמיכות, תיקח בחשבון שאני לוקח... מחר. אז אם אתה ל

 )מדברים יחד(  
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 אבל ניר, ניר,   מר חיים גולדמן: 

 

לי מה,   מר ניר קריסטל:  ואז אתה אומר  ביולי,  הבאתם תקציב  דבר...  עשיתם  כי אתם  למה? 

 סליחה.  

 

 סליחה.   2022מה זאת אומרת התקציב הוא יצא של  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, עכשיו.   מר ניר קריסטל: 

 

 .  2022התקציב הוא של  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 .  2023לא, זה תקציב  מר ניר קריסטל: 

 

 .  1/12אתה יוצא על  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 חברים.   2023אנחנו דנים בתקציב  מר ניר קריסטל: 

 

 בואו נלך לבג"צ.   מר חיים ברוידא: 

 

 ג"צ.  אני אלך לב מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 על הכיפאק. ... שלנו אני אלך גם לבג"צ.   מר ניר קריסטל: 
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 תגיד לי זה חוקי?   מר חיים גולדמן: 

 

 כן.   מר ניר קריסטל: 

 

 תשאל את תהילה.    מר אילן כהן: 

 

 ניר, אין בג"צ. ניר, עובר את הרפורמה, אין בג"צ.    מר אלי אלוש: 

 

  -ליחה הפלאג נאמברס מר ניר קריסטל: 

 

   -לא הבנתי, אתה אומר להוריד לעמותות רווחה? תסביר מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא הורדתי לאף אחד.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא מבין.  אז איך אתה מחלק את השמיכה אחרת? מר אריאל הילדסהיימר: 

 

עוד   מר ניר קריסטל:  הוספתי  פעם  וע  800,000עוד  הנוער.  לתנועות  התמיכות  ₪  ועדת  כשיו 

 צריכה לחלק אותם. יש כמה אפשרויות לחלק אותם.  

 

   -₪ 800,000מה שאתה אומר הוספת עוד  מר חיים גולדמן: 

 

 אם תרימו את המסך, אני אפילו...   מר ניר קריסטל: 
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  ₪ לטוטאל של התמיכות? 800,000רגע, מה שאתה אומר שהוספת  מר חיים גולדמן: 

 

 ה היא כן.  התשוב מר ניר קריסטל: 

 

 לטוטאל של התמיכות.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אבל בסעיף מר ניר קריסטל: 

 

 זה חוקי?   מר חיים גולדמן: 

 

 כן.   מר ניר קריסטל: 

 

  זה אפשרי? מר חיים גולדמן: 

 

 כן. זה חוקי ואפשרי, ואני אביא לכם חוות דעת משפטית.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

 י רוצה גם עוד מיליון ₪ תמיכות בבתי כנסת.  אבל אנ מר חיים גולדמן: 

 

רגע דקה, בבקשה תעלה הסתייגויות, אתה חבר מועצה... תעלה הסתייגויות.   מר ניר קריסטל: 

תעלה   בסדר.  זה  מבקש,  שאתה  מה  לגיטימי  זה  הסתייגויות,  תעלה  מועצה,  חבר  אתה  גולדמן 

  -הסתייגויות. אריאל, אריאל את יוסי, הפלאג נאמבר

 

 דקות.    25ניר תתחיל ליישר קו. אתה מדבר  ים ברוידא: מר חי
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   -רגע, אני בדיוק יש לי עוד מר ניר קריסטל: 

 

   -בסדר, אבל אתה  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו ביחד.   מר ניר קריסטל: 

 

   . 10דקות, כל אחד   25בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

רגע. הפלאג נאמבר יוסי שמייצר  שניות, אתם עוצרים אותי כל    20יש לי עוד   מר ניר קריסטל: 

את האיזון, הוא הכסף שהולך לפירעון המלוות. זאת אומרת אם תחליט עכשיו שמאיזה שהוא מקום  

₪ ימינה או שמאלה, שם הפלאג נאמבר. השאיפה שלנו הייתה    10,000אנחנו נתווכח עכשיו על איזה  

לתת  להקטין,  לפחות  וככה  מלוות,  למיליון ₪ בהחזר  לפחות  הוצאות  להגיע  בגלל  הזה,  מהנושא   ...

 הריבית וההצמדה שעולות השנה בעקבות הריבית במשק. עד כאן אנחנו, תודה רבה.  

 

   -אבל תגיד לי זה מה שיפתור את הבעיה שלנו, מלווה הפירעון על חשבון מר חיים ברוידא: 

 

 זו דעתנו.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה מה שיפתור את הדבר הזה.  לא משנה, אבל על חשבון הציבור,   מר חיים ברוידא: 

 

 ... שימושים לתושבים ניר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ... אתה מוריד את השירותים לתושבים?   מר חיים ברוידא: 
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 די עם הדמגוגיה, אנחנו עושים את מה שאנחנו יכולים.  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו דמגוגיה?   מר חיים ברוידא: 

 

   -רת אני רוצה לפגוע בילדים. תן שירותים לתושבים, מההרגע אמ  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ₪ לילדים.    800,000אמרתי לך אני נותן עוד  מר ניר קריסטל: 

 

זה מה   מר אריאל הילדסהיימר:  ניר אתה מכיר את החומר, הפירעון מלוות סביר, מקובל, מידתי, אז 

 שאתה רוצה זה?  

 

 ושבים? להיפך.  יש פה משהו שנפגע מהשירותים לת מר ניר קריסטל: 

 

  -בוא ניתן עוד שירותים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אז אני מראה לך.   מר ניר קריסטל: 

 

 עוד בשורות, עוד יוזמות.    מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -כל התקציבים מר ניר קריסטל: 

 

   -יש לי שאלה, כל ההערות שנותן המנכ"ל כרגע, זה רלוונטי לזה שחבר מועצה גב' אנה פוזמנטיר: 
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   -חבל ניר, אני חושב שאתה מר אריאל הילדסהיימר: 

 

תהיה בשקט רגע. תהיה בשקט רגע. זה רלוונטי? הוא יכול להעיר על כל דבר   גב' אנה פוזמנטיר: 

 כזה הערות?  

 

 חבל.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הוא מזכיר הוועדה, הוא מזכיר הוועדה.    מר אלי אלוש: 

 

 עירייה, הוא מנכ"ל העירייה.  הוא מנכ"ל ה מר חיים ברוידא: 

 

 למה אתה מתערב כל הזמן?   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

הוא מנכ"ל העירייה, אל תכעסי, הוא מנכ"ל העירייה, והוא עושה את העבודה   מר חיים ברוידא: 

 שלו.  

 

   -הוא צריך להתעסק גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 לא שמעתי, אנה אני מתנצל לא שמעתי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הוא מתעסק בפוליטיקה כרגע.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 במענה, אני אשיב לו. אנה אבל תרשו לי להשיב לו.   מר ניר קריסטל: 
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   -טוב חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

במענה לשאלה שלך, אני חוזר לפתיח. כל ההצעה גם שלנו מדברת על תוספות   מר ניר קריסטל: 

ולא  2022לעומת   תוספות  על  מדבר  הכול  מוסיפים .  אנחנו  הוא,  נהפוך  תושב.  באף  פגיעה  שום  על 

₪ לתנועות הנוער. אנחנו מוסיפים לכל הסעיפים בכל המועדונים הקהילתיים, בכל הסעיפים   800,000

 שהוספתם נוסף כסף, נוסף כסף, וגם נחזיר מלוות.  

 

 כמה מלוות?   מר חיים ברוידא: 

 

א עלתה יפה מאוד, אז סבבה. אז כשאני הולך אז נכון, נכון, גם אצלי המשכנת  מר ניר קריסטל: 

   -פיצות, אז אני אומר סבבה 4לסופר ואני קונה 

 

 זה הכסף שיציל את רעננה?   מר חיים ברוידא: 

 

 זה הכסף.   מר ניר קריסטל: 

 

 כן, זה מה שיציל את רעננה? אני שואל אותך שאלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 כל שקל יציל את רעננה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -תקשיב רגע מר חיים ברוידא: 

 

 ראש עיר חדש שיציל את רעננה.   גב' דבי סלוצקי: 
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 האמת היא, היא ענתה לך יפה, ראש עיר חדש יציל את רעננה.   מר ניר קריסטל: 

 

 -אינטרס שלך ניר, אני אומר מהאינטרס שלך אתה... בוא ניתן מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 
   -אני אומר, הוא התחיל טוב, ניקח את : מר אריאל הילדסהיימר 

 

 לא, לא, התחלתי טוב ואני מסיים מצוין.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ניקח את הצמצום מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה בדיוק העניין.   מר ניר קריסטל: 

 

 ואם כבר בוא ניתן שירותים לתושבים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מכיר אותי, אני מתחיל טוב ומסיים מצוין.  אריאל יקירי אתה לא  מר ניר קריסטל: 

 

נתן   גב' אנה פוזמנטיר:  הוא  לקח,  לא  הוא  רוצה?  אתה  מה  לתושבים,  שירותים  נותן  הוא  אז 

 שירותים תושבים.  

 

 אני לא אומר שלקח, אני אומר בואו נוסיף שירותים לתושבים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   אנחנו מוסיפים הכול בסדר. מר ניר קריסטל: 
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 הוא הוסיף, הוא הוסיף.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 אז תסתכל על המספרים. אריאל די עם הדמגוגיה...   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, תנו התייחסות.   מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי, יוסי.    מר אלי אלוש: 

 

 יאללה יוסי, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הסתייגויות. יש עוד הסתייגויות?  רגע בואו, רגע, בואו נרכז את כל ה מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, אין, אין.    מר אלי אלוש: 

 

 עוד התייחסויות?  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 
 אין הסתייגויות יאללה.    מר אילן כהן: 

 

 גלי אין לך?   גב' דרורה כהן: 

 

 ברורה שיש לי.    גב' שחר גלי: 

 

 אני נותנת את הזמן שלי לגלי.   גב' אנה פוזמנטיר: 
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רוצה    20איי    ב' שחר גלי: ג אני  כל  קודם  כיף.  לנו  שיהיה  כדי  לאט,  אדבר  אני  אז  דקות. 

 להציע, הבחור שמקליט פרס ישראל באמת, פרס ישראל לבחור שמקליט, אין דברים כאלה.  

 

 זה לא פרס ישראל למי שמקליט, זה למי שיתמלל את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין לתאר.    גב' שחר גלי: 

 

 זה לדעתי דיגיטלי, דיגיטלי.   ל הילדסהיימר: מר אריא

 

ישיבת    גב' שחר גלי:  אמר,  שניר  כמו  אליהם.  להתייחס  חייבת  שאני  הערות  כמה  פה  היו 

ב הייתה  האחרונה  ש31/3/23-המועצה  בעולם  טבעי  הכי  זה  כאילו  זה  על  עברנו  לא    4-,  חודשים 

להיו אמור  לא  תקין,  לא  מינהל  שוב,  לא.  ממש  מועצה.  נורא  מתכנסת  שכולם  מבינה  אני  ככה.  ת 

, זה ממש לא תקין, וחשוב לי שזה יהיה כתוב פה בפרוטוקול.  -אוהבים לדבר וזה, והוצאתם את כל ה

-, ואנחנו נמצאים בחודש יולי, חודש השביעי לשנה. זה אומר שיותר מ2023אנחנו מדברים על תקציב 

הזה היכן הוא, אני לא ראיתי אותו.    מהתקציב כבר בוצע, איפה שהוא מתי שהוא. ושוב המידע  60%

זה אומר שאנחנו צריכים לשבת עכשיו ולאשר תקציב, שברובו הגדול, ואללה הוא כבר בוצע. אז איזה  

בוצעו מלמעלה מ שכולם  פה תקציבית  יש  האם  שוות?  הן  ובכלל מה  לנו,  יש  החלטות  או  50%-מן   ,

אלה שאנחנו שמים על השולחן, מה הערך  שיש פה סעיפים שבוצעו במלואן? עכשיו כל ההסתייגויות ה

שלהם בכלל? ואני אומרת שוב, אנחנו פה נבחרי ציבור כדי באמת לעשות משהו שהוא בעיניי זה הרב  

מיליון ₪ של כספי ציבור, זה לא צחוק. ויושבים ועושים פה צחוקים    930היותר מפוליטיקה. יש פה  

   -ואיזה יופי

 

 חוקים, הכול מתנהל כמו שצריך.  אף אחד לא עושה צ מר חיים ברוידא: 
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 לא, אני אגיד לך למה זה לא מצחיק אותי.    גב' שחר גלי: 

 

 גלי, הכול מתנהל כמו שצריך.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אני עכשיו...    גב' שחר גלי: 

   )מדברים יחד(

 
 לא, עכשיו אני מדברת.    גב' שחר גלי: 

 

 להם כמו שצריך.  כולם מקבלים את השירותים ש מר חיים ברוידא: 

 

  -זה לא 1/12זה לא תקציב, זה כישלון.   1/12אני מדברת,   גב' שחר גלי: 

 

 .  1/12שנים על  5מדינת ישראל עבדה  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר, אז...    גב' שחר גלי: 

 

 ככה אנחנו נראים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מנדטים מה כושלת?   64  מר אילן כהן: 

 

 שלת מאי פעם.  הכי כו  גב' שחר גלי: 
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 מנדטים.   64  מר אילן כהן: 

 

 זה לא תקציב, זה כישלון.   1/12  גב' שחר גלי: 

 

 מנדטים זה הממשלה. 64מה לעשות, זה הדמוקרטיה,   מר אילן כהן: 

 

   -לכו תספרו את זה  גב' שחר גלי: 

 

 זה נקבע על פי חוק.  1/12 מר חיים ברוידא: 

 

 יו.  שנייה, אני מדברת עכש  גב' שחר גלי: 

 

 בעוד רשויות עשו את הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ולך תספר...    גב' שחר גלי: 

 

 רוב הרשויות העבירו תקציב...   מר ניר קריסטל: 

 

 רוב הרשויות?   גב' מירב מאיר: 

 

מהציוד כי    50%ניר אני מדברת,... שנמצאים עכשיו במחנה קיץ, וחסר להם    גב' שחר גלי: 

כסף  מספיק  להם  איתם  אין  תעשו  כולכם,  איתם  להצטלם  תלכו  העיקר  זה,  את  להם  תספרו  לכו   .

   -סלפי
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 למה? איפה?   מר חיים ברוידא: 

 

 מה חסר להם? לא חסר להם שקל.     דובר: 

 

 מה חסר להם?   מר חיים ברוידא: 

 

 מהציוד.   50%במחנה קיץ במרפאה, יש להם   גב' שחר גלי: 

 

 מה את...   מר חיים ברוידא: 

 

  -מה אני מדברת? אני התנדבתי... קיבלתי מספר טלפון   גלי: גב' שחר 

 

 כיסאות פלסטיק.    10שאלתי אותם אתמול מה חסר להם, אמרו  מר חיים ברוידא: 

 

 כיסאות פלסטיק.   10אה   גב' שחר גלי: 

 

 זה מה שאמרו לי.   מר חיים ברוידא: 

 

 ניין למה. מהכסף, מע 50%אז תשאל שוב, ויגידו לך שחסר להם   גב' שחר גלי: 

 

 מהכסף?    50%איזה  מר חיים ברוידא: 

 

   -1/12מהתמיכות לא התקבלו. עכשיו  50%כי   גב' שחר גלי: 
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 אז בואי תאשרו את זה, ויקבלו את התמיכות.   מר חיים ברוידא: 

 

 כי אתם לא הצבעתם.   גב' דרורה כהן: 

 

   -כל הדרמה פה  גב' שחר גלי: 

 

  -תאשרו את התמיכות מר חיים ברוידא: 

 

 ?  50%למה הם לא קיבלו  מר חיים גולדמן: 

 

 כי אתם לא...   מר חיים ברוידא: 

 

   -50%כולם קיבלו   גב' שחר גלי: 

 

 .  50%למה לא קיבלו  מר חיים גולדמן: 

 

 רגע, שנייה, שנייה, מה אמרת?    גב' שחר גלי: 

 

 ?  50%אני שואל, למה לא קיבלו  מר חיים גולדמן: 

 

 ראש העיר, מה אמרת? כי מה?  לא, מה אמר   גב' שחר גלי: 

 

   -, כי ראש העיר50%למה לא קיבלו  גב' אנה פוזמנטיר: 
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 כי לא אישרתם תקציב.  מר חיים גולדמן: 

 

   -מכיוון שחיפשתם כל הזמן איך רק לפגוע מר חיים ברוידא: 

 

   -לא סליחה  גב' שחר גלי: 

 

 בתקציב.   מר חיים ברוידא: 

 

   -התקציב  גב' שחר גלי: 

 

 אנחנו חיפשנו,...   סלוצקי: גב' דבי 

 )מדברים יחד( 

 
 אל תשקר, כי זה לא נכון. לא הגשת תקציב לאישור.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -באמת יש גבול גב' אנה פוזמנטיר: 

 

שהרוב   מר חיים ברוידא:  הבנתי  רעננה  של  העיר  כראש  אני  אחד,  דבר  לומר  יכול  אני 

   -של תושבי רעננה האופוזיציוני פה מנסה דבר אחד, לפגוע בשירותים

 

 אתה פגעת בהתנהלות שלך. אתה פגעת...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תושבי רעננה מקבלים את כל השירותים מר חיים ברוידא: 
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 זה לא נכון, זו אמירה לא נכונה.    גב' שחר גלי: 

 

 גלי ללא יוצא מן הכלל. אף אחד לא אמר שמשהו נפגע.  מר חיים ברוידא: 

 

 למה אם התקציב...    גב' שחר גלי: 

 

 אפילו אתה לא מצליח... במשך שנים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ההורים מקבלים את הכול.   מר חיים ברוידא: 

 

ואומר   גב' אנה פוזמנטיר:  העיר  בכל  הולך  העיר  ראש  אחד,  דבר  יש  סליחה,  לא,  לא,  לא, 

 שהמועצה לא נתנה לו אישור לתקציב.  

 

 זה? אני אמרתי דבר כ מר חיים ברוידא: 

 

   -בשנה שעברה גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 על מה את מדברת?   מר חיים ברוידא: 

 

   -בשנה שעברה קיבלת תקציב גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -התשובה היא כן. התשובה היא כן, כי הם באו אליי מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה אני אומר דבר אחד מר חיים ברוידא: 
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 .  1/12בגלל זה אתה יכול... קיבלת תקציב יפה ו גב' אנה פוזמנטיר: 

 

היום   מר חיים ברוידא:  מצביעים  אתם  מצביעים,  הייתם  כולכם  שלי,  בצד  היום  הייתם  אם 

   -ועובדים מתוך אינטרס

 

 זה לא נכון.    גב' שחר גלי: 

 

 אם הייתי בצד שלך כבר היה חצי שנה תקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

 נראה אתכם בהצבעה.  בואו נראה אתכם בהצבעה. בואו מר חיים ברוידא: 

 

 אם הייתי בצד שלך, כבר חצי שנה היה תקציב לעירייה.  מר ניר קריסטל: 

 

 בואו נראה את ההסתייגויות, אם יש עוד הסתייגויות.  מר יוסי מזרחי: 

 

אבל ניר, ניר, נתנו לו בשנה שעברה אחלה תקציב, ולכן הוא יכול להתנהל כל   גב' אנה פוזמנטיר: 

   -שנה שעברה, כי לא קיצצנו לו. אנחנו באנו למען התושבים השנה עם התקציב של

 

 ולמה לא קיצצתם לו?   מר חיים גולדמן: 

 

   -ונתנו לו בשנה שעברה תקציב יפה גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 את זוכרת? את זוכרת למה לא קיצצתם לו?   מר חיים גולדמן: 
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 עכשיו.  ובגלל זה הוא יכל להתנהל כמו שהוא מתנהל  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

  -90-ביום שישי בדקה ה מר חיים גולדמן: 

 

 שלא יספר סיפורים לתושבים שהמועצה לא... תקציב.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 היה לכם חם בכיסא. ידעתם שאתם הולכים להתעופף, אז הלכתם...   מר חיים גולדמן: 

 

 לסיים.   גלי עוד לא סיימה, תנו לגלי גב' מירב מאיר: 

 

 -סיימתי לדבר, אני רוצה שיירשם בפרוטוקול לא  גב' שחר גלי: 

 

   -חבר'ה בקדנציה הקודמת מר חיים ברוידא: 

 

 אבל היא לא סיימה לדבר.   גב' ענבר הוכברג: 

   )מדברים יחד(

 
 סליחה, היא לא סיימה לדבר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

   -אני מדברת, באמת  גב' שחר גלי: 

 

 בדיוק.   מר חיים גולדמן: 
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ני רוצה שיירשם בפרוטוקול שיו"ר ועדת הכספים מדברת, ראש העיר בחר  א  גב' שחר גלי: 

 לצאת מהחדר,  

 

   -יש לו טלפון אישי דחוף. טלפון אישי דחוף. לא, גלי, גלי, גלי מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אז נחכה.   גב' מירב מאיר: 

 

 בסדר נחכה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ה?  שיחה מהנגיד, מה אתה רוצ  מר אילן כהן: 

 

 אין בעיה, יש לנו זמן. אולי אני אזמין קצת קינוח.    גב' שחר גלי: 

 

 אריאל פקיד.    מר אילן כהן: 

 

 אין לי בעיה, גם לראש העיר מותר שנייה אחת לצאת.  מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר. אבל באמצע שאני מדברת?    גב' שחר גלי: 

 

 צריך פיפי?  אולי הוא צריך פיפי? אולי הוא  מר חיים גולדמן: 

 

 אולי.    גב' שחר גלי: 

 

   -חבר'ה, בואו תקשיבו רגע מר חיים ברוידא: 
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 אז נרשום בפרוטוקול.   מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי יאללה בואו נמשיך, קדימה. אוקיי גלי בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

ור פה,  אני רוצה להתחבר לנושא של עומס מלוות, ואולי זה לא היה מספיק בר   גב' שחר גלי: 

חשוב לי להוסיף. אנחנו לא סתם רוצים להעביר עוד כספים לפירעון מלוות. הריבית במשק עולה, יש  

המלצות של כל הכלכלנים שזה הזמן לכסות את החובות, ולצמצם הלוואות. כי מה לעשות תשלומי  

בתקציב   ותראו  שלנו,  שהמלוו2023ריבית  סיבה  שום  ואין  עלו,  שלנו  הריבית  תשלומי  גם  שלנו  ,  ה 

רוצה   אני  זה.  לצמצם את  כדי  המקסימום  לעשות את  צריכים  ואנחנו  גדולים,  כך  כל  יהיו  בעירייה 

מיליון ₪. לעניות דעתי    1.6-להגיד עוד משהו לגבי תקציב ביטחון. תקציב הביטחון צומצם, אומנם ב

את תקציב  זה לא הזמן לצמצם בתקציב ביטחון. אני חושבת שאנחנו נמצאים בתקופה שצריך לתגבר  

הביטחון. אני חושבת שאנחנו צריכים לתת מענה למה שקורה במדינה שלנו. יש כל כך הרבה בלגן, יש  

   -עלייה באלימות, יש עלייה בהתפרצויות, יש עלייה בגניבות. וזה הזמן לתת יותר

 

 בגללכם קיצצנו את הביטחון.   גב' דרורה כהן: 

 

 ..  לא נכון דרורה, אל תגידי.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 די כבר עם הסיפורים האלה.   גב' מירב מאיר: 

 

 זה לא קשור, זה לא קשור, אל תחזרי, אל תחזרי על דברים כמו מנטרה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 באיזו זכות את אומרת לי דבר כזה?   גב' שחר גלי: 
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 )מדברים יחד(  

 
 יש לי חופש ביטוי סליחה.   גב' דרורה כהן: 

 

 ותי שבגללי?  את מאשימה א   גב' שחר גלי: 

 

   -אני אומרת שבגלל האופוזיציה גב' דרורה כהן: 

 

 את לא מתביישת?    גב' שחר גלי: 

 

 ממש לא נכון דרורה. ממש לא נכון.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 בגלל האופוזיציה חסכנו בסיירת ביטחון, חסכנו...  גב' דרורה כהן: 

 

 ממש לא נכון. לא נכון.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה בגלל האופוזיציה.   ן: גב' דרורה כה

 

 לא נכון.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 מה זה לא נכון? אתם התנגדתם.   מר חיים גולדמן: 

 

 חסכנו בגללכם.   גב' דרורה כהן: 
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   -לא, אמרנו שהקנסות מארנונה עלו גב' דבי סלוצקי: 

 

 אוקיי גלי תמשיכי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 את מדברת בכלל?  אז איזה תקציב   גב' איילת  ארז סגן: 

 

קיצצנו    מר אילן כהן:  בכמה  הגזבר.  את  נשאל  בואו  הביטחון?  תקציב  כסף  כמה  יוסי, 

 מהביטחון, הסיירת?  

 
 מיליון ₪.   1.6  גב' שחר גלי: 

 

 המנהלים בלבד.   2לא, צמצמנו את  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, כמה קיצצו בסיירת הביטחון?    מר אילן כהן: 

 

 על חשבון העירייה.  ומנהל  מר יוסי מזרחי: 

 

 סיירים בתקציב הזה.   8וגייסנו  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בשכר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ברור.   גב' דרורה כהן: 

 

   -ועדיין צמצמנו  גב' שחר גלי: 
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   -לא. הביטחון מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל הקנסות מארנונה עלו. הקנסות מארנונה עלו.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 ... משמר אזרחי.    מר אילן כהן: 

 

  -הסיירת לא נפגעה, ביחס לשנה שעברה היא לא נפגעה  מר יוסי מזרחי: 

 

של  מר חיים ברוידא:  הנושא  לגבי  להגיד  העירייה  לגזבר  רגע  תנו  חבר'ה  רגע,  רגע,  שנייה,  רגע 

 הקיצוץ בביטחון, האם קוצץ או לא קוצץ.  

 

 בסיירת.    מר אילן כהן: 

 

   -הסיירת מר יוסי מזרחי: 

 

 אני לא דיברתי על הסיירת, דיברתי על כל תקציב הביטחון.    ב' שחר גלי: ג

 

 שקט, בואו נשמע.    מר אילן כהן: 

 

 לא דיברתי מילה על הסיירת.    גב' שחר גלי: 

 

מצמצום   מר יוסי מזרחי:  נבע  והוא  בסיירת,  היה  היחידי  שבמקום    2הקיטון    2המנהלים, 

 תו תחת שכר כעובד עירייה.  מנהלים כשקבלן חיצוני אנחנו מעסיקים או
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 והרבה יותר סיירים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -ואני רוצה לחזור ולהגיד  גב' שחר גלי: 

 

 הרבה יותר ביטחון.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אבל מבנה המשמרות לא השתנה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה זה?    גב' שחר גלי: 

 

 א השתנה.  מבנה המשמרות של הסיירת ל מר יוסי מזרחי: 

 

   -בסדר, לא דיברתי על סיירת, דיברתי  גב' שחר גלי: 

 

 אין פגיעה בביטחון של התושבים.    מר אלי אלוש: 

 

 יש עלייה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

ון. אני אומרת שוב, מה שאני אומרת זה שבתקופה  דיברתי על תקציב הביטח  גב' שחר גלי: 

 הזאת יש מקום להגדיל את תקציב הביטחון, זה מה שאני אומרת.  

 

 אמרנו את זה מהתחלה.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 
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 רצו להוריד בתקציב ולהשאיר את הסיירת...   מר חיים גולדמן: 

 

 כזאת רעה...   גולדמן לא ידענו שזה יהיה בצורה גב' דבי סלוצקי: 

 

 דבי אני מסיימת.    גב' שחר גלי: 

 

 הייתם צריכים לדעת, הרי אתם ידעתם שתהיה...   מר חיים גולדמן: 

 

   -אני רוצה לסיים  גב' שחר גלי: 

 

 יוסי מאשר שתקציב הביטחון גדל, בסדר?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד( 

 
 ... מנהלים רק.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני לא שומעת.   טיר: גב' אנה פוזמנ

 

אחרונה.    גב' שחר גלי:  נקודה  לסיים  רוצה  אני  דבי  שנייה.  לסיים,  רוצה  אני  רגע,  שנייה 

 אמרת על אגרת השמירה. זה הכי קל ללכת לכיס של התושב להוציא עוד כסף.  

 

 ₪.   50  מר אילן כהן: 

 

  -ואללה יש עוד אופציות  גב' שחר גלי: 
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 צהרים חינם? אני לא מבין.  יש ארוחות  מר חיים גולדמן: 

 

פה   גב' שחר גלי:  יש  פיננסי.  וניהול  ניהול  נקרא  זה  ניהול,  נקרא  זה  אופציות.  עוד  יש 

שום   פה  נעשה  ולא  בעירייה,  פה  שיש  הרבה מתקנים  כך  מכל  עצמית  הכנסות  כאן  לעשות  אופציות 

 דבר, כדי לייצר הכנסות.  

 

פה גב' דרורה כהן:  נשארת  היית  פרשת?  למה  לך    אז  יש  שלך,  ייעול  הצעות  את  לנו  מציעה 

 הרבה חוכמה וידע.  

 

 אני הצעתי את הצעות הייעול, תראי איזה יופי.    גב' שחר גלי: 

 

 הלכת.   גב' דרורה כהן: 

 

   -יש לי פה אפילו דף  גב' שחר גלי: 

 

 הלכת והחלשתם אותנו.   גב' דרורה כהן: 

 

לא  גב' שחר גלי:  שאני  ייעול  הצעות  מיני  כל  המתקנים    עם  כל  בפועל.  קורים  אותם  רואה 

 שלנו גירעוניים למה? למה זה צריך להתנהל ככה?  

 

 מה זה למה? זה עירוני, אנחנו לא למטרות רווח גלי.   מר חיים ברוידא: 

 

 מי ביקש ממך שתרוויח.    גב' שחר גלי: 
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   -אבל אני יכול מר חיים ברוידא: 

 

 שתכסה את ההוצאות. לא ביקשתי שתרוויח, ביקשתי   גב' שחר גלי: 

 

   -גלי אפשר לפתור את העניין, להעלות מר חיים ברוידא: 

 

   -אבל היינו בפגישה  גב' שחר גלי: 

 

 כן, אז בואי בבריכה נעלה את המנוי לתושבים.   מר חיים ברוידא: 

 

 את החוגים לילדים המתקשים...   מר חיים גולדמן: 

 

   -זה הפתרון היחיד  גב' שחר גלי: 

 

 ככה רק להעלות מחירים...   טיין: מר חגי בורש

 

 ₪ לשעה.   150 מר חיים גולדמן: 

 

   -איזה פתרון, בואו תציעי לי איזה פתרון מר חיים ברוידא: 

 

אני ישבתי עם המנכ"ל והייתה לנו ישיבה של פיתוח כלכלי, והראינו כל מיני    גב' שחר גלי: 

   -הצעות

 
 עלות ארגונית.  ועשינו עשרות תכניות להתיי מר אריאל הילדסהיימר: 
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 כל מה שעשינו פה זה... נו באמת גלי.   מר חיים ברוידא: 

 

   -את רוצה שנעבור עליהם? מפחים כתומים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כן, אני רוצה שנעבור עליהם.    גב' שחר גלי: 

 

   -וולטאי, לדים-פוטו מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה מה שאני מבקשת.    גב' שחר גלי: 

 

   -חצר השוק, הגדלת שכירויות הילדסהיימר: מר אריאל 

 

 אני רוצה שנעבור על הכול.    גב' שחר גלי: 

 

   -הסדרת מחירים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -ם? בוועדת כספיםעכשיו אתה אומר? איפה היית  גב' שחר גלי: 

 

 מה זה איפה היינו?...  מר חיים ברוידא: 

 

י תראי, מופיע באתר העירייה. תשלחי בקשה, תקבלי  ... באתר העירייה כנס  מר אריאל הילדסהיימר: 

 מה שאת רוצה, בשמחה רבה.  
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 בטח...    גב' שחר גלי: 

 

 בשמחה רבה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה מבין? תשלחי בקשה.    גב' שחר גלי: 

 

   -הכול ידוע וגלוי לפניכם נמצא, מוצג מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ממש לא.    גב' שחר גלי: 

 

 כל שנה התב"ר, בוודאי שכן.   ל הילדסהיימר: מר אריא

 

 שום דבר לא גלוי וידוע.    גב' שחר גלי: 

 

   -והתקציב מאוזן, והשירותים עולים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הדברים נעשים מאחורי הגב שלנו, זה לא נכון.    גב' שחר גלי: 

 

 ה. צריך להגיד.  והעשייה מתגברת ואנחנו גאים בזה, ונמשיך בז מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 עוד מעט זה נגמר אריאל, אל תדאג. עוד מעט זה נגמר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן גלי עוד? סיימת? אוקיי, ענבר רוצה לדבר?   מר חיים ברוידא: 
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 עוד מעט זה נגמר.   מר חיים גולדמן: 

 

 בלי פוליטיקה, בלי פוליטיקה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תתייחס לדברים האלה.    יוסי בבקשה מר חיים ברוידא: 

 

יוסי, אני יכולה לקבל עכשיו תשובה לפני שכולם ידברו, מאיפה אתה אומר   גב' אנה פוזמנטיר: 

  -שקיצצת בביטחון? לא הבנתי. הביטחון, אמרת שקיצצת

 

 המנהלים, ירדו מתקציב הביטחון.   2הקטנו את העלות של  מר יוסי מזרחי: 

 

   מנהלים ירדו. 2 גב' אנה פוזמנטיר: 

 

ב  2 מר יוסי מזרחי:  עירייה את   1,200,000-מנהלים  כעובד  היום  זה אנחנו מעסיקים  מול   .₪

 המנהל.  

 
   -עובד עירייה גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 עובד עירייה בשכר.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -חיצוניים  2מנהל יחידה בתקן עירוני הכוונה. במקום  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 עצמן לא נפגעו, נשארו אותם משמרות.  המשמרות  מר יוסי מזרחי: 
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 אוקיי יוסי, בוא יוסי.   מר חיים ברוידא: 

 

 תראו לגבי מה שניר הגיש.   מר יוסי מזרחי: 

 

 עכשיו מעבירים את הארנונה שלנו מעבר לקו הירוק? הכול יהיה סבבה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 מצוין.   מר חיים ברוידא: 

 

   -תו עובד עירייה שהעברתם אותו לאחראי על הביטחוןמה הניסיון של או  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 לא העברנו אותו, הוא היה בביטחון.   מר חיים ברוידא: 

 

   -בכל זאת מי שמקבל את זה, צריך לקבל שיהיה לו איזה שהוא ידע גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 הוא היה בביטחון, הוא היה שמה.   מר חיים ברוידא: 

 

 יחידת האכיפה, סייר, מאבטח, מנהל תותח על. סגן מנהל  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הוא הגיע מלמטה וצמח למעלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 נראה לי שיש על זה קונצנזוס.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בסדר, שאלתי רק.   גב' אנה פוזמנטיר: 
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 אוקיי, יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מעלים את זה להצבעה?   גב' דרורה כהן: 

 

   -ניר, מבחינת המהות של הבקשות שלך י מזרחי: מר יוס

 

 שלנו, לא שלי. שלהם ושלי.   מר ניר קריסטל: 

 

אוקיי, של הסיעה. אני עובר על מרביתם, מרביתם בסוף זה הוצאות קשיחות,   מר יוסי מזרחי: 

 שלא ניתנות לקיצוץ.  

 

 למה?   מר ניר קריסטל: 

 

 ן, אני מדבר אולי ברמת נושאים.  בוא אני אתייחס. כל נושא הניקיו מר יוסי מזרחי: 

 

 סעיפים על ניקיון.   9יש פה   מר אלי אלוש: 

 

ל מר יוסי מזרחי:  שהוגש  התקציב  שאמרתי,  כמו  כבר  אנחנו  הניקיון  בודדים.  סעיפים  -יש 

-. כי מעבר ל10%, למעשה דה פקטו זה קיצוץ של  5%הוא התקציב שערכתי בו כבר קיצוץ של    2023

, שאמור להיכלל בתקציב הקיים. כלומר כל  5%דכון של שכר המינימום של  היה גם כידוע לך ע  5%

בכל   להקטין את כמות שעות העבודה שמושקע  זה  צמצום פה זה אומר, למעשה מה שאתה מבקש 

 מתקן ומתקן, שזה כבר עשינו.  

 

-לפי ההצעה שלכם ל  54,900-אתה יכול להגיד לי איך גדל תקציב הניקיון... כ מר ניר קריסטל: 
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84,000  ? 

 
 כי אנחנו עשינו רביזיה, בדקנו את הכול. כי יצאנו למכרז חדש.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מכרזים.    מר אילן כהן: 

 

חדש   מר יוסי מזרחי:  מכרז  ואנחנו    3או    2קבלנים,    2יש  שזכו.  זוכר,  לא  כבר  אני  קבלנים, 

   -יודעים בדיוק היום את השעות

 

 ומשהו?    60%-... ל מר ניר קריסטל: 

 

 כן, כן.   יוסי מזרחי:  מר

 

 על אותה פעילות באותו מקום?   מר ניר קריסטל: 

 

בין מר יוסי מזרחי:  משחקים  זה  לפעמים  גם  כלל  השני.    2  בדרך  ליד  אחד  דומים,  מרכזים 

 לפעמים אתה תראה עלייה באחד וירידה בשני.  

 

 תרשמו כבר, אני מבקש לראות את המכרז של בית היוצר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה. זה לא רק בית היוצר.   יוסי מזרחי: מר 

 

 זה מכרז ניקיון כללי.  גב' ענבר הוכברג: 
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 מכרז לניקיון של כל הזה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל אם זה מכרז, אתה לא יכול לבטל אותו.    מר אלי אלוש: 

 

ניתן. נושא הכיבוד, הכיבוד שאת מר יוסי מזרחי:  ה רואה  אז אני אומר, כל נושא הניקיון לא 

זה לא רק מועצת העיר, זה הכיבוד של כל יד לבנים פה, עם כל האירועים פה של הגמלאים והכול.  

לכן לא ניתן, זו הייתה הדרישה של יד לבנים לצורך שלהם. זה לא הכיבוד רק למועצת העיר. תקציב  

זה התקציב הנדרש שלהם כרגע לתחזוקה, מפה הם לוקחים את כל התחזו  יד לבנים,  קה של שוטף 

דיברנו.   ניקיון  קבלן  שוב,  משלם.  שאני  עמלה  העמלה,  זה  כרטיסים  מכירת  ניתן.  לא  אז  המבנה, 

נושא   לרבות  לכך  נדרשים  אנחנו  כי  גידול,  יש  המוזיקה,  למרכז  שקשור  מה  כל  מיוחדים,  שירותים 

₪ את    120,000-הפרסום פה. כי מרכז המוזיקה הוא הפך להיות קונסרבטוריון. אנחנו ריכזנו תחת ה

כל הוצאות הפרסום שחולקו לנו למספר סעיפים, כי מרכז המוזיקה הפך לקונסרבטוריון מוכר על ידי  

 משרד החינוך. לצורך העניין גם פתחנו בגלל זה פרק חדש.  

 

 ראיתי אותו.   מר ניר קריסטל: 

 

 ומול זה גם יש הכנסות של משרד החינוך.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -₪ בחודש פרסום במרכז המוזיקה  10,000-ין איך אתה מגיע לראיתי ועדי מר ניר קריסטל: 

 

   -מרכז המוזיקה עושה הרבה אירועים ייאמר לזכותו, ושים לב מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪ פרסום?   10,000 מר ניר קריסטל: 
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 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 של זה.   RY-איפה ה  גב' שחר גלי: 

 

יש במרכז המוזיקה, ואפילו רונית, הוא  ? בבקשה תראו את ההכנסות שRY מר יוסי מזרחי: 

   -אחד המרכזים הכי רווחים

 

   -כן, זה נכון גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מרכז המוזיקה מתפקד לעילא ולעילא.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני מבקשת את הכרטסת...   מר ניר קריסטל: 

 

   -היא מנהלת מאוזןאם יש מנהלת שמוערכת על ידי יוסי, זו לימור אקטע   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מיליון ₪?    10מיליון ₪, הוצאות   7מרכז המוזיקה הכנסות   גב' שחר גלי: 

 

 היא על כל שקל מקפידה. זה לא המקום לפתוח.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 -מרכז המוזיקה מר יוסי מזרחי: 

 

 זה לא המקום לפתוח.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 -שם כמות הילדים שעוברת מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   3.1רגע, אבל איך אתה אומר רווחים, יש פה גרעון של   גב' שחר גלי: 

 

שהוא   מר יוסי מזרחי:  רווחים  לא  זה  רווחים  על  מדבר  כשאני  המוזיקה,  מרכז  סליחה,  רגע 

 מביא לי הכנסות מעבר להוצאות.  

 

 זה מאוזן.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -סות, קודם כלזה מרכז שמביא הכנ  מר יוסי מזרחי: 

 

 הכנסות זה לא רווחים.    גב' שחר גלי: 

 

   -שוב, אתם רוצים, אין בעיה נעלה את המחירים תחליטו אתם. מרכז מר יוסי מזרחי: 

 

 אין שני לה בעירייה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -המוזיקה מתפקד מר יוסי מזרחי: 

 

 בסדר, אפשר להתווכח על זה.    גב' שחר גלי: 

 

תראי מרכז המוזיקה, אני חושב שיש פה אנשים שמעידים על זה, ואני חושב,   רחי: מר יוסי מז 

   -תעיד על זה ענבר, תעיד על זה רונית
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 ... לקבל החלטה כמה היא רוצה לעשות?  המועצה מר ניר קריסטל: 

 

לו   מר יוסי מזרחי:  מחויב  אני  נעול.  פרק  זה  הזה,  הפרק  וכל  הפרסום  של  הזה  בקטע  אבל 

ך, ומול זה תהיה הכנסה. אני לא אבצע את ההוצאה, אני לא אקבל את ההכנסה. לכן  למשרד החינו 

 לא ניתן להוריד פה.  

 
 אוקיי.   מר ניר קריסטל: 

 

 שלילי בקיצור.   RY  גב' שחר גלי: 

 

   -גלי, כל מר יוסי מזרחי: 

 

 אנחנו בדיון בתקציב.    גב' שחר גלי: 

 

   -כל עיריית רעננה מר יוסי מזרחי: 

 

 ... שורה תחתונה.    לי: גב' שחר ג

 

 רגע,   מר יוסי מזרחי: 

 

 היא אמרה לך נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

   -בואו נבהיר את זה מר יוסי מזרחי: 
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 שלילי.   RYמה לעשות  מר ניר קריסטל: 

 

היא   מר יוסי מזרחי:  רעננה  עיריית  שירות    RYכל  פה  נותנים  אנחנו  לעשות.  מה  אין  שלילי, 

   -יה חיובילציבור. את רוצה שהוא יה 

 

 ברור לי.    גב' שחר גלי: 

 

 נהפוך.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -אבל אפשר  גב' שחר גלי: 

 

 אני כגזבר אני אשמח מאוד.   מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי מאוד ישמח... את כל הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אשמח, אבל אני לא בטוח שהתושבים ישמחו.   מר יוסי מזרחי: 

 

נקרא  לא,    גב' שחר גלי:  זה  שוב,  דברים...  מאוד  הרבה  יש  באמת.  לך  לעזור  אשמח  אני 

 ניהול.  

 
   -בעצם עירייה זה סוג של מלכ"ר גב' איילת  ארז סגן: 

 

 נכון.   מר חיים ברוידא: 
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 אז כל הזמן בגרעון.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 התקציב מאוזן.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 שהיא לא תפסיד.   0-היות ככה. תאזן את זה ללא, זה לא אמור ל גב' איילת  ארז סגן: 

 

רגע, רגע, יש פרויקט, אם אני מפעיל חוגים, אני דואג שהחוגים האלה יחזיקו   מר יוסי מזרחי: 

חוגי תרבות ממועדון   לי  יש  שלהם. אם  התקורה  כל  להחזיק את  יכולים  לא  הם  כלומר  עצמם.  את 

 ישירות שלו.  הגמלאים, החוק מחזיק את עצמו. מחזיר את ההוצאות ה

 

היה   גב' רונית ויינטראוב:  הגמלאים  מועדון  כי  ההתייחסות,  את  רגע  תחריג  אז  הגמלאים  מועדון 

 צריך להמשיך להיות מסובסד, כי מה שקרה שכמעט נמחק הסבסוד, ואז המחירים עלו.  

 

 אז אחד רוצה לסבסד, אחד רוצה להרוויח, תחליטו.   מר יוסי מזרחי: 

 

עולים   גב' רונית ויינטראוב:  כשהמחירים  חברתית.  גישה  זה  גמלאים  עולים,  כשהמחירים  רגע, 

כשהסבסוד נעלם, המחירים של החוגים עולים. כשהמחירים של החוגים עולים, אנשים ייקחו פחות  

   -חוגים, הם באים, פחות ילכו למועדון

 

   -רונית, רונית מר יוסי מזרחי: 

 

 ו חייבים לעשות איזה שינוי.  שנה לא העלו, והיינ 15במשך  מר חיים ברוידא: 

 

   -מה אתה, לא העלו וגם היה סבסוד גב' רונית ויינטראוב: 
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 ₪, זה הפסד, אי אפשר, לא היגיון.    15-אבל אי אפשר ב מר חיים ברוידא: 

 

   -אני לא קוראת לזה הפסד, הגישה שלי אחרת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נעלה, את אומרת שלא, אז תחליטו.  אבל בסדר, אבל אם היא אומרת ש מר חיים ברוידא: 

 

   -המועדונים הקהילתיים ומועדון הגמלאים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל גם את... במועדון הגמלאים...   מר חיים גולדמן: 

 

עניין   גב' רונית ויינטראוב:  זה  רכה,  בטן  זה  הגמלאים  ומועדון  הקהילתיים  המועדונים  שנייה, 

   -חייבים לסבסד. חלק מתפקיד עירייהחברתי, זו אוכלוסיות רגישות. 

 

 אבל גם את התרבות חייבים לסבסד לאוכלוסיות חלשות.   מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר גמור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שאת רוצה להוריד להם עכשיו את ההוצאות.   מר חיים ברוידא: 

 

אפשר היה לעשות. עוד לא  לא, זה עניין של שיעורים. אני בהרבה פחות מזה   גב' רונית ויינטראוב: 

   -ראיתי שאתה כמו שהבטחת פתחת את האמפי, עשית ככה, עשית אחרת

 

   -האמפי היום מר חיים ברוידא: 
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את   גב' רונית ויינטראוב:  כבר  תוריד  תרבות.  נקרא  לא  זה  באחוזה,  האורות  את  שתתלה  בשביל 

 האורות מהעצים, אתה הורס אותם.  

 

 ת?  על מה את מדבר  מר חיים ברוידא: 

 

 מדרחוב חדש הקים ראש העיר, על מה את מדברת רונית? על מה את מדברת.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, הוא לקח, זה מטונימיה עלובה של תכנית של איתן גינזבורג.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הרבה יותר תרבות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 .  ה יפהפייאיתן עשה תכנית   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כמו שדברי עשתה תכנית על הבייסבול, באמת נו.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 
 דבי... הביאו את הכול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נו באמת בחיך.   מר חיים ברוידא: 

 

מדרחוב   מר אריאל הילדסהיימר:  דיבורים.  בסדר  זה  דיבורים,  דיבורים.  היה  הסכם,  לא  תקצוב,  לא 

 חדש.  
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 תן לגזבר להמשיך, אריאל.    אילן כהן:  מר

 

   -אז אני אומר מר יוסי מזרחי: 

 

 אם את בקשר עם תמר, תשאלי אותה מי עשה את הדברים. תשאלי אותה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא בקשר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ם, לא  שוב, כל התקציבים השוטפים זה תקציבי פעילויות למנהל של המרכזי מר יוסי מזרחי: 

 ניתן.  

 
 ... אומרים באידיש. למה?   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, אחזקה שוטפת לא ניתן, אלה צרכים של הבריכה לא ניתן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 התוכנית הזאת הייתה בהנדסה, מה אתה סתם מדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מאחר ובתקן חדש.  כנ"ל ניקיון. מתקן הבייסבול, מתקן הבייסבול הוא מ  מר יוסי מזרחי: 

 

₪ בשנה על מתקן חדש, ללא קשר לניקיון? יש    180,000איך האחזקה תעלה   מר ניר קריסטל: 

   -לך תקציב ניקיון

 
 נכון, כל האחזקה, זו אחזקה משוערת, אני עדיין לא יודע, זה הערכה שלהם.   מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי המקום חדש.   מר ניר קריסטל: 
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זו  רגע,   מר יוסי מזרחי:  זה.  את  להעריך  יודע  לא  אני  עלויות.  יש  חדש  במקום  גם  עדיין,  יש 

 -הערכה

 )מדברים יחד(  

 
תחזוקה.   מר יוסי מזרחי:  גם  כולל  וזה  הדשא,  של  אחזקה  כולל  זה  שקיבלתי.  הערכה  זו 

   -אחזקה של הדשא

 

 יוסי תמשיך בבקשה, אני רוצה לשמוע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ם של המכללה, שוב, זה כן ניתן לבצע את ההקטנה.  פרסומי מר יוסי מזרחי: 

 

   -רגע, רגע, שנייה, פרסומים של מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 של המכללה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה הראשון בינתיים?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -330-ל 24,000תכף הוא מסביר לכם איך אפשר לשנות פה  מר ניר קריסטל: 

 

 הורות ומשפחה יש מול זה הכנסות, אז לא ניתן.   מר יוסי מזרחי: 
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 הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

בית המתנדב שוב, זה תחזוקה והפעלה של בית המתנדב. שוב, זה חדש. בשנה   מר יוסי מזרחי: 

 שעברה תקצבנו אותו חלקית, כי הוא התחיל לעבוד בחלק מהשנה. השנה הוא כבר מתוקצב מלא.  

 

 ₪.   ₪100,000 והשנה אנחנו נותנים לו   80,000תקצבת  ניר קריסטל: מר 

 

 לא, השנה זו שנה מלאה. בשנה שעברה זה היה שנה חלקית, לכן לא ניתן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה זה לא ניתן?   מר ניר קריסטל: 

 

 כי זה הצרכים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני לא מבין הוא רוצה להוריד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה רוצה לסגור את בית המתנדב?   מר יוסי מזרחי: 

 

₪. אתם רוצים    100,000-₪ ל  80,000-לא, אני לא מוריד, אני רוצה להעלות מ מר ניר קריסטל: 

 להעלות... 

 
 ₪, כי זה הצורך.    120,000-₪, כי אני העליתי ל 120,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪.   100,000-ואני... את זה ל מר ניר קריסטל: 
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 אבל הנה, זו שנה פעילות מלאה.   ר יוסי מזרחי: מ

 

 הכול בסדר, אתה יכול לעשות את זה לבד. זה מה שנתנה לך המועצה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, זה חוזים חתומים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -לא, לא, חבר'ה אתם כנראה מר ניר קריסטל: 

 

 לא, הערכה זה לא חוזים אריאל.   גב' מירב מאיר: 

 

   -יש לכם רק... בדבר אחד, לא, לא, לא, בואו נעצור, בואו נעצור רגע ר ניר קריסטל: מ

 

  -יש שם מר יוסי מזרחי: 

 

חברים סליחה, תעצור שנייה. אתה התבלבלתם בניווט. כאן יושב דירקטוריון   מר ניר קריסטל: 

בשבוע,  פעם  רעננה  בעיריית  המוסדות  כל  את  לנקות  רוצים  מחר  שאם  להחליט  הגוף    שרשאי  זה 

כרגע   אתה  רגע,  חכה  לי,  מסבירים  כרגע  אתם  לשם.  הולכים  לא  אנחנו  זה.  את  להחליט  שסוברני 

ולא    1/1-מסביר לי איך שום דבר לא ניתן לשינוי בתקציב. אם ככה  לא צריך לא את הדיון הזה לא ב

 , וזה לא נכון.  1/8-ב

 

   -לום, מי שמסביר זה פקודת העיריותאני לא מקריא כלום, אני לא מסביר כ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 
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התקציב,   מר אריאל הילדסהיימר:  בנושא  הגזבר  סמכות  את  בבקשה  תקריאי  אם  תהילה  אשמח  אני 

 חשוב שיכירו את זה.  

 

 אני מכיר את סמכות הגזבר בנושא התקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

   -על החוק. שלא חלילה נעבור על החוק שלא חלילה נעבור מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -הגזבר צריך מר ניר קריסטל: 

 

   -שלא תצא שגגה תחת ידינו. אי אפשר שלא מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ... של החוק.   גב' מירב מאיר: 

 

 ניר החוק מסמיך את הגזבר. הוא היחיד בעולם שמורשה.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני יודע.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ראש העיר מגיש תקציב, הגזבר מאשר ר אריאל הילדסהיימר: מ

 

 אני יודע. ראש העיר מנחה את הגזבר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -כל שינוי וכל הסתייגות מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נכון מאוד.   מר ניר קריסטל: 
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 חייב לעשות את זה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נכון מאוד.   מר ניר קריסטל: 

 

   -תהילה אולי תקריאי ל הילדסהיימר: מר אריא

 

 ראש העיר לא התערב ונתן להם חופש פעולה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני שמח.   מר ניר קריסטל: 

 

 בשביל זה העיר מתנהלת ככה.  , קדימה יוסי. 100% מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, לא, אתם כנראה לא הבנתם.   מר ניר קריסטל: 

 

 הבנו, הבנו.   אנחנו הבנו, מר חיים ברוידא: 

 

מיליון ₪ לכל העיר, עם    10אריאל באה מועצת העירייה... ואומרת לך יש לך   מר ניר קריסטל: 

זה אתה עובד. מזה נגזרת מדיניות הניקיון, זה הכסף שיש לך איתו לעשות מכרז. אתה בא ועושה לי  

קום, ואתם תגידו  את הכול כרגע הפוך. אתה אומר אני אסביר לכם, כמה כסף אני רוצה לשים בכל מ

₪, המועצה הזו    80,000כן. ואני אומר לך לא יקרה. למה? כי אם במקרה שהייתה שם הוצאה של  

 ₪.   ₪100,000 מספיקה, אז השירות שהוא יינתן הוא יינתן ברמה של  100,000חושבת שהוצאה של 

 )מדברים יחד( 
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אומר ואומר, הוצאה במועצה של    ניר, ניר, אחד מגיע המחוקק לפי מה שאתה מר אריאל הילדסהיימר: 

עירייה איתנה )כמו רעננה( הצעה לאישור הצעת התקציב בשינויים, שים לב לא תאושר ההצעה אלא  

אם כן ניתנה חוות דעתו של הגזבר לפני הדיון או במהלכו. לא הגשתם לפני, אז זה במהלכו. שים לב  

ל וזה  ביצוע.  ובר  מאוזן  יהיה  השינויים  לאחר  התקציב  ממנו  שלפי  לסטות  אפשר  ואי  החוק,  שון 

   -מילימטר לא אני ולא אתה

 

 הוא גם אצלי, אני מכיר אותו.   מר ניר קריסטל: 

 

הגזבר   מר אריאל הילדסהיימר:  לך  אומר  עכשיו  מאוזן.  שזה  תגיד  לגזבר  להגיד  יכול  אחד  אף  ולא 

הוא אומר שזה לא  פרסומים במכללה העירונית, מאוזן ובר ביצוע. צריך לכבד את זה, ובמקום אחר  

 מאוזן ובר ביצוע.  

 

 הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

הוא סוברני ועצמאי ובלתי תלוי ויכול בשם החוק להגיד את הדברים האלה,   מר אריאל הילדסהיימר: 

 זה הדברים.  

 

 ... צריך להחליט, כי בעיר הזאת עשו רפובליקת בננות, תסלחו לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 ללה עבודות קבלניות בגנים ונוף.  יא  מר אילן כהן: 

 

 מהעיר הזאתי עשיתם רפובליקת בננות.   מר ניר קריסטל: 

 

  -, מאחר וזה מבנה חדשאז אני חוזר ואומר, בית המתנדב כמו שאני אומר מר יוסי מזרחי: 
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את   מר ניר קריסטל:  הורדת  פשוט  אבל  רעננה,  כמו  אין  רוצה  שאתה  כמה  לצעוק  יכול  אתה 

 ולה. ביגון שאולה.  רעננה ביגון שא

 

   -עיר איתנה, כל פרס אפשרי מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הרסת את העיר. עיר איתנה...   מר ניר קריסטל: 

 

   -כל תעודת הצטיינות מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תעשה לי טובה.   מר ניר קריסטל: 

 

 הכול במקום, הכול פיקס.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה מסביר את זה שלקחו את הוועדה מקצועית? איך   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -91.3% מר חיים ברוידא: 

 

 לקחו את הוועדה העצמאית, אתה יודע איזו קטסטרופה זה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא לקחו שום ועדה עצמאית. זה חתום כבר על ידי היועץ המשפטי לממשלה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בל פה.  מישהו מתבל מר חיים ברוידא: 
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   -איך הגענו למצב שאיבדנו את זה אפילו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה גם יודע כמה אתה...   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אנחנו היינו הרבה ערים? אנחנו רעננה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את שוב לא מכירה את...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הגזבר תמשיך.    מר אילן כהן: 

 

 עבודות אחזקה בגינון,   מר יוסי מזרחי: 

 

   -₪ 1,800,000-יוסי, כמה כסף אתה מקבל מכל ה מר ניר קריסטל: 

 

 רגע בוא, אני לא גמרתי רגע.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני שואל אותך סך הכול, תן לי שורה תחתונה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -תכף רגע, בוא תן לי להתייחס מר יוסי מזרחי: 

 

 הוא עובר סעיף סעיף.  לדסהיימר: מר אריאל הי

 

תן לי להתייחס ואז. שוב, עבודת אחזקה של גינון, אלה ההסכמים שיש, אני   מר יוסי מזרחי: 
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  -לא יכול לצמצם אותם פה. הוצאות הנהלה ניתן לבצע 

 

 מתי עשית את המכרז?   מר ניר קריסטל: 

 

 זה מכרז כבר שנתיים או שלוש.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ואיך הגעת לסכום, איך העלית אותו לכזה סכום?   ל: מר ניר קריסט

 

מה זה איך העלינו? כי השטחים עלו. שטחי הגינון עלו. אני מקבל שטחים עוד   מר יוסי מזרחי: 

 לגינון, קח את נווה זמר. השצ"פ הליניארי, שצ"פ ליניארי.  

 

 שכחתם רק דבר אחד שאת הנתונים אני מכיר.   מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור.   י: מר יוסי מזרח

 

 הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 קיבלנו שצ"פ ליניארי נכון?  אז אתה יודע ש  מר יוסי מזרחי: 

 

אני   מר ניר קריסטל:  פה.  תעצור  התשובה...  כל  את  הבנתי  אני  פה,  לעצור  יכול  אתה  יוסי, 

 מבקש לדעת מה המספר שעליו אתה חותר.  

 

 אז רגע, רגע,   מר יוסי מזרחי: 
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 ₪.   24,700 הילדסהיימר: מר אריאל 

 

   -אני מבקש לדעת מה המספר מר ניר קריסטל: 

 

   -אז רגע, אני רוצה מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא, יוסי תשובה אחת.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 
 אני שמעתי, כיבדתי אותך, בוא תכבד אותי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 תשובה.  אני מכבד אותך, אני רוצה מספר.  מר ניר קריסטל: 

 

ל מר יוסי מזרחי:  להוריד  אפשר  הנהלה  מאחר   61,000-בהוצאות  מועצה  חברי  הוצאות   ,₪

   -שבאמת כמות הישיבות יורדת, אז אין שום סיבה

 

 ₪.   61,000-למה להוריד ל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ש"ח.   61,000-ל מר יוסי מזרחי: 

 

 זה מאוזן ובר ביצוע יוסי?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -כן. שירותי ר יוסי מזרחי: מ
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 כי זה מה שהחוק הסמיך אותך, אני רק רוצה לוודא.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 -כן, כן, כן. מה שאני אומר מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד( 

 
ריטיינר   מר יוסי מזרחי:  זה  להסביר,  רוצה  אני  פרסום  משרד  בסדר.  זה  אינטרנט  שירותי 

 הפקה של הפרסומים, יש פה הסכם.  חודשי לכל עבודות הגרפיקה ב

 

 אז רגע סליחה, אז סליחה. משרד פרסום?   מר ניר קריסטל: 

 

 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

רבה. זה ההסכם עם משרד הפרסום. אתה רוצה שאני אראה לך שיש   מר ניר קריסטל:  תודה 

 יום לפטר אותם?    45לך אפשרות של 

 

 בהחלט.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -פי, אתה רוצהיו מר ניר קריסטל: 

 

 אבל מישהו צריך לעשות את זה.   מר יוסי מזרחי: 

 

גם   מר אריאל הילדסהיימר:  אפשרות  שיש  יודע  ואתה  אותך.  שיתבעו  אפשרות  גם  שיש  יודע  אתה 

 שתשלם מאות אלפי שקלים.  

 )מדברים יחד(  
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 .  איזו סיבה יש לי לפטר אותם? מה בגלל שאתה לא רוצה שיהיה פרסום  מר חיים ברוידא: 

 

הנה עוד סיבה, מועצת העיר לא אישרה לך תקציב. סליחה, כי מועצת העיר   מר ניר קריסטל: 

   -הורתה לך לקצץ תקציב

 

 אין בעיה, מקובל, אפשר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ובחוזה, תודה רבה. אז אל תספר לי שאי אפשר, זה כתוב בחוזה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אני בא ואומר מר יוסי מזרחי: 

 

 זה כתוב בחוזה.   יר קריסטל: מר נ

 

 ניר, אתה לא מקשיב, ואתה נואם.   מר יוסי מזרחי: 

 

 כי אתם מספרים לי סיפורים.   מר ניר קריסטל: 

 

 תן לו לענות, תן לו לענות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה לא מקשיב, תן לי לענות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ים בחוק.  אתם מספרים לי סיפורים שלא עומד  מר ניר קריסטל: 
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 יום.    30אתה יודע מה, גם את קבלני הגינון אני יכול להפסיק להם תוך  מר יוסי מזרחי: 

 

   -תודה רבה... ולא נתתי לך מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע, האם זה מעשי מר יוסי מזרחי: 

 

לכן השארתי לך את הסכום של הפרסום כמו בשנה שעברה. לא נותן לך שקל   מר ניר קריסטל: 

 , אחד מעבר.  אחד מעבר 

 

₪,    284,000-גם בשנה שעברה הסכום היה שגוי, ואנחנו צריכים להוציא את ה מר יוסי מזרחי: 

 זה הסכום החודשי.  

 

   -אתה לא צריך מר ניר קריסטל: 

 

 .  12המכפלה, סכום חודשי כפול  מר יוסי מזרחי: 

 

לפרסום,   מר ניר קריסטל:  לך  שמוקצב  הסכום  שזה  כרגע  החליטה  העיר  פחות  מועצת  תעשה 

 פרסום.  

 

 זה הסכום שאני מחויב, רגע שיהיה ברור, זה לא סכום שאני עושה פרסומים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה לא פרסום, זה הדפסות.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא פרסומים.   מר יוסי מזרחי: 
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 זה הריטיינר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ל.  זה הריטיינר ועריכת הגרפיקה, זה הכו מר יוסי מזרחי: 

 

   -תעשו לי טובה מר ניר קריסטל: 

 

 פרסומים, זה הסכום החודשי.   1,000לא משנה זה יהיה פרסום אחד יהיו  מר יוסי מזרחי: 

 

התעסקתי עם משרדי פרסום... כמה מהיושבים פה בחדר. אני אומר לך  אני   מר ניר קריסטל: 

   -דבר מאוד פשוט

 

 ההסכם.   אתה לא יכול, זה נוגד את מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה פיצוץ ההסכם.   מר יוסי מזרחי: 

 

 פיצוץ הסכם שווה לא מאוזן ולא בר ביצוע.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

רגע למה היועצת המשפטית לא מסבירה? למה תהילה לא מסבירה? מה אתה   גב' רונית ויינטראוב: 

 משפטן?  

 

 ותו של הגזבר.  עדיף לכם שהיא לא תתבטא, כי... לגבי סמכ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני אמרתי בתחילת הדברים...  עו"ד תהילה סובל: 
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 )מדברים יחד( 

 
 לא ביקשתי לפטר.   מר ניר קריסטל: 

 

 למה אתה כאילו לוקח...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא לא מגמד אותי, הוא רק מעצים אותי.   מר חיים ברוידא: 

 

 רונית, יש הסכם, יש הסכם.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 דברים יחד(  )מ

 
 ניר, תפקידי לבוא ולהגיד לך, יש לנו פה הסכם חתום עם קבלן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 סבבה, הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

העניין   מר יוסי מזרחי:  לצורך  ה  Xהסכום  זה  יכול    X-כסף,  לא  אני  כלפיו.  מחויב  שאני 

 לצמצם, המשמעות לצמצם אותו זה להפסיק את ההתקשרות איתו.  

 

 -אתה יכול אחד יש לך פה סכום חודש קבוע ריטיינר ר ניר קריסטל: מ

 

 כמה הוא?   מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪ לא כולל מע"מ כדין להלן התמורה.   18,750 מר ניר קריסטל: 
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 .  12כפול  מר יוסי מזרחי: 

 

 יופי תעשה את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

  252,000  12כפול    21,000,  1.17ל  כפו  18ממתי ההסכם הזה, ואיפה ההצמדות.   מר יוסי מזרחי: 

 ₪ ואיפה ההצמדה?  

 

 תודה.   מר ניר קריסטל: 

 

 וההצמדה? רגע, וההצמדה? יש שם, ממתי ההסכם הזה?  מר יוסי מזרחי: 

 

 למה? למה לעשות את זה?   גב' דרורה כהן: 

 

 ממתי?   מר יוסי מזרחי: 

 

 .  2020-מ עו"ד תהילה סובל: 

 

 וגמא.  זה דוגמא, זה ד מר חגי בורשטיין: 

 

 ... הבאתי לכם את זה כדוגמא.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה דוגמא, זה דוגמא דרורה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 פרסום, פרסום. מה זה?   גב' דרורה כהן: 
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 אתם רק חושבים שלא עשיתי שיעורי בית.   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר זה...   גב' ענבר הוכברג: 

 

   -מוציא, זה הסעיף שרק הואניר, זה ההסכם, אני לא   מר יוסי מזרחי: 

 

זה החוזה. אין פה מילה אחת על הצמדה ככול    25/3/2021. בסדר?  25/3/2021 מר ניר קריסטל: 

 שאני רואה. התמורה תוצמד...  

 

 הנה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בבקשה, בבקשה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ע כלל הצמדה.  ... את ההסכם, בואו נבדוק... בשנה הראשונה לא תבוצ מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בשנה השנייה תבוצע הצמדה לשנה הראשונה וכן הלאה.   מר ניר קריסטל: 

 

 וכמה המדד היה?   מר יוסי מזרחי: 

 

 סבבה, בואו נבדוק את זה.   מר ניר קריסטל: 
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 וכמה המדד היה?   מר יוסי מזרחי: 

 

 תבדוק.   מר חיים ברוידא: 

 

 הנה.   %5. 4%, 5% מר יוסי מזרחי: 

 

 בקיצור לא מאוזן ולא בר ביצוע. בואו נמשיך.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 שום דבר לא בר ביצוע אין בעיה, הבנו את הסיפור.   מר ניר קריסטל: 

 

 עוד משהו יוסי?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

אני לא יכול   מר יוסי מזרחי:  בנושא של אירועים בפארק. אירועים בפארק שוב, זה אירועים 

 להגיד כן או לא.  

 

 אנחנו יכולים להגיד כן או לא.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא אמרתי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 תודה רבה.   מר ניר קריסטל: 

 

. כי אי אפשר, כי ביצעתי  0-רגע, וואי אלוהים. אבל אי אפשר להוריד את זה ל מר יוסי מזרחי: 

 .  30-חצי מה
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 ביצעת חצי.   מר ניר קריסטל: 

 

 . 15-אז לכן אפשר להוריד ל מזרחי: מר יוסי 

 

 .  15תודה רבה, שים  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור. זהו.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -שוטף פינת חי, שוטף זה מר חיים ברוידא: 

 

 שוטף פינת חי, את הצרכים של פינת החי זה החציר...  מר יוסי מזרחי: 

 

 נת החי צריכה, תאמין לי.  , בול מה שפי 160הצרכים של פינת החי  מר ניר קריסטל: 

 

 היא צריכה... זו הדרישה. זו הדרישה של החציר והטיפול.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -160והמועצה מחליטה לאשר  מר ניר קריסטל: 

 

 לא נוריד את האוכל.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני מכיר מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא מבין בזה, בסדר.   מר יוסי מזרחי: 
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 אני מכיר את... תאמין לי.   מר ניר קריסטל: 

 

,  40אני לא מבין בזה, בסדר. אז יש לנו כאן, אז רגע, בואו נאמר, אז יש לנו   מר יוסי מזרחי: 

35-  

 

 פינת החי לא צריכה יותר.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

   -28יוסי  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -פרסומים 28 מר יוסי מזרחי: 

 

 מועצה.   03 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מועצה.   30 מר יוסי מזרחי: 

 

 ...  15 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -₪  3,500עוד  מר יוסי מזרחי: 

 

 איפה?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ₪ פה. רגע, תן לי שנייה אני אסכם רגע.    3,000עוד  מר יוסי מזרחי: 
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 רגע סיימנו?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד( 

 

 . 3+  30+  28 מר יוסי מזרחי: 

 

 . 15,000ועוד  58,300זה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 יוסי, כמה יצא סך הכל?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 .  136רגע, רגע.  מר יוסי מזרחי: 

 

 תסביר, תסביר איך לפרק את זה יוסי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

  -₪ ₪35,000, אירועים בפארק   40,000יש לך שוטף פינת חי  מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל השתמשת...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

ל מר יוסי מזרחי:  אותי  מוריד  הוא  יותר,  נתתי  אז    160,000-לא,  באירועים    ₪35,000.   ₪

 בפארק.  

 

   -יוסי כמה גב' ענבר הוכברג: 

 

 ,  28,000 מר יוסי מזרחי: 
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 ₪?    130,000לכמה הגעת?  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ₪.   136,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי אתה מסתכל על כל ההסתייגויות שקיבלת?   ענבר הוכברג:  גב'

 

 לא, כרגע התייחסתי אליו.   מר יוסי מזרחי: 

 

 רק על ניר?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 רק על סיעת רעננים.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ₪.   136,000רעננה  מר יוסי מזרחי: 

 

 כמה?   מר ניר קריסטל: 

 

 ₪.   136,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪.   1,800,000-מתוך ה קריסטל:   מר ניר

 

   -₪ ₪40,000, פינת חי  35,000כן. אירועים בפארק  מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪?   136,000בסדר, אל תספור.  מר ניר קריסטל: 
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 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 נהדר, אני מבקש להעביר אותם לתנועות הנוער.   מר ניר קריסטל: 

 

 הכול לתנועות הנוער?   גב' דרורה כהן: 

 

 כן. הכול לתנועות הנוער.   מר ניר קריסטל: 

 

עם  גב' דרורה כהן:  מה  הגמלאים?  עם  מה  הנוער?  לתנועות  למה  למה?  לדתיים  לאירועים 

 הגמלאים?  

 

 ... ותנועות הנוער.   מר ניר קריסטל: 

 

לנוער,   גב' דרורה כהן:  למה רק לתנועות הנוער? מה עם הגמלאים, מה עם המבוגרים? הכול 

 ם... מה עם הרווחה?  נוער, מה ע

 

 רגע, תהילה רוצה להסביר משהו לניר. שקט.  מר חיים ברוידא: 

 

רק   גב' דרורה כהן:  לנוער,  רק  לא  לרווחה,  גם  מגיע  לגמלאים,  גם  מגיע  צוחקת.  לא  אני  לא, 

 הנוער. לא רק הנוער.  

 

 אבל מה הבעיה? מה הבעיה?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 בה מה את רוצה?  היא מדברת מדם לי  מר אילן כהן: 
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 שתעלה את ההסתייגות שלה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 היא לא יכולה לדבר.    מר אילן כהן: 

 

   -אני יכול לשאול אותך שאלה מר ניר קריסטל: 

 

 איפה ההסתייגויות שלך?   גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד( 

 

 אתם בושה, יש גבול. הכול לנוער, לנוער, לנוער.   גב' דרורה כהן: 

 

 ₪.    130,000יש לו  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

 ניר אני מוכן, רגע שנייה חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא צוחקת. יש עוד אוכלוסיות שצריכות.  גב' דרורה כהן: 

 

ומשהו ₪, בסוף הם אמרו שאפשר   גב' ענבר הוכברג:  על מיליון  דרורה, הוא הגיש הסתייגויות 

 ₪, איזה עושר נראה לך שיש כאן.   130,000להעביר רק 

 

 רגע, רגע, אני מוכן,   מר חיים ברוידא: 
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 מי ראש העיר עכשיו? אתה ראש העיר, תגיד לי...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -את צודקת, בבקשה, בבקשה מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה ראש העיר או לא?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , בבקשה.  בבקשה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני ואמשיך להיות אל תדאגי.   מר חיים ברוידא: 

 

 עד אוקטובר, עד אוקטובר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -שמעת מה ניר אמר? ניר אמר שיש לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בבקשה, בבקשה מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ראש העיר בלי שום בושה.    אתה פוליטיקאי לוקח את מקומו של גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , הוא פקיד.  לא מר לורן משה עייאש: 

 

 הוא פקיד, פקיד.    מר אילן כהן: 

 

 מגמד אותו.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 לדברי ברוידא, ברוידא מכנה אותם...   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -למה? אז ניר אמר שהוא לא יהיה פה גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בדקתי  אני מר חיים ברוידא: 

 

 ניר אמר שאתה לא תהיה פה, שמעת?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בדקתי, בדקתי מר חיים ברוידא: 

 

 הוא מתמודד מולך, אתה יודע את זה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא אמרתי שהוא לא יהיה פה.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, ראש העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עיר...  לא, ראש ה מר ניר קריסטל: 

 

 אה ראש האופוזיציה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אמרתי לראש העיר, לא יודע...   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אופוזיציה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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   -להעלות לזה לנצח, אבל לא משנה. תקשיבי רגע 6.8%-איך אפשר מ מר חיים ברוידא: 

 

   היועצת המשפטית צריכה להגיד משהו.  מר אילן כהן: 

 

ה מר חיים ברוידא:  את  להעביר  אפשרות  אין  איתה,  דיברתי  המשפטית  ₪    136,000-היועצת 

לתנועות הנוער, באופן שבו אנחנו עושים את הדברים. אבל אני מוכן לעשות שם במסגרת כל הדברים  

לתנועות   ולתת  לקחת  הזה  הכסף  כל  את  הנוער,  תנועות  ובינוי  שדרוג  במסגרת  ההצטיידות  כל  את 

   הנוער.

 

 לא הבנתי, למה אי אפשר להעביר?   מר ניר קריסטל: 

 

 אין אפשרות חוקית.   מר חיים ברוידא: 

 

ועדת   עו"ד תהילה סובל:  של  ההחלטה  את  מחדש  לפתוח  פעם,  עוד  לכנס  הזה  במועד  אפשר  אי 

 תמיכות, כן במועד הזה.  

 

ר. לקחת את  הבנתי, הבנתי, אני חוסך לך. אני מבקש מהם לעשות משהו אח  מר ניר קריסטל: 

 כל מה שחילקנו, בסדר?  

 

 את כל מה שהפחתנו אתה מתכוון?   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ₪.    770,000לא. חילקנו  מר ניר קריסטל: 
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 כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

  -₪. לקחת את התוספת ולחלק אותה באותו אחוז. אם אחד  770,000חילקנו  מר ניר קריסטל: 

 

 יכות. זה חלוקת תמיכות. שוב, זה חלוקת תמ  מר יוסי מזרחי: 

 

 באופן יחסי אתה מתכוון?   עו"ד תהילה סובל: 

 

 באופן יחסי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה חלוקת תמיכות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה חלוקת תמיכות לכל דבר ועניין.   עו"ד תהילה סובל: 

 

  -כן, אבל אתם לא יכולים מר ניר קריסטל: 

 

   -ם את הוועדה, צריךצריכים לכנס עוד פע עו"ד תהילה סובל: 

 

 אין בעיה לכנס את ועדת התמיכות.   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר אני מזכירה לך שאנחנו נמצאים במועד רגיש.   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -אין בעיה, אין בעיה מר ניר קריסטל: 
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 בשנת בחירות, יש לזה גם משמעויות.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 רגע,  אין בעיה לכנס. רגע,  מר ניר קריסטל: 

 

בצורה   מר אריאל הילדסהיימר:  חוקית,  בצורה  נוער  בתנועות  זה  את  שים  העיר,  ראש  לך  אומר  ניר, 

 חוקית.  

 

 אתם עושים פה דבר באמת שהוא שגוי.   מר ניר קריסטל: 

 

 נו באמת.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

העירייה  מר ניר קריסטל:  הנהלת  רבותיי  התקציב  את  אתם מביאים  מביאים, סליחה,  ,  אתם 

על   איתי  מדברים  ואתם  ביולי,  התקציב  את  להביא  בכלל  מעזים  את  התקציב  את  מביאים  אתם 

   -כלכלת תמיכות

 

 עוד פעם אתה חוזר לזה?   מר חיים ברוידא: 

 

 הייתם צריכים להביא את התקציב בינואר.  מר ניר קריסטל: 

 

 נו צריכים לאשר.  אתה עוד פעם חוזר לדבר הזה? זה המצב, זה הנתון, ואנח מר חיים ברוידא: 

 

 אז על מה אתה בא בטענה אליי? מה אתה מלין כלפיי?  מר ניר קריסטל: 

 

 כי אתה כל הזמן מתנגד.   גב' דרורה כהן: 
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 מה אתה מלין כלפיי?   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

לתמיכות,   מר אריאל הילדסהיימר:  והתבחינים  הקריטריונים  ניר...  ניר.  נעשה סדר  בוא  אז  בואו  ניר, 

 , אתה אומר דברים לא נכונים.  2022נעשה סדר. בספטמבר 

 

 נכון, אני יודע.   מר ניר קריסטל: 

 

   -2022בספטמבר  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נכון, נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

   -הובאו הקריטריונים, רגע, רגע, משעה מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לפי אותם הקריטריונים.   מר ניר קריסטל: 

 

   -4לפי החוק, לפי חוזר מנכ"ל  אריאל הילדסהיימר: מר 

 

 לפי אותם הקריטריונים, אני לא מבקש לשנות כלום.   מר ניר קריסטל: 

 

שנייה, שנייה, חוזר מנכ"ל אומר לך מה אתה יכול במועד הפרסום. בספטמבר   מר אריאל הילדסהיימר: 

   -עוד הרבה לפני שאגרת השמירה עלתה
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 ע, אני יודע, אני יודע. אני מכיר.  אני יוד מר ניר קריסטל: 

 

לא   מר אריאל הילדסהיימר:  אתה  בחוק,  שקבועים  מועדים  לך  יש  מפורסם  שזה  משעה  פורסם.  רגע, 

   -יכול

 

 ולכן אני מציע לחלק את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

  אבל אומר לך ראש העיר בוא ניתן את זה לתנועות הנוער בצורה חוקית, ולא  מר אריאל הילדסהיימר: 

 בצורה לא חוקית.  

 

   -אז אני אומר לך שבצורה חוקית מר ניר קריסטל: 

 

 אז שתגיד תהילה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בצורה חוקית ניתן לעשות את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל היא אומרת לך שאי אפשר לעשות את זה.   מר חיים ברוידא: 

 

מ עו"ד תהילה סובל:  אנחנו  שוב,  מדברים,  אנחנו  שאנחנו  ניר,  הרגיש  מהמועד  אבל  תעלמים 

   -חודשים לפני בחירות 3.5-4מצויים בו, 

 

 כי התעוררתם הבוקר, תודה רבה.   מר ניר קריסטל: 

 

לא סתם קובע, שנייה, לא סתם קובע חוזר הוראות יועמ"ש לעניין בחירות,   עו"ד תהילה סובל: 
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   -, לא מביאים2024-, לא מביאים ארנונה ל2024שבמועד הזה לא מביאים תקציב של 

 

 .  2023חבל שהוא לא כותב שלא מביאים תקציב של  מר ניר קריסטל: 

 

לא מביאים בגלל החשש ומניצול לרעה של קבלת החלטות במועד הזה. לכנס   עו"ד תהילה סובל: 

   -עכשיו במועד הזה ועדת תמיכות ולחלק עוד פעם, יש בזה טעם נפגם

 

   -לכן אני אומר, כדי שלא מר ניר קריסטל: 

 

 יש סעיף אחד שאני לא מסתדר איתו.   מר יוסי מזרחי: 

 

סליחה, אני אומר כדי שלא יהיה חלילה טעם נפגם, לקחת בדיוק, היו צריכים  מר ניר קריסטל: 

₪ לזה. בדיוק את אותו אחוז יחסי שהחליטה ועדת התמיכות    ₪20 לזה,    ₪10 חילקנו    100להיות  

 אמור להיות אז שם ולחלק אותו.   במועד החוקי, לקחת את התקציב הזה שהיה

 

 אבל למה דווקא לנוער? אני לא קיבלתי תשובה, למה הכול לנוער?   גב' דרורה כהן: 

 )מדברים יחד( 

 

כרגע   מר ניר קריסטל:  הזה  התקציב  את  לשים  הבא,  הדבר  את  לעשות  מבקש  אני  סליחה, 

 נחנו נחליט במועצה הבאה.  בסעיף רזרבה טוען בירור, אני מבקש חוות דעת, אגב אני הולך... וא

 

 אם תהיה.    מר אילן כהן: 

 

 תהיה. תהיה. אני מבקש לשים את זה ברזרבה. יוסי, אתה איתי?   מר ניר קריסטל: 
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   -רגע, אני לא יכול מר יוסי מזרחי: 

 

   -מה אתם עושים דיון מר ניר קריסטל: 

 

   -רונית פה עו"ד תהילה סובל: 

 

 ף.  זה משהו דחו  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני מציע שוב, אין אפשרות לעשות את הדברים האלה, אני גם רוצה להעלות   מר חיים ברוידא: 

בינוי   שדרוג  במסגרת  כהצטיידות  נעביר  אנחנו  הזה  הנושא  כל  ואת  הנוער.  לתנועות  התמיכות  את 

 ₪ האלה ילכו לדבר הזה.    133,000תנועות הנוער זה יוגדר, כל 

 

 את ההצעה שלו ניר, זה אותה גברת.  תקבלו  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כמה יש שם יוסי?   מר ניר קריסטל: 

 

 ₪.   136,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪. שים את זה... אני אבדוק, בכל מקרה...   136,000 מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 שים את זה בהצטיידות.   מר ניר קריסטל: 
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 את ההצעה שלי, יופי.  אני שמח שקיבלת  מר חיים ברוידא: 

 

 קיבלתי את ההצעה שלך?   מר ניר קריסטל: 

 

 תודה, תודה שקיבלת את הצעתו.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 טוב, עכשיו אני צריכה לקבל תשובות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איך הצלחת להפוך את העולם?   מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו סיעת מר"צ.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין כמו רעננה.   ר קריסטל: מר ני

 

 זה ביטול אירועי תרבות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -רגע, אז היא מר יוסי מזרחי: 

 

   -דרורה, הקואליציה גב' איילת  ארז סגן: 

 

 לא, זה לא בשבילי תאמין לי, זה לא הולך לעשות לי יותר טוב במשכנתא.   מר ניר קריסטל: 

 

 ע?  מה אתה מצי גב' רונית ויינטראוב: 
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 מה זה?   16תגבור בתיכונים,  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה התגבור בתיכונים.   16 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ₪?    340,000כמה  מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪ אני העברתי מאירועים מרכזיים.    140,000-₪ ש 340,000 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  אבל אני לא יכול, אם זה מה שהיה הוא מה שיש מר יוסי מזרחי: 

 

 למה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה רגע מכונן, כולם שותקים.    גב' שחר גלי: 

 

   -אין שום סיכוי שאתה יכול להוריד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, פה לא. תשאירי את זה, תבטלי את זה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בסדר. אז תעביר לי מה שאתה יכול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לוקחים   מר יוסי מזרחי:  אנחנו  אלה.  על  נלך  בואי  אוקיי,  של   100,000בסדר  לתגבור   ₪

  ₪90,000, מקסימום    ₪90,000, פה שוב אני יכול מקסימום    130,000התיכונים מהאירועים, פה לא  

 -₪. אי אפשר לקחת
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 )מדברים יחד(  

 

 אז לא כל הסכום אבל תיתן לי משהו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -₪ ₪100,000, בסדר? פה  45,000ניקח נניח  בואי מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪ לפעולות נוספות.   100,000 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ₪ מהאירועים של התרבות.   100,000לפעולות נוספות כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 כן. ופה זה העברה בתוך האגף.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר?   מר יוסי מזרחי: 

 

 ע, ומה קורה עם...  רג גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ₪, כי אני נשאר בלי כלום באירועים.   100,000כבר נתתי  מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪ מהאירועים, נשאר לך מיליון ₪.   400,000לא למה? בסך הכל לקחתי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וזהו?   200-ו  200-אז נחזיר את זה ל מר יוסי מזרחי: 

 

   -לגמלאים ₪  100,000לא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 



 לוגו חברת התמלול   עיריית רעננה                                                                                     
 05/07/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 196 
 

 ₪ גמלאים.   100,000 מר יוסי מזרחי: 

 

₪ לחטיבות. אתה יודע מה ואני אציין שיהיה   200,000-₪ לתיכונים ו  100,000 גב' רונית ויינטראוב: 

 שיקול דעת למנהלת האגף אם החטיבות או התיכונים צריכים יותר.  

 

 זה אותו דבר.   ₪ תיכונים ₪100,000 חטיבות  100,000בואי נעשה  מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪.   300,000-לא, אבל אז אתה מוריד את כל הזה ל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין הצבעה.   01:00לפי   גב' שחר גלי: 

 

 רגע, וראיתי שם איזה סעיפים של השירות הפסיכולוגי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

  -י, ואני רוצה להוסיף אני רוצה לספוג את הטיפול קלינ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש להם.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -על הקול קורא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית אנחנו גם נשמע את מה שקורה שמה, או שאתם סוגרים ביניכם דיל?  גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה פרויקט שעשיתי לפני שנים, הוא תמיד היה, היה איזה דלתא...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 זה עדיין ממשיך. הם עושים את זה...   י מזרחי: מר יוס

 

 אתה לא יכול לקחת, אין מספיק.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חצי חצי.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -₪ 50,000כמה שיהיה יותר,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הנה יש.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ₪.   50,000-לא, תן לי את ה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את פשוט לא רואה את החלק שלנו, את החלק שאני נותן...   חי: מר יוסי מזר

 

₪ זה גם יפה, זה לא עושה רע לאף אחד    50,000-לא, לא, בחייך, תן לי את ה גב' רונית ויינטראוב: 

 בסדר?  

 

 ₪ מאיפה זה יהיה?   50,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 קים. ₪ לדעתי זה מהפרסום של מינהלת עס 50,000-ה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש לי בעיה במינהלת עסקים.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -לא, אין לך בעיה, שמה הם לא צריכים גב' רונית ויינטראוב: 
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 רונית מה את עושה שם?    גב' שחר גלי: 

 

 היא סוגרת דילים. היא תן לי, תן לי, תן לי.   גב' ענבר הוכברג: 

 

   לא, במקום לנהל את הוויכוח שם. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכול בסדר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ענברי אנחנו מעבירים לשפ"י לגיל הרך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רק לא מהתרבות, רק לא מהתרבות.   גב' ענבר הוכברג: 

 

חלק יהיה, אין מה לעשות. אבל זה בפרופורציות, אין מה לעשות. תסתכלי על   גב' רונית ויינטראוב: 

 -ה

 

 , הוא מוריד מהתרבות?  -וצא מהכמה י  גב' ענבר הוכברג: 

 

אגף. גב' רונית ויינטראוב:  אותו  זה  הגמלאים,  כי  יותר  בעצם  מה,  יודעת  קליני    את  טיפול  זה 

 בשפ"ח. נתתי לך עמוד לא?  

 

 .  22נתת לי עמוד  מר יוסי מזרחי: 

 

ל קליני,  אבד לנו סעיף, זה לא הגיוני. אה זה בשירות המשלים נכון. הנה טיפו גב' רונית ויינטראוב: 
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 ₪ האלה טוב?   50,000-₪ ובהכנסות, אז תוסיף את ה 297,000אתה רואה יש פה 

 

 טוב.   מר יוסי מזרחי: 

 

 -גם לקחתי את זה מהכנסים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אקח ואוסיף את זה...   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני אראה לכם.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ע, הוא צריך לענות לי על ההסתייגויות.  רג גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נו אלוש אתה רוצה לבוא לאופוזיציה? אנחנו רוב.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אני פה.    מר אלי אלוש: 

 

 אתה לא מתגעגע אלינו?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 פה עושים חיים, בוא.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה לא מתגעגע אלינו?   גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד( 
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 טוב יוסי בוא, אתה תגיד את הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 גם אצלנו יש מדורות בצומת רעננה, לא צריך לנסוע עד לשם.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -אני אומר ככה, תקשיבו מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יוסי צריך לענות לי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שב שזאת טעות גדולה לקחת מאירועי התרבות  , אני חובסדר. יוסי דיבר איתי  מר חיים ברוידא: 

   -ולהוריד אותם. אבל אנחנו, אני חושב

 

 אל... לראש העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

על עמותות שבאמת לקרוס, אז   מר חיים ברוידא:  אני חושב שברגע הזה כאשר אנחנו מדברים 

ה את  קיבלתי  ז-אני  עם  בנוח  לא  מרגיש  פעם,  עוד  אומר  שאני  למרות  את  ,  קיבלתי  אבל  ה, 

 ההסתייגויות שלכם, מבחינתי אנחנו נצביע עליהם.  

 

   -אז בואו אני אגיד מה ההסתייגויות מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע, את שלי עוד לא אמרת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

גם, גם את שלך. אני אגיד גם את שלך, ואני אגיד גם את של ניר. ואלה יהיו   מר יוסי מזרחי: 

 קציב שאני הגשתי. אז נתחיל עם ניר. נחזור על זה למען הסדר.  תיקונים לת 
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 ניר ואיילת סיעת רעננים.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ניר ואיילת. אז אנחנו הולכים לתקן מר יוסי מזרחי: 

 

 אצלנו זה סיעת מר"צ.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ככה,   מר יוסי מזרחי: 

 

 .  ובסוף כולם מרימים ידיים  גב' ענבר הוכברג: 

 

₪, הוצאות    53,000-₪ מ  24,700-פרסומים במכללה העירונית ירדו ל  18סעיף   מר יוסי מזרחי: 

₪. שירותי אינטרנט פרסום והפקות ירדו    61,000-₪ ל  91,000-הנהלת והוצאות חברי מועצה ירדו מ

ל  20,000-מ מ  16,500-₪  ירדו  בפארק  אירועים  ל  50,000-₪.  מ  15,000-₪  ירדו  חי  פינת  ושוטף   ₪-

₪ שזה העודף שנוצר פה, ילכו להצטיידות לתנועות נוער. לגבי    136,000-ה  ₪.  160,000-₪ ל  200,000

   -₪ ל  100,000-₪ והעברת ה 100,000הסתייגויות שמר"צ הגישו. מר"צ הגישו הקטנת פעולות תרבות 

 

 מועדון הגמלאים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שכר, תגבור בחטיבות הביניים. הקטנת חילוניים    לא, קודם כל לשכר, לתגבור מר יוסי מזרחי: 

   -₪ והעברתם גם לתגבור שכר, שכר תגבור בחטיבות הביניים  45,000דתיים 

 

 ₪?    45,000כמה בסוף ההפרש שמה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

₪ והעברתם לפעולות לגמלאים    100,000-₪. הקטנת פעולות תרבות ב  45,000 מר יוסי מזרחי: 
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 ₪ והעברתם לתגבור בתיכונים.   100,000-קטנת פעילות תרבות ב₪. ה  100,000

 

 תגיד גם לקשישים, לא רק לגמלאים, שזה יהיה גם לרווחה.   גב' דרורה כהן: 

 

 לא, זה גמלאים.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 גמלאים, גמלאים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא, זה סעיפים אחרים.   גב' ענבר הוכברג: 

 

  50,000למען הדיוק. זה הסעיף שזה יעבור לשם. העברת    18223100782-ל  כן. מר יוסי מזרחי: 

ו הפסיכולוגי,  בשירות  הקליני  הטיפול  לסבסוד  הקליני,  לטיפול  במינהלת    25,000-₪  מכנסים   ₪

 ₪ מפרסום במינהלת עסקים.   25,000-עסקים, ו

 

   -עוד פעם לפני ההצבעה מר חיים ברוידא: 

 

 ות.  אלה ההסתייגוי  מר יוסי מזרחי: 

 

שמורידים   מר חיים ברוידא:  שלמה  את  אם  מהתרבות,  שמורידים  זה  עם  שלמה  את  אם 

בתושבי   לפגוע  פטאלית  טעות  טעות,  שזאת  חושב  אני  הזה.  הדבר  בעד  נצביע  אנחנו  אז  מהתרבות, 

 -העיר על הדברים האלה. אבל כל אחד יישן איך שיישן בלילה. אני מעלה להצבעה

 

אני חושבת שמגיעה לך תשובה מכובדת.    רגע גב' רונית ויינטראוב:  אני רוצה לענות לך, כי  שנייה, 

אני אגיד לך, היות ואני קצת יותר מחצי שנה הכרתי את ההתנהגות של הסעיף הזה, ואני גם מכירה  



 לוגו חברת התמלול   עיריית רעננה                                                                                     
 05/07/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 203 
 

₪ שהשארתי בסעיף הזה של פעולות    1,100,000-את כל הזה, אני יודעת בדיוק מה אפשר לעשות מ

בעידן שבו לא קיצצו בחינוך, לא נכנס לוויכוח הזה,    אחראית על התרבות   תרבות. היות ואני הייתי 

שב לך  להגיד  יכולה  רק  אירועים    600,000-700,000-אני  לתרומת  הפיס  מפעל  את  שגייסתי  ועוד   ₪

   -וכאלה דברים, אז

 

 אוקיי, רונית אם את שלמה אני לא זה.   מר חיים ברוידא: 

 

כי אני יודעת איך היה פה, איך פרח פה עם הרבה פחות. ואני גם  ... אני שלמה   גב' רונית ויינטראוב: 

   -, אנחנו לא מקבלים8מכירה את השמיכה העירונית. אנחנו אשכול 

 

לשנת   מר חיים ברוידא:  התקציב  אישור  בעד  מי  סיעת    2023בסדר.  של  ההסתייגויות  כולל 

 פה אחד.  רעננים ומר"צ? מי בעד? 

 

 רחמים לא הצביע.  לא, לא,  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נגד? נגד.   מר חיים ברוידא: 

 

 נמנעים?   מר ניר קריסטל: 

 

 מישהו נמנע? נמנע.   מר חיים ברוידא: 

 

 בשעה טובה.   מר ניר קריסטל: 

 

 בשעה טובה.   מר חיים ברוידא: 
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 כמו לידה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 דקות הפסקה.    5רוצים הפסקה לפני התב"רים?  מר חיים ברוידא: 

   *** הפסקה ***

 

 : הצבעה

 15 –בעד 

 1 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

לשנת   הרגיל  התקציב  את  לאשר  קולות  ברוב  החליטה  העיר  ב  2023מועצת  ומסתכם  -שהוגש 

 אש"ח, בכפוף להסתייגויות שהוצגו כמפורט לעיל: 938,126

 .1814000216לסעיף  ₪1922200781 מסעיף  100,000העברת סך של 

 .1814000216לסעיף  ₪18187000781 מסעיף   45,000העברת סך של 

 .1822310782לסעיף  ₪1822200781 מסעיף  100,000העברת סך של 

 .1815200216לסעיף  ₪1815200781 מסעיף  100,000העברת סך של 

של   סך  מסעיף    25,000העברת  של    ₪177200781  לסעיף    177200783מסעיף    25,000וסך 

18173300212. 

 . ₪1818110550 מסעיף   28,000העברת סך של 

 . ₪1772000751 מסעיף   30,000העברת סך של 

 .  ₪16142000759 מסעיף   3,000העברת סך של 

 . ₪1749000753 מסעיף   35,000העברת סך של 

 .  ₪1749000781 מסעיף   40,000העברת סך של 

 ₪ יועבר לטובת הצטיידות תנועות הנוער.   136,000-סך הסכום הנ"ל המסתכם ב
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 . 2023אישור עדכון תקציב פיתוח לשנת . 2

 

. ואני  2023, אישור תקציב פיתוח לשנת  2אוקיי חבר'ה אני רוצה לפתוח סעיף   מר חיים ברוידא: 

 אבקש גם מגזבר העירייה לתת סקירה על התב"רים, יוסי בבקשה.  

 

פה    טוב, אנחנו נתחיל, בהמשך לישיבה הקודמת שאישרנו את התב"רים. יש מר יוסי מזרחי: 

על    את ההשלמות הנדרשות. התב"ר הראשון זה שדרוג  כזכור לכם הבאנו תב"ר    2תאורת רחובות. 

₪. ואתם ביקשתם להביא לפה את כל אותם עבודות בטיחות    1,800,000מיליון ₪, אישרנו מתוך זה  

  שלמעשה לא כללנו בתב"ר המקורי. ולכן פה עשה... את העבודה שלו, ריכז את כל עבודות הבטיחות 

 בנושא תאורת רחובות. ואנחנו מתבקשים פה להוסיף מיליון ₪ לתב"ר שאושר אז.  

 

 של מה?   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 תאורה.    מר אילן כהן: 

 

 אתם רוצים עוד פירוט של מלמן בכמה שניות?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה קשור ללדים?    גב' שחר גלי: 

 

 את.  ... שהוא נשאר עד שעה כז גב' דרורה כהן: 

 

 לא, אני רוצה לדעת.    גב' שחר גלי: 

 



 לוגו חברת התמלול   עיריית רעננה                                                                                     
 05/07/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 206 
 

 תגבור תאורה...   : מר חיים מלמן

 

עדכון   מר חיים ברוידא:  שב.  אלי  בוא  אלוש?  אלי  איפה  תב"ר.  תב"ר  נצביע  בואו  אז  אוקיי, 

 תב"ר שדרוגי תאורת רחוב ומרכזיות מי בעד?  

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   חבר'ה תתעוררו. מר חיים גולדמן: 

 

 בעד.   9 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 , רגע.  6, 5 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -תסביר עכשיו על העניין של תב"ר שדרוג ופיתוח מר חיים ברוידא: 

 

 למה אתה נמנע?   גב' דרורה כהן: 

 

 יה בעד ונגד. אין נמנעים.  אף אחד לא נמנע, זה ה גב' אנה פוזמנטיר: 
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 : הצבעה

   9 –בעד 

 7 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

 .  שדרוגי תאורת רחוב ומרכזיות 1848עדכון תב"ר מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את 

 

 עדכון תב"ר שדרוג ופיתוח מתקנים במרחב ציבורי.   מר חיים ברוידא: 

 

   -שלמת שבילי אופניים. אנחנופה אנחנו מדברים למעשה על ה מר יוסי מזרחי: 

 

   -מה אתה הולך לעשות מר ניר קריסטל: 

 

 הבייבי שלך ניר.    מר אלי אלוש: 

 

   -שלחנו פירוט של מר יוסי מזרחי: 

 

 קראתי את הפירוט הזה.   מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.   מר יוסי מזרחי: 

 

שות עשירית ממה  אתה יודע איזה פירוט הבאתם לפני חצי שנה. אין מצב לע מר ניר קריסטל: 

 חודשים.   3-שכתבתם פה ב
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 חודשים?   3-למה ב מר יוסי מזרחי: 

 

רחוב   מר ניר קריסטל:  את  לעשות  לכם  לקח  זמן  כמה  לך  מזכיר  אני  כי  ככה,  לך  אסביר  אני 

 מטר.   400-הפלמ"ח ב

 

 חודשים?   3אבל למה  מר יוסי מזרחי: 

 

   -כי ככה. התב"ר של האופניים... ותרשמו מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אימא של הישראבלוף.  -זה האימ מר ניר קריסטל: 

 

   -לא, לא, אתה צודק מר חיים גולדמן: 

 

   -אבל למה זה, לא צריך מר חיים ברוידא: 

 

 חודשים?   3אבל למה  מר יוסי מזרחי: 

 

 אימא של הישראבלוף.  -זה האימ מר ניר קריסטל: 

 

   -תשמע מר חיים גולדמן: 

 

 י זה מה שנשאר לכם.  כ מר ניר קריסטל: 
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   -יהיו בחירות מר חיים גולדמן: 

 

 לא נכון, מה פתאום תב"ר?   מר יוסי מזרחי: 

 

   -תב"ר נקבע מר חיים גולדמן: 

 

 זה יכול גם להסתיים בעוד שנה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 וראש העיר הבא ימשיך עם התב"ר הזה.   מר חיים גולדמן: 

 

 ה.  ולכן אני לא מאשר את ז מר ניר קריסטל: 

 

   -ניר, דיברנו על רשת שבילי אופניים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 למה?   מר חיים גולדמן: 

 

 אני יודע, ואני אוציא אותה לפועל.   מר ניר קריסטל: 

 

  -ק"מ של שבילי אופניים 10 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 די תעשה לי טובה.   מר ניר קריסטל: 

 

 שה לי טובה?  שנייה מה? מה זה תע מר אריאל הילדסהיימר: 
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 אבל אתה... שבילי אופניים.   מר חיים ברוידא: 

 

 תקשיב לי, אתה זה שתקע אותם.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ויצמן, קרן היסוד, עוקף צפוני מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני אכן רוצה שבילי אופניים, ואתה זה שתקע אותם.  מר ניר קריסטל: 

 

 יר, על מה אתה מדבר?  אבל הכול בוצע נ  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה זה שלא נתת לבצע לא את ויצמן ולא את הנשיאים ולא את המלכים.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

חודשים לא    3-ניר אבל אני לא הבנתי, האם אתה מתנגד לביצוע של זה? כי ה מר יוסי מזרחי: 

 רלוונטי.  

 

 אתה נגד שבילי אופניים?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בוא, את הדמגוגיה שלך תחסוך לי.   ניר קריסטל: מר 

 

 זה לא דמגוגיה, אתה דמגוגיה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני הראשון פה מר ניר קריסטל: 
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   -אתה לא רוצה שביל אופניים ב מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 -לא, לא, אל תשאל אותי מה אני לא רוצה, אני הראשון מר ניר קריסטל: 

 

 ה אתה רוצה?  מ מר חיים גולדמן: 

 

 שמנסה לקבל שבילי אופניים בעיר, ואתם אלה שתקעתם את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל מה זה משנה, הנה אנחנו...   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה וברוידא ליד.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה אתה רוצה?   מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה רוצה?   מר חיים גולדמן: 

 

-אתה מוצא עיר אחת עם בישראל שעשתה בקדנציה אחת למעלה מ  עיר, אם מר אריאל הילדסהיימר: 

10-  

 

 מה עשית בנווה זמר?   מר ניר קריסטל: 

 

 תגיד לי אתה לא שולט בחומר?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לזה אתה קורא? מה עשית בעיר הוותיקה.   מר ניר קריסטל: 
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   -ריא לךויצמן, קרן היסוד, עוקף צפוני, אני מק מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה עשית בעיר הוותיקה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אני מקריא לך.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הרסת את העיר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -עוקף צפוני, פלמ"ח, שצ"פ... שלב א' מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה עשית בעיר הוותיקה?   מר ניר קריסטל: 

 

 שצ"פ... שלב ב'...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בואו נצביע, תצביעו נגד.   ר חיים ברוידא: מ

 

 קרן היסוד זה לא העיר? על מה אתה מדבר?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -קרן היסוד עשינו לפני מר ניר קריסטל: 

 

   -שאלת מה עשינו, שאלת מה עשינו מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני יודע מה עשית.   מר ניר קריסטל: 
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   -ק"מ... על שבילי אופניים 10-מלמעלה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא עשיתם כלום, בגלל זה אני כבר שנתיים וחצי לא אתכם, לא עשיתם כלום.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל מה זה משנה? אבל אנחנו רוצים לעשות עכשיו.   מר חיים ברוידא: 

 

 שעות לפני בחירות.   3באמת התעוררת  מר ניר קריסטל: 

 

  מה הבעיה? מר חיים ברוידא: 

 

 שעות לפני בחירות נזכרת? איזה יופי.   3 מר ניר קריסטל: 

 

 ק"מ נעשו.   10-אבל מסבירים לך ש מר חיים ברוידא: 

 

 שעות לפני הבחירות התעוררת.   3 מר ניר קריסטל: 

 

 שעות לפני הבחירות, זו הבעיה?  3רגע, הבעיה שלך שזה  מר חיים גולדמן: 

 

 בוודאי.   מר ניר קריסטל: 

 

 למה?   : מר חיים גולדמן

 

 שעות לפני הבחירות הוא התעורר.   3 מר ניר קריסטל: 
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 תסביר למה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני אסביר למה. בדיוק מאותה סיבה...   מר ניר קריסטל: 

 

   -אוקיי חבר'ה בואו מר חיים ברוידא: 

 

  אני לא יכול להעביר כסף לתנועות הנוער, אתם לא יכולים היום להעביר את  מר ניר קריסטל: 

 שנים.   5כל תקציב הבחירות של 

 

 ניר תסתכל...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

שוד לאור היום, אני מכיר את זה, קראתי את זה, תאמין לי אני מכיר את זה   מר ניר קריסטל: 

 בעל פה.  

 

   -כל הרשימה כאן מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תסתכל הכול בוצע.   מר חיים ברוידא: 

 

 ול בוצע.  הכ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מכיר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ויש פה עוד רשימה של מה אנחנו מתכננים.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 מכיר הכול, אני יודע.   מר ניר קריסטל: 

 

 גאים בזה, איך אפשר להתנגד לשבילי אופניים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אריאל, אתה רוצה שאני אראה לך מר ניר קריסטל: 

 

זה כמו שרונית תתנגד לאירועים, איך יעלה על הדעת דבר כזה? איך יעלה על   לדסהיימר: מר אריאל הי

 הדעת דבר כזה?  

 

   -חבר'ה אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

 להתנגד לשבילי אופניים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אתה רוצה שאני מר ניר קריסטל: 

 

 איך יעלה על הדעת?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -חבר'ה אין שום בעיה תתנגד דא: מר חיים ברוי

 

   -אתה רוצה שאני אראה לך מר ניר קריסטל: 

 

 להתנגד לשבילי אופניים תחבורה, לא ייאמן.  מר אריאל הילדסהיימר: 
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 תענה לציבור, תעזוב, תענה לציבור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אענה לציבור.   מר ניר קריסטל: 

 

 תענה לציבור.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אני אראה גם לציבור ר קריסטל: מר ני

 

 תראה.   מר חיים ברוידא: 

 

על השבילים האלה שאתה מביא שעה    2019-את סיכומי ישיבות שלי איתו מ מר ניר קריסטל: 

 לפני הבחירות.  

 

   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 לא עשית כלום.   מר ניר קריסטל: 

 

   -עוד פעםחבר'ה אנחנו רוצים, אני אומר  מר חיים ברוידא: 

 

 לא עשית כלום.   מר ניר קריסטל: 

 

 הנה הרשימה של כל מה שנעשה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בושה וחרפה.   מר ניר קריסטל: 
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 מראה לך אבל.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מדבר לעניין.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מראה לך תסתכל, הנה יש לך את הרשימה.   מר חיים ברוידא: 

 

אריאל דבר לעניין, אני מכיר את העיר תאמין לי אריאל יותר טוב ממך עם כל  קריסטל: מר ניר  

 הכבוד לך.  

 

אני לא בתחרות מי מכיר, ויצמן בוצע, קרן היסוד בוצע, הפלמ"ח בוצע, סשה   מר אריאל הילדסהיימר: 

 ארגוב בוצע, שצ"פ ליניארי בוצע, בוא קצת כבוד לדרג מקצועי שביצע את זה.  

 

   -אני מכבד את הדרג המקצועי קריסטל: מר ניר  

 

 וכל הכבוד להם. וכל הכבוד להם.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 עדכון תב"ר שדרוג פיתוח מתקנים אופניים במרחב הציבורי מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כמה? כמה כסף?   מר חיים גולדמן: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 
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 חודשים לפני הבחירות.   3בושה וחרפה, תקציב בחירות אתם מביאים.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני נמנעת, נמנעתי.    גב' שחר גלי: 

 

 אז חסר פה. איילת הצבעת נגד שבילי אופניים ברעננה?  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 את היית צריכה לעצור...   מר ניר קריסטל: 

 

 אל תעני,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  רחמים הצבעת נגד שבילי אופניים? מר ניר קריסטל: 

 

   -תקשיב אין לך זכות להצבעה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא ספרתי, אני לא ספרתי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה את רוצה? מה את רוצה?   מר חיים ברוידא: 

 

 חורית, לא יקרה.  אל תענו לו, הוא מנסה לעשות הצבעה שמית בדלת הא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא הצלחתי לספור.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תהיה ערני.   גב' רונית ויינטראוב: 
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עוד פעם הצבעה חוזרת. עדכון תב"ר שדרוג ופיתוח מתקנים ושבילי אופניים   מר חיים ברוידא: 

 במרחב הציבורי מי בעד?  

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 גמר לך.  זהו נגמר, נ מר ניר קריסטל: 

 

 גלי?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -מה גלי? הלו, הלו, הלו, אתה סופר מר ניר קריסטל: 

 

 אני שואל.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 סליחה אתה סופר מה זה?   מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי נגד שבילי אופניים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ו, אנחנו נגד תעמולת בחירות, לא נגד שבילי אופניים.  אנחנו כולנ  מר ניר קריסטל: 

 

 אני נמנעת.    גב' שחר גלי: 
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 גלי נמנעת.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 גלי נמנעה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 כמה ספרת?   מר ניר קריסטל: 

 

 גלי נמנעת.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  1, 8, 7 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 : ההצבע

 7 –בעד 

   8 -נגד 

   1 –נמנע 

 החלטה:  

ופיתוח מתקנים ומרחב    1850עדכון תב"ר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לא לאשר את   שדרוג 

 .  הציבורי

 

 פיתוח הגינון גיזום ושדרוג גינות וריאות ירוקות.  יוסי, עדכון תב"ר  מר חיים ברוידא: 

 

 ת.  חודשים לפני הבחירות התעורר  3 מר ניר קריסטל: 
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   -טוב, התב"ר הזה זה תב"ר שלמעשה כולל מר יוסי מזרחי: 

 

 זה היה צריך לא להיות פה, זאת תעמולת בחירות.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה? מה זה?    גב' שחר גלי: 

 

 התב"ר של האופניים.   מר ניר קריסטל: 

 

 הכול זה תעמולת בחירות.   מר חיים גולדמן: 

 

 בושה וחרפה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... השוטף של העיר.   ו"ד תהילה סובל: ע

 

 זה ניהול שוטף של העיר...   מר ניר קריסטל: 

 

   -זה אותו תב"ר מר יוסי מזרחי: 

 

 זה ניהול שוטף של העיר כמו שאני פוטין, תעשו לי טובה.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה אותו תב"ר שהוגש בדצמבר, הוגש עכשיו.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מור. דרך אגב זה לא אותו דבר.  בסדר ג מר ניר קריסטל: 
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 זה אותו דבר בדיוק.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא.   מר ניר קריסטל: 

 

 אחד לאחד ניר. אחד לאחד.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה אותו סכום, ניר זה אותו סכום.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אם היה לכם הכול מוכן, למה לא הגשתם?   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 הצבעה כבר מאחוריך.  ה מר ניר קריסטל: 

 

 אם היה לכם הכול מוכן, למה לא הגשתם לפני חצי שנה?   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 כי לא אושר התקציב.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כי לא אישרתם.   מר יוסי מזרחי: 

 

 כי לא אושר התב"ר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 

   -סוג  התב"ר הבא זה גם כן אותו מר יוסי מזרחי: 

 

 זה לא תקציב, הגשנו את התב"רים. אתם לא אישרתם.  מר חיים ברוידא: 
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 התב"ר עלה בניגוד לשוטף התב"ר עלה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 את התב"ר הגשנו.   גב' דרורה כהן: 

 

   -אוקיי, מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

 -אני רק מתנצל בשם התושבים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 -מיליון ₪  3החלטתם לקצץ  י: מר יוסי מזרח

 

 לא צריך להתנצל, תסביר לתושבים.   מר ניר קריסטל: 

 

 נסביר לתושבים.   מר חיים ברוידא: 

 

 שלח להם, תן להם את הנייד שלי גם.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה עוד תהיה יותר נמוך ממה שאתה היום.   מר חיים ברוידא: 

 

 אל תדאג תאמין לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 -עדכון תב"ר פיתוח הגינון ם ברוידא: מר חיי

 

   -אתה יודע מה, בוא נעשה תחרות מר ניר קריסטל: 
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 ... ושדרוג גינות וריאות ירוקות.   מר חיים ברוידא: 

 

   -התב"ר הזה מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, מה שנייה. תן הסבר.    גב' שחר גלי: 

 

 פעם.   יוסי תזכיר עוד מר חיים ברוידא: 

 

   -שוב, זה תב"ר, שוב, זה אותו תב"ר שהוגש בדצמבר מר יוסי מזרחי: 

 

 זה אותו סכום.   גב' דרורה כהן: 

 

על אותו סכום. התב"ר הזה כולל בין היתר נושא של שדרוג מערכות ההשקיה   מר יוסי מזרחי: 

   -וארונות. כל הנושא של גינות קהילתיות, טיפול

 

 אני אחייך גם.  תצלם קובי,  מר ניר קריסטל: 

 

הפחים.   מר יוסי מזרחי:  החלפת  כל  ירוקים,  פחים  כתומים,  פחים  מדרכות,  בשורשי  טיפול 

   -גינון של מועדון הגמלאים, הספרייה העירוניים ובית הנוער. שדרוג גינות כלבים, קשירות עצים

 

 חודשים לפני הבחירות.   3 מר ניר קריסטל: 
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 )מדברים יחד(  

 

 החיים נעצרים? אני לא מבין.   דבי מר חיים גולדמן: 

 

   -גינות קהילתיות מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 החיים נעצרים? נפסיק להוציא זבל.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני יכול לשאול אותך שאלה? למה אין תב"ר לגינה קהילתית בורלא.   מר ניר קריסטל: 

 

   -תסתכל שורה שמינית מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אין תב"ר למה מר ניר קריסטל: 

 

 תסתכל בשורה שמינית מלמטה גינות קהילתית.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, לא, לא, למה אין תב"ר לגינה קהילתית בורלא?   מר ניר קריסטל: 

 

 למה אין כאן שדרוג חצרות בחטיבות אלון.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -למה אין מר ניר קריסטל: 

 

   -ם הכבוד זה לא תכנית עבודה, זאת תכנית פיתוחלמה? כי ע מר אריאל הילדסהיימר: 
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   -קיבלת, אתה שומע את זה עכשיו מר ניר קריסטל: 

 

 יש פה שדרוג גינות קהילתיות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אוקיי, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 תביא תב"ר לגינה קהילתי לבורלא.   מר ניר קריסטל: 

 

 ו אומרים שזה לבורלא, ברור שזה לבורלא.  הנה אנחנ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כמה זה לבורלא? כמה זה לבורלא? תפתח תב"ר לגינה קהילתית בורלא.   מר ניר קריסטל: 

 

   -200,000מתוך  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תפתח תב"ר לגינה קהילתית בורלא.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אם יהיה תב"ר אז יוכל לעשות תכנון מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -לא, לא, לא, תפתח תב"ר מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בוא אל תלמד אותי. תב"ר לגינה קהילתית בורלא.   מר ניר קריסטל: 
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   -חבר'ה, חבר'ה, שדרוג מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה מה שאני דורש ממך. לפתוח תב"ר לגינת בורלא.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא בתוך כל האירוע.   ר ניר קריסטל: מ

 

   -זה גינה קהילתית מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה מבין הוא הולך נגד כל אנשי בורלא.   מר חיים ברוידא: 

 

תפתח תב"ר, כן, כן, אני הולך, אני שכן שלהם. דרך אגב את צריכה לא להיות   מר ניר קריסטל: 

 בחדר כרגע.  

 

 בזה, יש שאלה חשובה פה. ממשיכים לדון  רגע, לפני ש גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 את גרה שם, תודה.   מר ניר קריסטל: 

 

 למה היא לא צריכה להיות בחדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  3ככה, כי היא גרה בבורלא  מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה קשור? אם יש לך כלב אתה לא יכול להיות בחדר?   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 היא בניגוד עניינים.   לא, לא, מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל גם שקי קקי, אם יש לך כלב מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני רוצה להגיד לך דבר אחד.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה בניגוד? מה היא מצביעה פה? מה זה ניגוד עניינים?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע היא מצביעה?   מר חיים גולדמן: 

 

 גם להצביע.  היא יכולה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, את לא מצביעה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה היא מצביעה?   מר חיים גולדמן: 

 

 היא לא מצביעה על שקי קקי?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, הוא אומר שמיכל, מיכל בניגוד עניינים.   מר חיים ברוידא: 

 

 היא בניגוד עניינים.   מר חיים גולדמן: 

 

 , היא מצביעה.  כי היא מצביעה  מר חיים ברוידא: 
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אז בואו אני אסביר לכם את ניגוד העניינים שלך. האם את בעלים של דירה   מר ניר קריסטל: 

 ?  3בבורלא 

 

 כן.     דוברת: 

 

 כן.   מר חיים גולדמן: 

 

 תודה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ברור.     דוברת: 

 

   -האם את מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אני לא גרה שם.     דוברת: 

 

   -יופי, את רוצה מר ניר קריסטל: 

 

 אבל היא מצביעה. האם היא מצביעה?   מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא משנה.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אני אוכיח לכם את זה במקום אחר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... היא עובדת עירייה. גם הוא עובד עירייה.   מר חיים גולדמן: 
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   כעובדת עירייה עברת על כמה חוקים. מר ניר קריסטל: 

 

   -יש לך פח כתום בבית, אז אתה בניגוד עניינים. אתה בניגוד עניינים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כעובדת עירייה עברת על כמה חוקים.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ליד הבית יש לך פח כתום מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אבל אני אסביר לך את זה בהזדמנות אחרת, ובפורום אחר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא יכול להצביע, יש לך פח כתום.   אריאל הילדסהיימר:  מר 

 

 תקשיב אתה לגמרי מחורפן.   מר חיים ברוידא: 

 

 ירדת מהפסים.   מר חיים גולדמן: 

 

 ירדת מהפסים, כמו שהוא אומר.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 תכבדו את החוק.   מר ניר קריסטל: 

 

 בית, חדקונית הדקל, אתה בניגוד עניינים.  יש לך דקל ליד ה מר אריאל הילדסהיימר: 
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 תגיד לי, אתה מוכן להירגע?   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה בניגוד עניינים. אני מבין שלא נעים להצביע נגד גינת...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 חודשים לפני הבחירות.   3אני מבקש לעצור את איסוף הזבל בעיר  מר חיים גולדמן: 

 

 קה, דקה.  ד מר חיים ברוידא: 

 

 בואו נדבר לעניין.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני אסביר את החשיבות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אריאל די. למה אתה לא מביא תב"ר לגינת...   מר ניר קריסטל: 

 

 גלי רצתה לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה לעשות?   מר חיים ברוידא: 

 

בי   גב' שחר גלי:  להתייחס,  רגע  רוצה  אני  כל  אבל  קודם  להתייחס  רוצה  אני  תודה.  קשתי. 

לפה   נכנסתי  שאני  ראשונה  פעם  זו  להגיד  חייבת  אני  האלה,  התב"רים  על  כספים  בוועדת  דיברנו 

והבנתי שמדובר על בורלא. איזה קטע, ממש במקרה בוועדת כספים לא הזכרתם שזה בורלא. עכשיו  

   -אני זוכרת, אני מדברת עכשיו

 

 צית לדון בוועדת כספים. היא לא רצתה לדון.  אבל לא ר  מר אילן כהן: 
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 מה זה אומרת? לא.    גב' שחר גלי: 

 

 לא הייתה הצבעה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 מדובר על הגינה הקהילתית בבורלא.   מר חיים ברוידא: 

 

   -סליחה, היה  גב' שחר גלי: 

 

 ₪?    7,110,000...  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא נכון.    גב' שחר גלי: 

 

 מה פתאום.   סי מזרחי: מר יו

 

 אז אני אומר לך, תביא את בורלא בנפרד. תביא את בורלא בנפרד...   מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה לדבר, אני לא יכולה לצעוק פה.    גב' שחר גלי: 

 

  -אז תביאו את בורלא, אנחנו רוצים לאשר רק את בורלא מר ניר קריסטל: 

 

 ניר אני רוצה לדבר.   גב' שחר גלי: 

 

 בסדר, זה מה בא לנו.  ניר קריסטל:  מר
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 רגע, ניר, תן לגלי לדבר.   גב' מירב מאיר: 

 

   -אני רוצה לדבר  גב' שחר גלי: 

 

 אני יודע, אבל זה מה שהוא אומר.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא...    מר אילן כהן: 

 

ואנח  מר ניר קריסטל:  קהילתית,  גינה  להם  הבטיחו  בורלא  בבורלא,  הקטע  על  מדבר  נו  אני 

 זורמים עם זה.  

 

 פרויקט...  יצא.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד( 

 

  -סליחה, השלט עדיין תלוי, זה מינהל לא תקין גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -בניגוד להחלטת מועצה מר ניר קריסטל: 

 

   -בניגוד להחלטת מועצה, הובטח שם גב' איילת  ארז סגן: 

 

 לא על גינה קהילתית.  השלט הוא  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, לא, השלט...  מר ניר קריסטל: 
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 הוא מת לצחוק, נכון...   גב' אנה פוזמנטיר: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אני מבין שלא נעים להצביע נגד גינה קהילתית מר אריאל הילדסהיימר: 

 

  -אריאל, אריאל, אריאל מר ניר קריסטל: 

 

 א נעים להצביע נגד...  ולא נעים להצביע... ול מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 

 תחסוך ממני את הדמגוגיה בשקל.   מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע, ניר, ניר גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 ותקשיב לי רגע.   מר ניר קריסטל: 

 

איתי   גב' אנה פוזמנטיר:  מסכימה  והיא  לרדת,  צריך  היה  שהשלט  איתי  מסכימה  תהילה  אבל 

  -בל במועצה. ותהילה פהשהשלט לא התקבל, הפארק לא התק 

 

 זה לא הפארק, זה לא הפארק.   מר חיים ברוידא: 

 

מסכימה איתי שהיה צריך לרדת, ואתה עושה תעמולת בחירות, ואתה משאיר   גב' אנה פוזמנטיר: 

 אותו.  
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 אני יכולה לשאול אותך?   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 את בניגוד עניינים.   מר חיים ברוידא: 

 

  -למה ן: גב' איילת  ארז סג

 

 את בניגוד עניינים.   מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא בניגוד עניינים.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, היא גרה שמה. היא גרה שמה.   מר חיים ברוידא: 

 

 גם אנחנו רצינו.   גב' דרורה כהן: 

 

את לא יכולה להצביע סליחה. אם הוא דיבר על ניגוד עניינים שלה, את בניגוד   מר חיים ברוידא: 

 ניינים.  ע

 

   -שהיועצת המשפטית תגיד אם אני יכולה להצביע גב' איילת  ארז סגן: 

 

 היא גרה שמה, היא גרה שמה.   מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא גרה בקו ראשון.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 היא גרה שם, מה הכתובת שלך?   מר חיים גולדמן: 

 

 היא גרה ברחוב גוטמן.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני מציע לבדוק את זה.   ילדסהיימר: מר אריאל ה

 

 איפה את גרה?   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ברחוב גוטמן.   מר ניר קריסטל: 

 

 ומה הסמיכות רק לשטח הזה?   עו"ד תהילה סובל: 

 

 רחובות.   2רחוב.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 יש לה ליד הבית מערכת השקיה, ויש לה גם...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 רגע נו אז מה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ויש לה גם פח כתום.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה זה הדבר הזה?   מר ניר קריסטל: 

 

 זה ניגוד אינטרסים.   מר חיים ברוידא: 
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 לדעתי אף אחד לא יכול להצביע.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא, יש מערכת השקיה.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 יילת, אם יש ספק, אז תצאי אל תצביעי.  א גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 יש גינון של המים ליד הבית, זה ניגוד עניינים חמור.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 פשוט.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 לא, מה פתאום, איזה שטויות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אתימה זה מה פתאום, היא בניגוד עניינים. היא גרה בשכונה הז  מר חיים ברוידא: 

 

 רחובות משם.   2זו לא שכונה, היא גרה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רחובות  2רחובות משמה, היא גרה   2איזה  מר חיים ברוידא: 

 

 רחובות משם, מה אתה רוצה?   2רחובות משם. היא גרה   2היא גרה  מר ניר קריסטל: 

 

 י. הכול אצלך אישי.  אתה נכנס לפרטים של האנשים, הכול אצלך איש גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  
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 רחובות משם.  2אני שואל אותך שאלה אחרת, היא גרה  מר ניר קריסטל: 

 

היא לא נהנית מהנוף של הגינה, היא לא גרה ממול הגינה, כמו שמישהו אחר.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 -זה משהו

 

 ערן דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

מבלי לפגוע באף אחד, אני מתנצל שאני אומר את זה, יש  ערב טוב לילה טוב,    :  מר ערן רובין

על   מדבר  אני  סלט...  גינון    7.2פה  תקציב   ₪ שירות  2023מיליון  פיתוח,  עבודות  תשתית,  עבודות   ,

שניות האחרונות שצ"פ בורלא    120-ישנות. וכל מה שאתם דיווחתם פה ב  לתושבים, שדרוג מערכות

בתוך שורת גינות קהילתיות כללית עירונית. זה בערך מה    ₪,  ₪60,000 או    40,000לדעתי זה בערך  

 שיש שם. אז בואו נעשה רגע סדר בדברים.  

 

 ₪.   60,000-איך אתה מקים גינה קהילתית ב מר ניר קריסטל: 

 

   -אנחנו כבר בחודש  :  מר ערן רובין

 

 זה מה שעולה גינת...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ערך דרך אגב.  זה מה שזה עולה ב  :  מר ערן רובין

 

 בחייך. הגדר הזה ההוא.   מר ניר קריסטל: 

 

ב  :  מר ערן רובין גם  שעלה  מה  זה  גם.  אענה  אני  רוצה  אתה  אם  מה,  זה  שנים    4-ניר, 
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האחרונות גינות קהילתיות עם גדר, חיבור מערכת השקיה... קצת כלי עבודה שמקבלים מהקיימות.  

   -הזה כולל דברים מרכזיים בפנים, כמו שדרוג טיפול אנחנו מתחילת השנה בלי תקציב גינון. התקציב

 

 זה השקיה, מערכת השקיה.   גב' דרורה כהן: 

 

לתת    :  מר ערן רובין לא מצליחים  שאנחנו  רגל בשורשים,  להולכי  בתשתיות במדרכה  טיפול 

ה כל  , ז2022חודשים על עודפים על אדי אוויר, אדי דלק של    6מענה. וכל מה שאני אומר עכשיו עבדנו  

  -מה שעשינו חצי שנה. לא מצליחים להגיע לתושב לתת שירות. לא בדברים

 

 אופוזיציה תקשיבו, אופוזיציה.    מר אלי אלוש: 

 

הרמתם מדרכות, הרמתם מדרכות למשל בש"י עגנון שאני גרה. לא יודעת מה   גב' אנה פוזמנטיר: 

נופלים שמ ה, והכול לא עובד. אז בשביל מה  עלה לכם, אבל האריחים עדיין עקומים, ואנשים עדיין 

 שילמתם כסף והרמתם את זה?  

 

 אני אשמח לדבר.    :  מר ערן רובין

 

אבל אתה מבין שזה סתם הייתה עבודה בעיניים של התושבים. בוא תסתכל   גב' אנה פוזמנטיר: 

 מה הם עשו.  

 )מדברים יחד( 

 

 ניר, אני... לתת טיפול בטיחות בתשתיות...    :  מר ערן רובין

 

 בואו ניתן לו לדבר.   ר חיים ברוידא: מ
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   -אני אשמח להחליף ארונות השקיה  :  מר ערן רובין

 

 אני יודע.   מר ניר קריסטל: 

 

מיליון ₪ בשנה שעברה, ויש לתוכנית המשכיות    2תכנית יפה שהצגנו וחסכנו    :  מר ערן רובין

תפוצצת, שטחים מתייבשים.  לא החלפנו כלום, אנחנו בחודש יולי העיר מראשי מערכת בשנה.    150-ל

 זה לא קשור אפילו לנראות, זה תשתית תת קרקעית עם מערכות השקיה.  

 

 -נו אז זה לא שוטף, ולא אמור להיות גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  

 

 כל הסעיפים פה אמור להיות שוטף.   מר חגי בורשטיין: 

 

 ממש לא, ממש לא.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תפסיק כבר. זה חוק הסדרים לעיריית רעננה.   טיין: מר חגי בורש

 

 איזה חוק הסדרים?   מר יוסי מזרחי: 

 

 חוק הסדרים זה נקרא.   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

השנה,    :  מר ערן רובין מתחילת  להחליף  כסף  לנו  אין  אפילו  להחליף,  מצליחים  לא  אנחנו 
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מתי שהצמחים  טפטוף  צנרת  להחליף  חברים,  את  סליחה  גם  עזרה.  ומבקש  קונה  והתושב  ישבים 

הכסף הקטן אין לנו. כל הכספים האלה ועוד נמצאים שם, גינות ציבוריות שאבד על הקלח, הן בנות  

שנה מתות לא    25-30שנה. צריך להחליף תשתיות טפטוף, צריך להחליף מדשאות, שכבר    40-ו  20-30

לכלו תקציב  לנו  אין  אותם.  נשקה  כמה  משנה  לא  לא  יגדלו,  שדרוגים,  על  לא  מדבר,  לא  אני  ם. 

עובדים   אנחנו  שלנו,  הבסיסיות  התשתיות  זה  דבר.  שום  ולא  אחד  או  כזה  תושב  לרצות  פרויקטים 

   -. אי אפשר לנהל ככה את העיר2022-מינואר עד אמצע יולי על ידי דלק של עודפים מ

 

 כי ראש העיר לא הביא תקציב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ערן אתה צודק, אתה צודק, אתה צודק יין: מר חגי בורשט

 

כשיצאנו    :  מר ערן רובין כי  שהקשבתי.  אחרי  המכובד,  בפורום  משהו  אגיד  ואני  רגע, 

וזה  אחד  אחד  אליי  באו  וכולם  בסדר?  לי,  אמרו  חלק  לבבות  חוצה  נאום  ונתתי  הקודם  מהפורום 

ל זה  אישי,  לא  זה  לי  ואמרו  החוצה  אחד  אחד  ממני,  אישית  קשה,  בנימה  שעובדים  יודעים  זה,  א 

והכול בסדר. יעבור התקציב העירוני, נאשר את התב"ר. אני פה רק בשביל לוודא שמי שאמר לי את  

 וזה לטובת העיר, זה לא בשבילי.   עיניים, יעשה את זה ברשותכם.  4-כאלה ב 4-זה בחוץ והיו יותר מ

 

שלך, אבל   מר חגי בורשטיין:  בדברים  צודק  צודק, אתה  להיות  אתה  צריכים  פה  הסעיפים  רוב 

 בשוטף. ולא הכנסתם אותו לתקציב.  

 

 מה זאת אומרת?   2020יש סעיף אחד ושל   :  מר ערן רובין

 

 טוב, בואו נתייחס לגופו של עניין לסעיפים שיש פה.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד( 
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שמעבירי מר חגי בורשטיין:  כמו  דבר  אותו  רעננה,  לעיריית  ההסדרים  הסדרים חוק  חוק  ם 

 בכנסת.  

 

   -חגי, חגי בוא מר יוסי מזרחי: 

 

 אל תחשוב שאתה חכם ומורם מכל בן אדם.   מר חגי בורשטיין: 

 

 -חגי תן לי מר יוסי מזרחי: 

 

 אין דבר כזה חוק הסדרים לעיריית רעננה.  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 במירכאות אמרתי, זה...   מר חגי בורשטיין: 

 

 תב"ר משמעותו, למה הוא נועד?   טוב, מר יוסי מזרחי: 

 

 חגי, אי אפשר...   גב' דרורה כהן: 

 )מדברים יחד(  

 

אומר לך מנהל אגף, הוא מקצועי, הוא לא פוליטי. אומרים לך אי אפשר לקבל   גב' דרורה כהן: 

 בתקציב רגיל, זה רק בתב"ר.  

 

 רעננה בפורום מתאים...    אנחנו נשמח לשמוע את כל ראשי האגפים של עיריית גב' רונית ויינטראוב: 
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לנו פה תב"ר של   מר יוסי מזרחי:  בואו יש  מיליון ₪ שהוא קריטי מבחינת הפעילות    7תראו, 

בזבוזי   גם  של הגינון. קריטי מהבחינה הזאתי שמערכות השקיה, זה קריטי להחליף. כי אם לא זה 

 מים, וגם זה חוסר יעילות של המערכת.  

 

 חודשים ראש העיר לא הביא.   7כל כך קריטי, אז למה זה היה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הבאנו את זה, אתם פסלתם את זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא אישרתם.   מר חיים גולדמן: 

 

 הבאנו את זה אז.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה צריך להיות בשוטף.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 א שוטף.  החלפת מערכות השקיה זה ל מר יוסי מזרחי: 

 

 הכלכלנית הגדולה, למה זה...   מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא מתכלה, זה לא מתכלה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זהבה גלאון אפילו מסכימה לזה.   מר חיים גולדמן: 

 

 ... מתכלים.   מר חגי בורשטיין: 
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 לא.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אוי נו בחייך.   מר חגי בורשטיין: 

 

 זה מתכלה?  מחשב? מחשב   מר יוסי מזרחי: 

 

 מחשב של השקיה?   מר חגי בורשטיין: 

 

 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 כן, זה מתכלה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מתכלה? במה מתכלה? תסביר לי. איך הוא מתכלה?  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני אסביר לך.   מר חגי בורשטיין: 

 

 תסביר לי, בוא נשמע.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -מקצועי, למה אתה מחפשאבל יש אגף   גב' דרורה כהן: 

 

   -למה את מזלזלת בי? למה את מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה מזלזל בו, אתה מזלזל בו.   גב' דרורה כהן: 



 לוגו חברת התמלול   עיריית רעננה                                                                                     
 05/07/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 245 
 

 

   -אני מציע בואו, לאשר, יש סעיפים שהם סעיפים שאינם במחלוקת. אני מציע מר יוסי מזרחי: 

 

 שקי קקי מתכלה?   גב' מירב מאיר: 

 

 -קקי לא, בסדר? מערכות השקיהאוקיי שקי   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 פחים, האם פחים זה מתכלה?   מר יוסי מזרחי: 

 

 כבר אמרנו את זה בתב"ר הקודם.   מר חגי בורשטיין: 

 

מציע,   מר יוסי מזרחי:  אני  אז  יפה,  מציע,  אני  אז  לא.  מתכלה?  זה  פחים  מתכלה?  זה  פחים 

   -בואו נאשר

 

   -תגיד לי מה מר חגי בורשטיין: 

 

   -אני מציע בואו מר יוסי מזרחי: 

 

  -לא, המקח וממכר הזה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה מקח וממכר? זה דברים שצריך לטפל בהם.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו גם בתב"ר הקודם הערנו את ההערה הזאת.   מר חגי בורשטיין: 
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 אוקיי בסדר.    אוקיי בסדר חבר'ה, ברור, ברור, זה לא פוליטי. מר חיים ברוידא: 

 

אני מציע, אני אומר שוב, אני אומר, אם ישנם סעיפים שהם במחלוקת אפשר   מר יוסי מזרחי: 

הזאתי   שהעיר  כדי  לאשר אותם  אני מציע  לא במחלוקת,  הם  פה  הסעיפים  עיקר  לא. אבל  להחליט 

 בסוף צריכה להתקיים ולחיות ולהחזיק את המערכת, כי פשוט אין מאיפה. 

 

 זה לא פוליטיקה.   א: מר חיים ברויד

 

 חודשים כל חודש.   7אני מקווה שאמרת את זה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל הבאנו את זה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 תגיד לי ובתקציב השוטף העיר לא הייתה צריכה להתקיים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ברור שכן.   מר חיים גולדמן: 

 

   -חודשים שלא 7 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא מתקיימת, מתקיימת.   מר חיים ברוידא: 

 

 . 1/12 מר חיים גולדמן: 
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 אמרה לך גלי זה כישלון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , היא גם לא הייתה מתקיימת.  1/12את יודעת שאם לא היה  מר חיים גולדמן: 

 

 -שוב תראו בואו מר יוסי מזרחי: 

 

 .  1/12המזל שהיה  מר חיים גולדמן: 

 

צריך   מר יוסי מזרחי:  לא  שהוא  להיות  שיכול  חגי  איתך  מסכים  אני  קקי,  השקי  את  נוריד 

 . צריך לאשר סכום שאני יכול לחיות איתו.  0להיות שם. אז לכן אי אפשר לא לאשר, אי אפשר לאשר 

 

 קודם כל שיהיה שקוף יותר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -נכון, אגב  גב' שחר גלי: 

 

 זו הבעיה.   ויינטראוב: גב' רונית 

 

   -אז יש לנו פה את הפירוט מר יוסי מזרחי: 

 

זאת בדיוק הבעיה יוסי. אני רוצה להגיד, אם לא הייתם מתנהגים, אני רוצה    גב' שחר גלי: 

 לדבר די! אני מדברת.  

 

 ... הקבלנים.   מר רחמים שלום: 
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גנב  גב' שחר גלי:  כמו  מתנהגים  הייתם  לא  אם  שנייה.  מדברת  וכשישבו  אני  בלילה,  ים 

על   מדברים  שבכלל  מתושבים  מגלה  כך  אחר  ואני  שצריך,  כמו  זה  את  הצגתם  לא  כספים,  בוועדת 

   -בורלא

 

 ימים.   10גלי, כל החומר הזה נשלח לך לפני  מר יוסי מזרחי: 

 

  -תראה לי איפה כתוב  גב' שחר גלי: 

 

 תסתכלי במייל, תסתכלי במייל.   מר יוסי מזרחי: 

 

 איפה?    : גב' שחר גלי

 

 גלי, תסתכלי במייל, גלי, זה הופיע בקובץ שקיבלת. תפתחי את המייל.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה לא מופיע? הטבלה הזו לא מופיעה?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -... ואתם לא הזכרתם  גב' שחר גלי: 

 

   -גלי, גלי מר יוסי מזרחי: 

 

הטבלה פה? קיבלת את הטבלה הזאת? לא ראית  לא הבנתי את לא קיבלת את  מר אריאל הילדסהיימר: 

 את הטבלה הזאת?  

 )מדברים יחד(  
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 רשום בטבלה גינות קהילתיות, מה יותר מזה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -סליחה, אני מבקשת להגיד משהו גב' רונית ויינטראוב: 

 

זה לא נשלח אליכם? יפה, את אמרת של מר יוסי מזרחי:  א נשלח.  גלי, תסתכלי במייל. האם 

 היא אומרת שלא נשלח. 

 

 ודאי שנשלח.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה נשלח.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

סבבה    גב' שחר גלי:  קהילתית,  גינה  פה  יש  לא?  או  כן  בבורלא  קהילתית  גינה  פה  יש 

 שקיפות. תקשיב לי טוב, תורידו את השלט של בורלא. 

 

 אני מבקשת, אני מבקשת להתייחס לגינות קהילתיות.    סליחה, גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מעלה להצבעה, אני מעלה להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה קודם נותן לי להתייחס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

   -לפני שאתם בכלל באים אלינו, קודם כל שיוריד את השלט השקרי שם גב' רונית ויינטראוב: 
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   -זה לא קשור  לן כהן: מר אי

 

 -שינקו את המזבלה שיש בבורלא, ואם רוצים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא קשור.   גב' דרורה כהן: 

 )מדברים יחד(  

 

  -יש סעיפים שאתם יכולים מר יוסי מזרחי: 

 

רגע, וגם הגשר של ויצמן. גם הגשר של ויצמן, הוא צריך להוריד את זה. הוא   גב' אנה פוזמנטיר: 

וגם  ע עבר,  לא  ויצמן  של  הגשר  גם  החוק,  על  עובר  העיר  ראש  החוק.  על  עובר  הוא  החוק,  על  ובר 

 בורלא, את שני השלטים הוא צריך להוריד אותם.  

 

 רגע, אז אני , בואו נשאל שאלה.   מר חיים ברוידא: 

 

ים  תושבים עובר  .  אין לו תקציב, הוא מבטיח לתושבים דברים שלא קיימים גב' אנה פוזמנטיר: 

   -כל יום משמה. הם חושבים שזה מה שיהיה

 

   -אם אני מוריד מר חיים ברוידא: 

 

 ואתה משקר להם.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 אם אני מוריד את השלט תצביעי בעד?   מר חיים ברוידא: 
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 קודם תוריד את השלט אחר כך נדבר.    גב' אנה פוזמנטיר: 

 

חייב אותך. בוא, מה את שואל, אם תנהג  מה זה אם, תעשה את מה שהחוק מ מר ניר קריסטל: 

 לפי החוק?  

 

   -לא, לא רק להוריד את השלט גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה מבין שגם...  תגיד אתה מבין שאתה ראש עירייה במדינה הזאת.  מר ניר קריסטל: 

 

 איך אתה מדבר לראש עיר?   מר חיים גולדמן: 

 

תוש גב' אנה פוזמנטיר:  חשבון  על  זה  הזה  על  השלט  וזה  בבחירות,  אותם  עושה  והוא  העיר,  בי 

שילמו התושבים  צביעות.  וזה  העיר,  תושבי  תכניות.    חשבון  על  שילמו  התושבים  הדמיות,  על 

 התוכניות האלה לא עברו, וגם עבור השלט. וזה הכול מכספי ציבור,... תעמולת הבחירות.  

 

 אי אפשר לא לאשר כלום.   מר יוסי מזרחי: 

 

פשר שנייה לשאול את המקליט, פשוט חיים הוציא כבר פוסט שהוא הגדיל  א מר ניר קריסטל: 

   -את הכסף של תנועות הנוער

 

 בוא להצבעה, ניגש להצבעה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נכון? אני רק רוצה לשאול את המקליט.   מר ניר קריסטל: 
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 נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 פשוט שנבין.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, מי הוציא את הפוסט במקומך?   נטראוב: גב' רונית ויי

 

 לא, זה בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה בדיוק, אבל הם לא יכולים להוציא פוסט.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי לא יכול להוציא פוסט?   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, הם לא יכולים להוציא פוסטים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ל להוציא פוסט?  מי לא יכו מר חיים גולדמן: 

 

 חיים הוציא פוסט, הוא מולטיטסקינג.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אני מעלה, רגע, אתם יודעים מה מר חיים ברוידא: 

 

   -דברים 2חיים ברשותך רק, אני אומר   :  מר ערן רובין

 

 אתה לא רואה שאין אמון בך.   מר ניר קריסטל: 
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ז  :  מר ערן רובין ה שירות לתושב ושדרוג תשתיות של העיר  אחד, זה תקציב הגינון השוטף, 

רעננה. לא שלי ולא של הבית שלי. שתיים, אם יש הסתייגויות על סעיפים, אז נראה לי מכובד, אפשר  

 להגיד מה לא יאושר. אבל יש פה תקציבים שאי אפשר לעבור את חודש יולי...  

 

   -רגע, אבל זה דיון הוא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בלי לאפשר לעיר להתנהל, אי אפשר. הכול יקרוס.    :  מר ערן רובין

 

 -לא, זו פרשנות שאתה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את גננית?   מר חיים גולדמן: 

 

 זה עולה כסף.    מר אילן כהן: 

 

 זו הפרשנות מקצועית, זו פרשנות מקצועית.    :  מר ערן רובין

 

לתיות החוצה, אני מצביע בעד  אני מבקש להציע לך להוציא את הגינות הקהי מר ניר קריסטל: 

 לגינות הקהילתיות.  

 

   -אוקיי, נוריד את זה, נוציא אותם, אין שום בעיה. פחים ירוקים מר חיים ברוידא: 

 

את   מר ניר קריסטל:  לאשר  מוכן  אני  דעתי.  זאת  הקהילתיות.  הגינות  את  לאשר  להיפך.  לא, 

 ₪.   230,000הגינות הקהילתיות 
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 .  לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם אני לא.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 ממש לא ניר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זכותכם.   מר ניר קריסטל: 

 

 רק גינות קהילתיות?   גב' דרורה כהן: 

 

 כן.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה עם השקי קקי?   מר חיים גולדמן: 

 

 שקי קקי צריך להיות בשוטף.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 . בואו נהיה רציניים  י: מר יוסי מזרח

 

 אוקיי חבר'ה,   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אדבר עם הכלבים.   מר חיים גולדמן: 

 

   -טוב יאללה אוקיי מר חיים ברוידא: 
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בינתיים   מר חיים גולדמן:  כי  קקי,  השקי  עם  עד...  לחרבן  שיפסיקו  הכלבים  עם  אדבר  אני 

 הכלבים...  

 

פחים מר חיים ברוידא:  סעיף.  סעיף  אשפה    חבר'ה  פחי  החלפת  לתושבים,    5ירוקים,  שנים 

 השלמת תקופות אחריות תחת הסכם אשפה, מי בעד? 

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד פחי אשפה?    מר אלי אלוש: 

 

 נגד פחי אשפה? ... לכם בגינה, נשאיר לכם בגינה שלכם.   מר אילן כהן: 

 

 ול בסדר.  הכ מר ניר קריסטל: 

 

 נשאיר לכם בגינה את הזבל.    מר אילן כהן: 

 

 מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 מעולה הלאה.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 : הצבעה

 7 –בעד 

 6 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

 .  פחים ירוקים 1851מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר עדכון תב"ר 

 

 אוקיי שקי קקי.   מר חיים ברוידא: 

 

 צריך להיות בשוטף. צריך להיות בשוטף, תעביר את זה לשוטף.   ניר קריסטל: מר 

 

 תוריד לשוטף.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מציע לגייס את ד"ר דוליטל שיגיד לכלבים...   מר חיים גולדמן: 

 

 גינון שיפוצי קיץ.     דובר: 

 

 עד שהוא יגיע לשוטף.   מר חיים גולדמן: 

 

 ו מיוחד, זה שוטף.  זה לא משה  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -לא, אתה לא יכול ככה להעלות להצבעה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גינון שיפוצי קיץ, מי בעד גינון שיפוצי קיץ?   מר חיים ברוידא: 
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 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, רגע. בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 טוב, כחשב של העירייה אי אפשר למנות אותו.   פוזמנטיר:  גב' אנה

 

 : הצבעה

   7 –בעד 

 6 -נגד 

   1 –נמנע 

 החלטה:  

 גינון שיפוצי קיץ.  בנושא  1851מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר עדכון תב"ר 

 

 גינון מרכזים קהילתיים ומבני ציבור, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

   -כזים קהילתיים כגוןמר מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

   -מרכז הגמלאים מר אריאל הילדסהיימר: 
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 תן להם... זה טוב לנו, זה רק טוב.   מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה טוב לנו? אנחנו בקמפיין?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן,   מר חיים גולדמן: 

 

 אתם הקמפיין.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 גם את בקמפיין. אני מודיע לך בצער רב וביגון קודר את בקמפיין.   מר חיים גולדמן: 

 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 9 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

גינון מרכזים קהילתיים ומבני  בנושא   1851לאשר עדכון תב"ר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 .  ציבור

 

 דים סמכותיים מי בעד? תלבושת ייצוגית לבעלי תפקי  מר חיים ברוידא: 

 

 ... בחוגי בית הוא היה אומר שהוא...   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 מי נגד? מי נמנע? בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 
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 בקמפיין הקודם זה היה, בחוגי בית אמרת...   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 תתייחסו לגופו של עניין.   מר יוסי מזרחי: 

 

   להביא תלבושת. זה כמו מכונה חדשה...  שנים לקח לו 5 גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -מערכות השקיה, שדרוג מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אתה מעביר את זה לשוטף?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, צריך.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -מערכות השקיה שדרוג ומחשוב ארונות השקיה מר חיים ברוידא: 

 

 זה הכי חשוב, זה הכי חשוב.   גב' דרורה כהן: 

 

  ותשתיות שמובילים... מי בעד? מר חיים ברוידא: 

 

 אוויר, אוויר לנשימה.   גב' דרורה כהן: 

 

 רחמים נגד, כל השאר בעד.    מי נגד? מר חיים ברוידא: 

 

 יאללה יש לך מערכות השקיה.   מר ניר קריסטל: 
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 : הצבעה

 11 –בעד 

 1 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה:  

מערכות השקיה שדרוג ומחשוב  בנושא    1851ר עדכון תב"ר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאש

 .  ארונות השקיה

 

ח הצטיידות הכרחי, קסדות, שילוט, פסולת עירונית, פינוי גזם  רמשאבים מכו  מר חיים ברוידא: 

 מחזור.  

 

 לשוטף, לשוטף.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, זה לא שוטף.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 דברים יחד(  )מ

 

   -אני מציעה לך לשקול את המילים שלך  גב' שחר גלי: 

 

 מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 מי נמנע?  מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי נמנע?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נגד ביטחון, נגד בטיחות.    מר אילן כהן: 

 

 בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 8 –בעד 

 6 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

תב"ר   עדכון  לאשר  קולות  ברוב  החליטה  העיר  הצטיידות  בנושא    1851מועצת  מכוח  משאבים 

 .  הכרחי

 

   -חדקונית הדקל מר חיים ברוידא: 

 

 התאמות בינוי חדש, אתה לא עושה?  לא,  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אה סליחה, התאמות בינוי חדש במוסדות חינוך, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 ? אין שם פירוט, מה זה אומר?  מה זה אומר  ' שחר גלי: גב
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 יוסי תסביר.   מר חיים ברוידא: 

 

לדוגמא   מר יוסי מזרחי:  שם.  הגינון  את  להשלים  צריכים  אנחנו  חדש,  בינוי  לנו  שיש  איפה 

 בגנים, בבתי ספר.  

 

 ... עמיחי, השלמות גינון בבינוי החדש.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בנו בתי ספר חדשים שישלימו גינון.   גב' דרורה כהן: 

 

 קריטי, קריטי. חבר'ה קריטי, קריטי, אנא, אנא.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה לא שוטף.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -כן, זה שוטף, זה שוטף. תמיד גינון גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -גינון מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 וטף.  גינון תמיד היה בש גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 מי נגד? אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 6 –בעד 

 9 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

התאמות בינוי חדש במוסדות  בנושא    1851לאשר עדכון תב"ר    לא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות

 . חינוך

 

 טיפול חדקונית הדקל, אחזקה, תפעול, תיקונים, הגמעות והדברות.   ברוידא:  מר חיים

 

 חדקונית הדקל...   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 דרך אגב למה חדקונית הדקל לא בשוטף?   מר ניר קריסטל: 

 

 כי זה כבר לא הגמעה.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 : הצבעה

 14 –בעד 

 2 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  
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 בנושא חדקונית הדקל.   1851העיר החליטה ברוב קולות לאשר עדכון תב"ר מועצת 

 

   -עכשיו אתה נזכר לטפל בשורשי מדרכות גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -כל הזמן מר יוסי מזרחי: 

 

   -טיפול בשורשי מדרכות מר חיים ברוידא: 

 

 כל הזמן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 שנים.   5י הוא הבטיח בחוגי בית לפנ  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

בטיחות   מר חיים ברוידא:  ייזום  משאבים,  מדרכות,...  בשורשי  מדרכות, טיפול  בשורשי  טיפול 

 מי בעד?  

 

 מה זה?    גב' שחר גלי: 

 

 שורשי מדרכות מרחב ציבורי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 רגע, רגע, אתה שמתם לזה כסף בתב"ר אצל גבי בוזגלו.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד?   : מר חיים ברוידא
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 שמתם לזה אצל גבי בוזגלו.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 רגע, הצבעה חוזרת שורשי מדרכות, לא הצלחתי לספור.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד שורשי מדרכות? מי בעד? מרחב ציבורי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 קיי.  מי נגד? או  מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 9 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

 בנושא טיפול בשורשי מדרכות.   1851מועצת העיר החליטה ברוב קולות לא לאשר עדכון תב"ר 

 

עמדות מחזור פלוס משטחי איסוף גזם, שדרוג חידוש עמדות מחזור ועמדות   מר חיים ברוידא: 

 איסוף גזם.  

 

 שנים הוא לא עשה כלום.   5-4עכשיו...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עכשיו הוא התעורר, עצרת לי את הפרויקט, אבל עכשיו התעוררת.   מר ניר קריסטל: 
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 שנים לפחות.   5נעשה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה אתה אומר? הבן אדם עצר לי את הפרויקט.   מר ניר קריסטל: 

 

 שנים.   5נעשה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ם עצר לי את הפרויקט. היו כמה שיחות שלא היית.  הבן אד מר ניר קריסטל: 

 

 , מה זאת אומרת?  2023לא היה...  2022רק   :  מר ערן רובין

 

יסופר.   מר אריאל הילדסהיימר:  כי  יאומן  ההמצאות    14לא  מאיפה  ייאמן  לא  חדשות,  גזם  עמדות 

 האלה.  

 

 קול קורא...    :  מר ערן רובין

 

   -פחים כתומים מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, הצבעה, הצבעה.   ר אריאל הילדסהיימר: מ

 

 מי בעד? מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 עמדות מחזור, ירוק מחזור איכות סביבה.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 גזם, תזרוק להם את הלכלוך בחצר.    מר אילן כהן: 

 

 מי נגד? מצוין אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

   7 –בעד 

 9 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

תב"ר   עדכון  לאשר  לא  קולות  ברוב  החליטה  העיר  מחזור  בנושא    1851מועצת  משטחי  +  עמדות 

 .  איסוף גזם

 

   -גינון גמלאים מר חיים ברוידא: 

 

 פחים כתומים, פחים כתומים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אה סליחה, פחים כתומים. פחים כתומים.   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד פחים כתומים?   מר: מר אריאל הילדסהיי

 

   -עכשיו עושים קמפיינים, לא יודעת לא ראיתי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 
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   -פחים כתומים חברים אני רוצה להגיד לכם מילה אחת על זה, פחים כתומים מר ניר קריסטל: 

 

   -אוקיי, גינון גמלאים מר חיים ברוידא: 

 

 , תן לי להשלים מילה, אני רוצה להתייחס.  רגע מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר הצבענו, די, בסדר הצבענו.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 9 –בעד 

 4 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

 בנושא פחים כתומים.   1851מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר עדכון תב"ר 

 

 גינון גמלאים ספרייה עירונית בית הנוער.   מר חיים ברוידא: 

 

 גמלאים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 , נוער, נוער, זה נוער.  וזה נוער  גב' דרורה כהן: 

 

 שוטף צריך להיות, זה צריך להיות בשוטף.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה תמיד היה...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 מי נגד הגמלאים?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 ה צריך להיות בשוטף חמוד שלי. זה לא נגד הגמלאים, תכניס את זה לשוטף.  ז מר ניר קריסטל: 

 

   הכול יירשם.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא פרסונלי נגד הגמלאים.   מר חיים גולדמן: 

 

 נגד הנוער, נגד הגמלאים.   גב' דרורה כהן: 

 

 זה לא פרסונלי, זה אישי.   מר חיים גולדמן: 

 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 9 -נגד 

   0 – נמנע

 החלטה:  

תב"ר   עדכון  לאשר  לא  קולות  ברוב  החליטה  העיר  גמלאיםבנושא    1851מועצת  ספרייה    ,גינון 

 .  בית הנוער  ,עירונית

 

 גינות קהילתיות תמיכה ושדרוג כולל תוספת תשתיות, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 
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 לרבות בורלא.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לרבות בורלא.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין לנו רוב.   ב' דרורה כהן: ג

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, ענבר? נמנעת.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נגד.    גב' שחר גלי: 

 

גינות קהילתיות. מי עוד   מר אריאל הילדסהיימר:  שנייה. אז עוד פעם, עוד פעם, בואו נעשה עוד פעם. 

 בעד? ניר אתה בעד?  

 

 נחנו מדברים?  על מה א מר ניר קריסטל: 

 

 גינות קהילתיות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 גינות קהילתיות הייתי בעד.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 חצי חצי.    מר אילן כהן: 

 

 אני מתנצל.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני נמנעת.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 עבר או לא עבר?   גב' דרורה כהן: 

 

 לא עבר, לא עבר.   אל הילדסהיימר: מר ארי

 

אבל    20,000חבר'ה     דובר:  אותם.  רואים  לא  אתם  פה,  מאחוריי    20,000תושבים 

 תושבים... היום בלילה שזה לא עבר שוב ושוב ושוב.  

 

 שדרוג גינות כלבים.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 דווקא, דווקא, דווקא.   גב' דרורה כהן: 

 

 שדרוג גינות כלבים. שדרוג הגינות הקיימות, משדאות, סינטטי, פינות ישיבה.   : מר חיים ברוידא

 

 אבל הוא אמר בפעם קודמת שלא אל תצביעי... זה היה עובר.   גב' דרורה כהן: 

 

   -לכל תושב ותושב   דובר: 
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 הוא הצביע בעד הבטיח, אבל היא...  זה רמאות, זה שקר. השקר גלוי.  גב' דרורה כהן: 

 

 מתקזזים.   ם גולדמן: מר חיי

 

 כן... שלא יעבור, איכס מגעיל.   גב' דרורה כהן: 

 

תמיכה,   מר חיים ברוידא:  שמה,  להביא  מצליחים  לא  אנחנו  כי  הקהילתיות,  הגינות  פעם  עוד 

סתם שאלה, תהילה אם היא גרה ליד הגינה הקהילתית האם היא יכולה להשתתף? כי ניר אמר שהיא  

 ל אותך שאלה באמת בכנות.  לא יכולה להשתתף. אני שוא

 

 אני לא רואה מניעה שהיא תשתתף בהצבעה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אז מיכל גם יכולה להישאר.   מר לורן משה עייאש: 

 

 גינות קהילתיות שוב, תמיכה ושדרוג כולל תוספת תשתיות מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 את נמנעת?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נגד.   זמנטיר: גב' אנה פו

 

 אין משמעת סיעתית.   מר חיים גולדמן: 

 

 מותר לה.   מר ניר קריסטל: 
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 אני שוב התבלבלתי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני נמנעת.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 .  1-ו 7, 7זה  מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה מתבלבל כל הזמן.   מר חיים גולדמן: 

 

 בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 8 -נגד 

   1 –נמנע 

 החלטה:  

 .  גינות קהילתיותבנושא  1851מועצת העיר החליטה ברוב קולות לא לאשר עדכון תב"ר 

 

מי   מר חיים ברוידא:  נגד?  מי  בעד?  מי  מדשאות,  הקיימות,  הגינות  שדרוג  כלבים.  גינות  שדרוג 

 נמנע?  

 

 רגע, מי נמנע?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נמנע, ניר נמנע, בסדר עבר.   מר חיים ברוידא: 
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 : הצבעה

 8 –בעד 

 7 -נגד 

   1 –נמנע 

 החלטה:  

 שדרוג גינות כלבים.  בנושא  1851מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר עדכון תב"ר 

 

מי נגד? מי  יסטוגרף, טיפול בעצים, בטיחות עצים, מי בעד?  סקשירות עצים, ר מר חיים ברוידא: 

 נגד?  

 

 יחות עצים חובה, חובה.  בט גב' דרורה כהן: 

 

 עבר פה אחד. מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי נמנע?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אין, אין.   מר חיים ברוידא: 

 

 בטיחות עצים חובה.   גב' דרורה כהן: 

 

 עבר, עברנו, זהו דרורה.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 אפשר לכתוב על כל דבר חובה, נו מה.   מר חגי בורשטיין: 
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 עבר?   ' דרורה כהן: גב

 

 : הצבעה

 13 –בעד 

 0 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

בנושא קשירות עצים, רסיסטוגרף, טיפול    1851מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר עדכון תב"ר  

 . בעצים, בטיחות עצים 

 

 מצב קיים צנרות טפטוף וכדומה, מי בעד? מי נגד?  עבודות נוספות, שימור  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא פרויקטים.    :  רובין מר ערן

 

 מי נמנע? רחמים אתה נמנע?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, אני נגד.   מר רחמים שלום: 

 

 ניר, זה לא פרויקטים.    :  מר ערן רובין

 : הצבעה

 7 –בעד 

 9 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  
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ב קיים צנרות  עבודות נוספות, שימור מצ מועצת העיר החליטה ברוב קולות לא לאשר עדכון תב"ר  

 .  טפטוף וכדומה

 

 עבודה מי בעד? מי נגד?  עבודות נוספות פרויקטים לפי תכנית  מר חיים ברוידא: 

 

 עבודות נוספות פרויקטים, חושבים שמישהו פה נולד אתמול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 9 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

פרויקטים לפי    עבודות נוספותבנושא    1851עדכון תב"ר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לא לאשר  

 תכנית עבודה.   

 

 שדרוג גינות משחק, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 גינות משחקים, שעשועים לילדינו.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לנוער, לנוער.   גב' דרורה כהן: 

 

 מגלשה, נדנדה.    גב' שחר גלי: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 
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 נוער, נוער.   רורה כהן: גב' ד 

 

 מי נמנע?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מישהו נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 
אני חוסכת לראש העיר הבא, שיהיה לו לעשות משהו נורמלי, לא משהו חסר   גב' אנה פוזמנטיר: 

 היגיון.  

 
 איזו דוגמא אישית גועל נפש.   גב' דרורה כהן: 

 

 : הצבעה

 9 –בעד 

 5 - נגד

 0 –נמנע 

 החלטה:  

 גינות משחק.   שדרוג בנושא  1851מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר עדכון תב"ר 

 

 שדרוג מדשאות ישנות, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא צריך, הכול יתייבש.   גב' דרורה כהן: 

 

 .  100%מי נגד?  מר חיים ברוידא: 
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 זה ישן ממילא.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 מי נמנע?   יאל הילדסהיימר: מר אר 

 

 מי נמנע? יש נמנעים?   מר חיים ברוידא: 

 

 אתם נמנעים רחמים ואנה?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, לא, נגד.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 נגד.   מר רחמים שלום: 

 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 9 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה:  

 .   מדשאות ישנותשדרוג בנושא  5118לאשר עדכון תב"ר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 הפחתת ריסוס, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה הפחתת ריסוס במקום מה?   גב' אנה פוזמנטיר: 
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 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 פיילוט ריסוס.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -במקום הריסוס הזה שהצבענו אז נגד והיה אסור לכם להשתמש גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 הפוך.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

נחנק השתעל, הלך לצד לאחת הגינות   גב' אנה פוזמנטיר:  לפני חודש עבד אחד עם מסיכה, הוא 

 וביקש שייתנו לו מים.  

 

 היה לו קורונה.   מר חיים גולדמן: 

 

 כי הוא ריסס בחומר שהחלטנו במועצה לפני שנה שאסור לך לרסס איתו.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

הריסוס,   ל הילדסהיימר: מר אריא את  ונצמצם  פיילוט  נעשה  בואו  ואמר  ברעננה  עיר  ראש  בא  אז 

   -וצמצם את הריסוס

 
היה   גב' אנה פוזמנטיר:  לך. אבל  שאסור  החלטנו  שנה  לפני  לך?  לקח  זה  שנה  לך?  לקח  זה  שנה 

 סס.  ראסור לך ל 

 
 לא אמרנו שאסור, את אומרת דברים לא נכונים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אסור, הצבענו, רגע מירב, מירב גב' אנה פוזמנטיר: 
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   -הפסקנו את הריסוס בכל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הצעת החוק שהייתה במועצה, אתה לא תיתן לדבר, אני צועקת יותר ממך.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -בכל מוסדות החינוך, בכל גני הילדים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -פני שעה הייתה הצעת חוק והוגש במועצהל גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 מי בעד הפחתת ריסוס?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד לצמצם את הריסוס?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה לצמצם את הריסוס.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 לצמצם את הריסוס...    מר אילן כהן: 

 

 מי נגד? כולם פה אחד, פה אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 9 – בעד

 0 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה:  

 מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר עדכון תב"ר הפחתת ריסוס.  
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בתקני   מר חיים ברוידא:  וביטחון  בטיחות  תב"ר  עדכון  הבא,  לסעיף  עוברים  אנחנו  טוב, 

 העירייה.  

 
   -תלבושת ייצוגית מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -תלבושת ייצוגית לא מר חיים ברוידא: 

 

 לא הצלחתי לספור.   אל הילדסהיימר: מר ארי

 

   -שנים 5זה עוד תעמולת בחירות, הוא הבטיח את זה לפני  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -תלבושת ייצוגית מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -תלבושת ייצוגית לבעלי תפקידים סמכותיים מר חיים ברוידא: 

 

 שהעובדים יוכלו ללבוש מדים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 שנים לעשות את זה.   5היה לו  נה פוזמנטיר: גב' א

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הצבענו כבר על זה.   מר חגי בורשטיין: 
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   -אל תחזור אחורה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא ספרתי טוב, זה היחיד שלא ספרתי טוב, מתנצל באמת.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לבעלי תפקידים סמכותיים מי בעד? מי נגד?   תגיאוקיי, תלבושת ייצו מר חיים ברוידא: 

 

 תגיד לפקחים להביא מהבית, הפקחים יביאו בגדים מהבית.    מר אילן כהן: 

 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 9 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

לאשר   לא  קולות  ברוב  החליטה  העיר  תב"ר  מועצת  לבעלי  בנושא    1851עדכון  ייצוגית  תלבושת 

 תפקידים סמכותיים.   

 

עדכון   חיים ברוידא:  מר עוברים,  אנחנו  יוסי  אוקיי,  העירייה,  במתקני  וביטחון  בטיחות  תב"ר 

 תסביר בבקשה.  

 

   -טוב, זה תב"ר שנועד לפי דרישות משטרה לצורכי, אם צריך מר יוסי מזרחי: 

 

 תקרינו את ההמשך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -את השקפים שנשארו מר אריאל הילדסהיימר: 
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זה   מזרחי: מר יוסי  לאירועים, אם  משטרה  דרישות  פי  על  להוצאות  שנועד  הוצאה, תב"ר  זו 

 ₪.  1,100,000חסימות כבדות, מחסומים וכיוצא בזה 

 

 מי בעד?    מר אילן כהן: 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

   -אנחנו מדברים על בטיחות, מתקני מר יוסי מזרחי: 

 

 נוך.  מתקני בטיחות במוסדות חי  מר חיים ברוידא: 

 

חסימות,   מר יוסי מזרחי:  זה  אם  אירועים.  לצורך  משטרה  דרישות  לממן  שנועד  תב"ר  זה 

 מחסומים כבדים, כל הפסיליטי שנדרש, לצורך בטיחות.  

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 פיגועים, מחבלים.    מר אילן כהן: 

 

 מי נגד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי נמנע?   ל הילדסהיימר: מר אריא
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 פה אחד, אוקיי תודה.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 11 –בעד 

 0 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה:  

 .  בטיחות וביטחון במתקני העירייה 1852מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר עדכון תב"ר 

 

 , יוסי.  עדכון תב"ר שביל רעננה  מר חיים ברוידא: 

 

שלב מר יוסי מזרחי:  זה  רעננה    טוב,  שביל  של  בשנה    400,000ב'  בפניכם  הוצגה  התוכנית   ,₪

 שעברה.  

 
 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי בעד? מי נגד? אוקיי, לא עבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 9 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה:  
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 שביל רעננה.    1836מועצת העיר החליטה ברוב קולות לא לאשר עדכון תב"ר 

 

כאן אנחנו ניגשים למעשה תב"רים שזה חשבונות סופיים של קבלנים, לצורך   וסי מזרחי: מר י

הקבלן   עם  חשבון  גמר  מיתרים,  זה  הראשון  התב"ר  התב"רים.  של  כולל    1,600,000סגירה   ,₪

 הצטיידות...  

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 החשבון?   אתה באחריות אומר לי עכשיו לפרוטוקול שזה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 גמר חשבון עם הקבלן. בסדר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אריאל פה אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

 אם זאת ההצהרה של יוסי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הקמת בי"ס מיתרים נווה זמר.   1678תב"ר   מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר עדכון

 

 מגרש בייסבול, יוסי בבקשה.  יי עדכון תב"ר אוק  מר חיים ברוידא: 

 

 גם פה גמר חשבון מגרש בייסבול עם הקבלן, עקב הקמת הטריבונה.   מר יוסי מזרחי: 
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 כל הסכום הולך לגמר חשבון?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, כן,   מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.    גב' שחר גלי: 

 

 .  מגרש בייסבול 1720תב"ר   עדכוןפה אחד לאשר מועצת העיר החליטה 

 

 עדכון תב"ר גני נווה זמר.   מר חיים ברוידא: 

 

שאנחנו מקדימים את הביצוע שלו, אנחנו יודעים    נווה זמר זה למעשה תב"ר מר יוסי מזרחי: 

, לכן אנחנו מבקשים  2024שנעשה את זה בשנה הבאה. אבל בגלל שהגנים נדרשים לאכלוס בספטמבר  

  -חיל את הבינוי עכשיו, וקיבלנו הרשאה, ויש הרשאהלהת

 

 מה זה עכשיו? מתי עולים על הקרקע?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  1/8/2023-ב מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ויש הרשאה של משרד החינוך לזה.   1-ב מר יוסי מזרחי: 

 

 כמה זמן זה ייקח?   גב' רונית ויינטראוב: 
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, והגנים מאוכלסים  2024מוכן, אנחנו סוף גמר ושלד בפברואר    2024בר  ספטמ  מר אריאל הילדסהיימר: 

 .  2024בספטמבר 

 

 אוקיי בסדר, בעד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 תרצה אתר.   י נווה זמר"גנ 1815עדכון תב"ר מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר 

 

 בית ספר עמיחי.   עדכון תב"ר תכנון וביצוע מר חיים ברוידא: 

 

   -כאן זה נדרש למעשה מר יוסי מזרחי: 

 

 למעטפת, השלמת המעטפת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לביצוע המעטפת, השלמת המעטפת ותכנון של מבנה הקבע.   מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע, אבל אישרנו את זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

להגד  מר יוסי מזרחי:  צריכים  אנחנו  לא מספיק,  בעוד  זה  צריכים    3.5יל  אנחנו  כי   ,₪ מיליון 

 תכנון מבנה הקבע להשלים.  

 

 איפה זה?   גב' איילת  ארז סגן: 
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 יהודה עמיחי בצפון נווה זמר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 בית הספר יהיה בצפון, כרגע זה...   מר יוסי מזרחי: 

 

 ספטמבר הקרוב פתיחה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מיליון ₪?   3.5של המעטפת. אז מה זה עוד  ב: גב' רונית ויינטראו 

 

 זה לתכנון של המבנה קבע בצפון.   מר יוסי מזרחי: 

 

 סיום תכנון של עמיחי הגדול.   : מר חיים מלמן

 

 מיליון ₪?   3.5רק לתכנון  מר ניר קריסטל: 

 

 גם ההשלמה של הביצוע של המעטפת.   : מר חיים מלמן

 

 רגע, בואו תסבירו.   מר ניר קריסטל: 

 

כ מר אריאל הילדסהיימר:  של  ספר  בבית  מדובר  אסביר,  אני  רגע,  אסביר,  מתוכו    60-אני   .₪ מיליון 

מיליון ₪ למעטפת הצפונית, להשלמת המעטפת    4.1מיליון ₪,    7.5אנחנו מבקשים עכשיו בסך הכל  

   -הצפונית

 

 לביצוע.   מר ניר קריסטל: 
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פתיח מר אריאל הילדסהיימר:  הקרוב  ספטמבר  שזה  ולביצוע  בית    3.4-ה,  של  תכנון  לניהול   ₪ מיליון 

מיליון ₪, העלות של ניהול ותכנון היא קצת גבוהה, אבל זה    60הספר הקבע, בגלל היקף הסכום של  

 ביחס אחוזי לסכום הכולל של מבנה הקבע.  

 

  ומשהו מיליון ₪?  3מהזה,  5% מר ניר קריסטל: 

 

 ₪, זה לא כזה הרבה.    מיליון 60מיליון ₪ מתוך  3.4 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה עוד יהיה יותר אפילו, זה יגדל עוד.   מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע, זה תכנון וניהול ופיתוח.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 וזה לא סכום ריאלי, זה הרבה יותר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

נצט  מר יוסי מזרחי:  לביצוע,  כשנגיע  כרגע,  הביצוע  ללא  מבקשים  כרגע  אנחנו  את  אבל  רך 

 ושל פיקוח.   ההשלמה של התכנון

 

 כן, כי זה שלבים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בדיוק.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אז אתם מאשרים את התכנון,   גב' אנה פוזמנטיר: 
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 נכון.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אתם לא לוקחים בחשבון את כל השלבים ומה העלות של כל...   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 עדיין אין הרשאה של משרד החינוך, לכן אני לא יכול להביא את זה לפה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 יש הכרה בצורך, עוד אין אישור תקציבי, כמו בכל מוסדות החינוך.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כשתגיע הרשאה של משרד החינוך, אז אני אביא את כל הפרויקט.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ל התכנון הולך לפי התקדמות הפרויקט?  אבל התשלום ע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, אבל לצורך הוצאת היתר, את משקיעה חלק ניכר מהתכנון.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אז זה כאילו להוצאת היתר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 להוצאת היתר וקבלת ההרשאה של משרד החינוך.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד? פה אחד.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 .  תכנון וביצוע בית ספר עמיחי 1840תב"ר  עדכון צת העיר החליטה פה אחד לאשר מוע

 

 עדכון תב"ר גני ילדים ברחוב המחתרות, יוסי.    מר חיים ברוידא: 

 



 לוגו חברת התמלול   עיריית רעננה                                                                                     
 05/07/2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 291 
 

פי   מר יוסי מזרחי:  על  השלמה  מכרז,  תוצאות  למעשה  זה  המחתרות,  ברחוב  הילדים  גני 

   -מיליון ₪, שזה יהיה  14-תוצאות מכרז ל

 

 בכמה תזכיר לי?   ית ויינטראוב: גב' רונ

 

 מיליון ₪.   14-מיליון ₪, נעלה ל 12 מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪?   2עוד  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪.   2עוד  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה תוצאות המכרז.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה תוצאות מכרז עם מעטפת.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ד?  מי בע  מר חיים ברוידא: 

 

 מחתרות... בפינה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מחתרות זה נפתח בספטמבר הקרוב.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 כמה הסכום?   מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪ סך הכל.  14 מר יוסי מזרחי: 
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 מיליון ₪.   14 : מר חיים מלמן

 

 כמה גנים?   מר חגי בורשטיין: 

 

 מיליון ₪.    14... הזאתי  מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה, עדכון תב"ר הסדרת תנועות נוער.   מר חיים ברוידא: 

 

 יש לך גם מעטפת גר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני יודע, הייתי, אני גר שם מטר.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, אני רוצה לשמוע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עדכון תב"ר הסדרת תנועות נוער.   מר חיים ברוידא: 

 

 חתרות פה אחד?  המ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 פה אחד כן.   מר חיים ברוידא: 

 

 עבר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 עדכון תב"ר הסדרת תנועות נוער.   מר חיים ברוידא: 
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 אריאל, אני נמנעת.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 זה מגעיל מה שעשיתם שמה, אבל זה עניין אחר.   מר ניר קריסטל: 

 

 לת שנמנעת, לגבי המחתרות, בסדר? פה אחד למעט איי מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אין כמו רעננה, זה נראה בית שמש.   מר ניר קריסטל: 

 

 : הצבעה

 15 –בעד 

 0 -נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה:  

 .   גני ילדים ברחוב המחתרות 1844מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר עדכון תב"ר 

 

לבקשת מחנות העולים מגדילים    הסדרת תנועות נוער. תנועות נוער, פה אנחנו מר יוסי מזרחי: 

 ₪.   600,000-את המבנה שנבנה עליהם, ולכן אנחנו מבקשים להגדיל את התב"ר ב

 

 איפה זה?   מר חיים גולדמן: 

 

 ביהודה עמיחי ליד המחוננים שמקודם דיברנו עליו.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 רה עם זה?  ומה עם השקעה בבטיחות בתנועות נוער? מה קו גב' רונית ויינטראוב: 
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  -לא, זה אישרתם. זה פשוט הגדלה עבור מחנות העולם מר יוסי מזרחי: 

 

   -אני בטוחה שצריך לנתב גם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נגד? רחמים נגד, כל השאר בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 : הצבעה

 15 –בעד 

 1 - נגד

 0 –נמנע 

 החלטה:  

 הסדרת תנועות נוער.    1823מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר עדכון תב"ר 

 

 החלפת מקורות עדכון תב"ר שיפוצי קיץ ובטיחות במוסדות חינוך.   מר חיים ברוידא: 

 

הבאים  2בדיוק,   מר יוסי מזרחי:  של    התב"רים  הפיס  ממפעל  הקצבה  הגיע  למעשה    11זה 

 -נחנו מייעדים את זה לשיפוצי קיץ ומיליון ₪. א

 

 מה זה הגיע כהקצבה, זה מגיע כתרומה?    גב' שחר גלי: 
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הקצאה   מר יוסי מזרחי:  נותן  הוא  בהתחלה  הרווחים.  את  מחלק  הפיס  מפעל  תרומה.    5לא 

 שנתי, ואחרי זה כשיש להם רווחים הם מחלקים בין הרשויות.  

 

 הרבה לוטו.   אני מבין שברעננה ממלאים מר ניר קריסטל: 

 

של   מר יוסי מזרחי:  הקצאה  אז    11קיבלנו   .₪ שזה    7,700,000מיליון  הספורט,  לאולם   ₪

 ישחרר לנו מקורות של השבחה לצורך כל מה שביקשנו כעת, וכמובן שיפוצי קיץ.  

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

לוקח את כל  דרך אגב אם יש זוכה מהעיר, בשנה הבאה את לא מקבלת. הוא   מר ניר קריסטל: 

 הקופה.  

 

לאשר החלפת מקורות   אחד  פה  ובטיחות    1853תב"ר  עדכון     -מועצת העיר החליטה  קיץ  שיפוצי 

 .  במוסדות חינוך

 

 החלפת מקורות עדכון תב"ר אולם ספורט נווה זמר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אותו דבר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה זה החלפת מקורות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מה שאמרתי מפעל הפיס נכנס סי מזרחי: מר יו
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 מפעל הפיס על חשבון השבחה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 יופי, והיה עוד החלפת מקורות אחד.   מר ניר קריסטל: 

 

 כן, זה מה שדיברתי על שיפוצי קיץ.   מר יוסי מזרחי: 

 

 .  אולם ספורט נווה זמר 1746ן תב"ר עדכו -מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר החלפת מקורות 

 

 , יוסי תסביר.  2012-אישור תב"ר גני ילדים ב מר חיים ברוידא: 

 

הכרה   מר יוסי מזרחי:  לצורך  החינוך  למשרד  אותם  להגיש  כדי  לגנים,  ראשוני  תכנון  זה  פה 

 ₪.   500,000בצורך, לכן מבקשים להקצות 

 

 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 .  2012-גני ילדים ב 1862תב"ר פה אחד לאשר מועצת העיר החליטה 

 

את   מר יוסי מזרחי:  לסגור  צריך  שאני  טכני  מהלך  למעשה  זה  תב"רים.  סגירת  זה  ואחרון 

 התב"רים ולנעול אותם. אז לאישורכם.  

 
 מי בעד?   מר חיים ברוידא: 
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 כל הקבוצה, כל הקבוצה. פה אחד.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין, ובשעה טובה לכולם.  אני נועל את   מר חיים ברוידא: 

 

 . סגירת תב"ריםפה אחד לאשר מועצת העיר החליטה 

 

         

                                                                                                          
  ______________________          ________ ______________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                 מר חיים ברוידא                        

 מנכ"ל העירייה                      העיר  ראש               


